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ΕΙΝΑΙ ΟΙ ΔHΜΟΙ ΕΤΟΙΜΟΙ ΓΙΑ ΤΗ ΜΕΤΑΒΑΣΗ;

Η ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ 
ΕΠΕΣΤΡΕΨΕ ΚΑΙ ΒΑΖΕΙ 
"ΦΩΤΙΑ" ΣΤΟ ΠΑΣΟΚ

Ο "ΠΟΛΕΜΟΣ" ΤΩΡΑ ΑΡΧΙΖΕΙ

• Ποιο είναι το μεγάλο όπλο της Άννας 
• Τι της καταλογίζουν οι επικριτές της 
• Το αφήγημα για να κερδίσει την ηγεσία 
• Σε φουλ ρυθμούς το επιτελείο της 

ΜΕΓΑΛΕΣ  
ΑΝΑΤΡΟΠΕΣ 

ΣΤΟ ΕΠΙΔΟΜΑ  
ΑΝΕΡΓΙΑΣ 

Νέο τοπίο στην αγορά εργασίας

Αυτοψία Χαρδαλιά  
στο αντιπλημμυρικό έργο  
της Νέας Φιλαδέλφειας 

ΜΟΛΙΣ “ΠΕΡΑΣΕ” ΚΑΤΩ ΑΠΟ  
ΤΗΝ ΕΘΝΙΚΗ ΟΔΟ Ο ΜΕΤΡΟΠΟΝΤΙΚΑΣ

ΝΕΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ στην αγορά εργασίας επιχειρεί να δημι‐
ουργήσει η κυβέρνηση, με στόχο να βοηθηθούν όσοι έχουν πολ‐
λά χρόνια επαγγελματικού βίου και χάνουν τη δουλειά τους. 
Το γεγονός ότι η ανεργία έχει "κολλήσει" πάνω από το ψυ‐
χολογικό όριο του 10%, προκαλεί όπως είναι λογικό έντο‐
νο προβληματισμό, καθώς σε μεγάλο βαθμό αφορά όλους 
όσοι έχουν κάνει οικογένεια. 

ΘΕΑΤΡΟ,  
ΜΟΥΣΙΚΗ  
ΤΕΧΝΗ ΚΑΙ  

ΣΙΝΕΜΑ

Προτάσεις ψυχαγωγίας  
για όλα τα γούστα

 ΣΕΛ. 36-37
Η ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗ ΑΤΖΕΝΤΑ ΤΗΣ ΕΒΔΟΜΑΔΑΣ
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ΥΞ
Η ΘΑΝΑΣΗΣ ΚΟΥΡΛΑΜΠΑΣ

“ΟΛΟΙ ΟΙ ΡΟΛΟΙ ΕΧΟΥΝ ΤΗ ΔΙΚΗ ΤΟΥΣ ΞΕΧΩΡΙΣΤΗ ΜΑΓΕΙΑ” 
Ο αγαπημένος ηθοποιός μάς μιλά για την καλοκαιρινή περιοδεία του με το έργο  
“Ο Θάνατος του Ιβάν Ιλίτς” και για πολλά άλλα σε μια απολαυστική συνέντευξη.  ΣΕΛ. 39

Παρέμεινε το 80%  
του ρόστερ της Α.Ε.  
Μεταμόρφωσης

ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ

 ΣΕΛ. 32

Η εφημερίδα μας μίλησε με τους δημάρχους των βορείων προαστίων, οι 
οποίοι έδωσαν τις απαντήσεις τους για το πώς σκοπεύουν να λειτουρ‑
γήσουν υπό το νέο αυτό καθεστώς.

ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΩΝ:  
ΤΙ ΛΕΝΕ ΟΙ ΔΗΜΑΡΧΟΙ ΣΤΟΝ Χ-ΤΥΠΟ 

 ΣΕΛ. 20-23

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ
ΤΑ  

ΓΙΑ ΤΟ ΥΨΟΣ 

ΤΟΥ ΠΟΣΟΥ

ΠΟΤΕ ΑΡΧΙΖΕΙ Η ΠΙΛΟΤΙΚΗ ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΤΟΥ • ΣΕΛIΔΕΣ 14-15

ΟΛΟ  
ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ  

ΓΙΑ ΤΗΝ  
ΑΥΞΗΣΗ ΤΩΝ  

ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΩΝ

ΑΝΤΕΠΙΘΕΣΗ 
ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ

 ΣΕΛ. 4

• Στη ΔΕΘ τον Σεπτέμβριο  
οι ανακοινώσεις 

• Νέα δεδομένα για  
μισθούς και συντάξεις 

• Τι αλλάζει για ελεύθερους  
επαγγελματίες 

• Τα προγράμματα για  
να πέσουν τα ενοίκια 

 ΣΕΛ. 5

 ΣΕΛ. 7

ΣΥΝΔΕΣΗ  
ΜΕ ΜΙΣΘΟ ΚΑΙ  
ΠΡΟϋΠΗΡΕΣΙΑ

ΠΟΙΑ ΕΙΝΑΙ ΤΑ  
ΕΠΙΔΟΜΑΤΑ ΠΟΥ 
ΣΥΓΧΩΝΕΥΟΝΤΑΙ



Ήξερες οτι...
• Ο πρώτος δορυφόρος που εκτόξευσαν οι ΗΠΑ, ο Ex‑
plorer 1, ζύγιζε μόλις 13,37 κιλά! 
•  Η ΚΥΡΙΑ ΑΙΤΙΑ ΘΑΝΑΤΟΥ ΣΤΟΝ ΧΩΡΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΕΙ-
ΝΑΙ Η ΔΟΛΟΦΟΝΙΑ. 
• Εάν ένα θηλυκό κουνάβι δεν έχει σεξουαλική 
επαφή για έναν ολόκληρο χρόνο, κινδυνεύει να 
πεθάνει. 
•  ΕΠΙΣΤΗήΜΟΝΕΣ ΕΧΟΥΝ ΚΑΤΑΛHΞΕΙ ΣΤΟ ΣΥΜΠΕΡΑ-
ΣΜΑ ΟΤΙ ΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΤΟΥ ΓΑΛΑΞΙΑ ΕΧΕΙ ΓΕΥΣΗ ΒΑ-
ΤΟΜΟΥΡΟΥ ΚΑΙ ΜΥΡΩΔΙΑ ΑΠΟ ΡΟΥΜΙ. 
•  Για να παράξει μια αγελάδα ένα κιλό γάλα, πρέπει 
να περάσουν εκατό κιλά αίμα από τον μαστό της. 

•  ΟΙ ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΕΣ ΣΗΜΑΙΕΣ ΠΟΥ 
ΤΟΠΟΘΕΤHΘΗΚΑΝ ΣΤΟ ΦΕΓ-

ΓΑΡΙ ΕΙΝΑΙ ΠΛΕΟΝ ΛΕΥΚΕΣ 
ΛΟΓΩ ΤΗΣ ΑΚΤΙΝΟΒΟΛΙΑΣ 
ΤΟΥ ΗήΛΙΟΥ. 

•  Στη Χιροσίμα της Ιαπωνίας, 
η φλόγα της ειρήνης καίει συ‑

νεχώς από τότε που άναψε, το 
1964, και θα παραμείνει αναμ‑
μένη μέχρι να καταστραφεί και 

η τελευταία πυρηνική βόμβα 
στον πλανήτη. 
•  ΤΟ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΟ ΕΙΔΟΣ ΚΟΥΝΕΛΙΟΥ 
ΕΙΝΑΙ Ο “ΓΕΡΜΑΝΟΣ ΓΙΓΑΣ”, ΠΟΥ ΜΠΟ-

ΡΕΙ ΝΑ ΦΤΑΣΕΙ ΤΑ 11,5 ΚΙΛΑ! 
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Η φωτογραφία 
της εβδομάδας

13 Ιουλίου 1989 
Ο πρώην πρωθυπουργός, 
Ανδρέας Παπανδρέου, 
παντρεύεται σε τρίτο 
γάμο την αεροσυνοδό 
της Ολυμπιακής Αεροπο‑
ρίας, Δήμητρα Λιάνη, 
στον ναό της Ελευθερώ‑
τριας στην Πολιτεία, 
μετά από ένα θυελλώδες 
ειδύλλιο που αναστάτω‑
σε την ελληνική και τη 
διεθνή κοινή γνώμη. 

ΖΗΤΕΙΤΑΙ  
ΠΑΡΑΓΩΓOΣ  ΔΙΑΦΗΜΙΣΗΣ   
για τη στελέχωση  του εμπορι-
κού τμήματος του Ομίλου  me-
dia Αντώνη Κατωπόδη, με 
γνώσεις και εμπειρία.  
Αποστείλατε βιογραφικό στο 
e-mail: xtypos.cv@gmail.com

ÉÄÉÏÊÔÇÓÉÁ:   
ÁÍÔÙÍÉÏÓ ÊÙÍ. ÊÁÔÙÐÏÄÇÓ  

ÅÊÄÏÓÅÉÓ - ÄÉÁÖÇÌÉÓÅÉÓ  
ÅÔÏÓ ÉÄÑÕÓÅÙÓ 1996- ÊÙÄÉÊÏÓ: 4820  

ÁÑÉÈÌÏÓ ÓÇÌÁÔÏÓ: 160008 
 

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 
Χρήστος Κιούπης 

ΣΥΝΤΑΚΤEΣ: Χρήστος Κιούπης,  
Ιφιγένεια Αθανασοπούλου 

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ: Μαρία Πετρή

• Πηγή “Φωτογραφία της Εβδομάδας”: www.san-
simera.gr 
• Á ðá ãï ñåý å ôáé ç á íá äç ìï óß åõ óç, ç á íá ðá ñá -
ãù ãÞ ï ëé êÞ Þ ìå ñé êÞ Þ ðå ñé ëç ðôé êÞ Þ êá ôÜ ðá ñÜ -
öñá óç Þ äéá óêåõ Þ á ðü äï óç ðå ñéå ÷ï ìÝ íïõ ôçò å -
öç ìå ñß äáò ìå ï ðïéïí äÞ ðï ôå ôñü ðï, ìç ÷á íé êü, ç -
ëå êôñï íé êü, öù ôï ôõ ðé êü, ç ÷ï ãñÜ öç óçò, Þ Üë ëï, 
÷ù ñßò ôçí ãñá ðôÞ Ü äåéá ôïõ åê äü ôç. Íü ìïò 
2121/1993 êáé êá íü íåò Äéå èíïýò Äé êáß ïõ ðïõ é -
ó÷ý ïõí óôçí Åë ëÜ äá.   
• Õ ëé êü ðïõ ðñï ìç èåý å ôáé óôçí å öç ìå ñß äá ãéá 
êåß ìå íá, ñå ðïñ ôÜæ Þ êá ôá óêåõ Þ ìá êÝ ôáò äåí å -
ðé óôñÝ öå ôáé. Äç ìéïõñ ãé êü ìá êå ôþí - óõ íå íôåý îå -
ùí - ëï ãü ôõ ðùí - öù ôï ãñá öé êþí ðïõ õ ëï ðïéïý -
íôáé á ðü ôï å ðé ôå ëåß ï ôçò å ôáé ñåß áò ãéá äç ìï óß -
åõ óç óôçí å öç ìå ñß äá, á ðá ãï ñåý å ôáé íá ÷ñç óé ìï -
ðïé ç èåß ÷ù ñßò ôçí Ýã ãñá öç Ü äåéá ôïõ åê äü ôç.  
• Ïé á ðü øåéò ôùí óõ íôá êôþí, Üñ èñá, óõíå -
íôåýîåéò, êáôáããåëßåò ðïõ öé ëï îå íïý íôáé á ðü ôñß -
ôïõò, äåí óç ìáß íåé ü ôé óõì âá äß æïõí ðÜ íôá ìå ôé ò 
á ðü øåéò ôïõ åê äü ôç êáé ôçò å öç ìå ñß äáò. 
• Η Εφημερίδα διατηρεί το δικαίωμα να εκδίδει 
ειδικά  ένθετα στο μέσον της εκάστοτε έκδοσης 
με διαφορετική αρίθμιση ή συνέχεια αυτής, όπως 
και εξτρά σελίδες με απόλυτη συνέχεια αλλά για 
λόγους τεχνικούς αυτές να είναι σε διαφορετικό 
σώμα τηρώντας σαφώς τη συνέχεια της αρίθμι-
σης των σελίδων, ώστε να είναι ένα ολοκληρω-
μένο σώμα έκδοσης. Επίσης, τα ένθετα ειδικά και 
μη, μπορούν να εκδίδονται και την ίδια ημέρα κυ-
κλοφορίας της εκάστοτε έκδοσης και αποτελούν 
αναπόσπαστο στοιχείο της έκδοσης. Η εφημερί-
δα σαφώς μπορεί και να προχωρήσει σε επιπλέ-
ον εκτύπωση του ίδιου φύλλου σε περίπτωση που 
εξαντληθεί.
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Μ.Ε.Τ. 230227 

προγραμματισμένη μουσική παράστα‐
ση του Μάριου Φραγκούλη και της 
Γιώτα Νέγκα  για την Τετάρτη 

17/07/2024 στο Αίθριο Θέατρο (στο πλαίσιο 
του Φεστιβάλ Αμαρουσίου 2024) ακυρώνεται 
λόγω ασθενείας του καλλιτέχνη. 
Οι θεατές μπορούν να ακυρώσουν τα εισιτήριά 
τους στα ίδια σημεία από όπου που τα παρέλα‐
βαν. Όσον αφορά την ηλεκτρονική έκδοση, θα 
λάβουν e‐mail από την Τicketmaster για τη δια‐
δικασία ακύρωσης. 

Δήμος Κηφισιάς και το 
Τμήμα Αθλητισμού 
Νέας Γενιάς προσκα‐

λούν τους πολίτες στη μουσι‐
κοχορευτική εκδήλωση ευρω‐
παϊκών, latin και oriental χο‐
ρών, τους οποίους παρουσιά‐
ζουν οι συμμετέχοντες στα 
Τμήματα Χορών Ενηλίκων 
του Δήμου Κηφισιάς σε χορο‐
γραφίες των χοροδιδασκά‐
λων τους. 
Η εκδήλωση θα πραγματοποι‐
ηθεί τη Δευτέρα 15 Ιουλίου 
και ώρα 20:00, στο Αίθριο του 
Δημαρχείου Κηφισιάς (Διονύ‐
σου και Μυρσίνης), με ελεύθε‐
ρη είσοδο. 

ΕΥΡΩΠΑΪΚΩΝ, LATIN 
ΚΑΙ ORIENTAL ΧΟΡΩΝ
Μουσικοχορευτική 
εκδήλωση  
στην Κηφισιά

O
Ερασιτεχνική Θεατρική Ομάδα του Δήμου Ιλίου 
παρουσιάζει την Τρίτη 16 Ιουλίου στο κοινό το θε‐
ατρικό έργο “Και δεν έμεινε κανένας” της Αγκάθα Κρί‐

στι, στο Αίθριο του Δημαρχείου Κηφισιάς (Διονύσου και Μυρ‐
σίνης). • Μετάφραση: Αντώνης Γαλέος •  Διδασκαλία – Σκη‑
νοθεσία – Μουσική Επιμέλεια: Γιώργος Ματαράγκας •  
Σκηνικά – Κοστούμια: Παναγιώτης Μανίκας  •  Φωτισμοί: 
Παναγιώτης Ψύχας. 

Η παράσταση θα λάβει χώρα στις 21:00, με ελεύθερη 
είσοδο. 

Θεατρική παράσταση 
“Και δεν έμεινε κανένας” 

της Αγκάθα Κρίστι

ΑΤΜΟΣΦΑΙΡΑ… ΜΥΣΤΗΡΙΟΥ 
ΣΤΗΝ ΚΗΦΙΣΙΑ H

ι πάντα επίκαιροι και διδακτικοί μύθοι του Αισώπου 
«ζωντανεύουν» από το Θέατρο Μαριονέτας Γκότση στο 
θεατράκι του κολυμβητηρίου της Λυκόβρυσης (ΟΤ 9) 

την Πέμπτη 18 Ιουλίου στις 21:00. 
Τη φωνή τους στις μαριονέτες χαρίζουν γνωστοί ηθοποιοί 
ανάμεσά τους ο Θανάσης Τσαλταμπάσης και ο Αποστόλης Τό‐
τσικας, ενώ τα όμορφα σκηνικά θα «ταξιδέψουν» μικρούς και 
μεγάλους. 
Η διάρκεια της παράστασης είναι μία ώρα και η είσοδος 
για το κοινό ελεύθερη. 

ΜΕ ΤΟ ΘΕΑΤΡΟ ΜΑΡΙΟΝΕΤΑΣ ΓΚΟΤΣΗ
Οι μύθοι του Αισώπου  
«ζωντανεύουν» στη Λυκόβρυση

O

ΦΕΣΤΙΒΑΛ  
ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ 2024
Ακυρώνεται η 

συναυλία Μάριου 
Φραγκούλη και 

Γιώτας Νέγκα

Η



ι νέοι και γεμάτοι ενέργεια 
«Ορειβάτες» έρχονται στο θέ‑
ατρο «Αλίκη Βουγιουκλάκη» 
των Βριλησσίων για μια ξεχω‑

ριστή βραδιά με ελεύθερη είσοδο, την 
Δευτέρα 15 Ιουλίου 2024 και ώρα 21:00. 
Το συγκρότημα θα παρουσιάσει τρα‑
γούδια δύο νέων τραγουδοποιών του Ρα‑
φαήλ Μιχαηλίδη και του Στέφανου Φω‑
τόπουλου, με μουσική πρωτότυπη και 
ντυμένη με ελληνικό στίχο, μαζί με ιδι‑
αίτερες διασκευές έντεχνων και 
ροκ κομματιών. 
Σε αυτό το μουσικό ταξίδι, 
από τη «Νέα Σελήνη» και 
«Απ’ τον παράδεισο» του 
Ραφαήλ μέχρι τη «Νύχτα», 
«Το ρεφρέν της Ανάστα‑
σης» του Στέφανου, από «Το 

κορίτσι του Μάη» και το «Long Train 
Runnin’» μέχρι το «Let it be» και το «Μ’ 
αρέσει να μη λέω πολλά», καλούν το κοι‑
νό να βρίσκεται μαζί τους! 
Ερμηνεύει η Κατερίνα Στρωματιά. 
Guest η Μαριαλένα Λε‑
χουρίτη. 
Παίζουν: • Πιάνο & 
Μαντολίνο: Στέφα‑
νος Φωτόπου‑
λος • Σαξό‑

φωνο & Πιάνο: Ραφαήλ Μιχαηλίδης • 
Ηλεκτρική Κιθάρα: Παύλος Κουφόπου‑
λος • Μπάσο: Γιώργος Καλαθάς • Τύμ‑

πανα: Θοδωρής Πικέας 

Οι «Ορειβάτες» στο θέατρο «Αλ. Βουγιουκλάκη» των Βριλησσίων
ΕΝΑ ΜΟΥΣΙΚΟ ΤΑΞΙΔΙ ΜΕ ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΕΙΣΟΔΟ

O

Ακόμα και 100.000 ευρώ εκτι‑
μάται ότι πληρώθηκε το συμ‑
βόλαιο θανάτου για τον 
54χρονο τοπογράφο Παναγιώ‑
τη Στάθη, σύμφωνα με αξιω‑
ματικούς που έχουν άμεση εμ‑
πλοκή στις έρευνες για τη στυ‑
γνή δολοφονία στο Ψυχικό. 
 

ην ίδια στιγμή, στο επίκεντρο των 
ερευνών βρίσκονται τα οικονομικά 
του κατηγορούμενου 44χρονου δο‐
λοφόνου. Συγκεκριμένα, ανοίγουν οι 
τραπεζικοί του λογαριασμοί. 

Σύμφωνα με όσα έχουν πληροφορηθεί οι 
αστυνομικοί, ο κατηγορούμενος, που έχει κα‐
ταγωγή από τη Ναύπακτο, φαίνεται να είναι 
μέτοχος σε διάφορες εταιρείες, μία εκ των οποί‐
ων βρίσκεται στο Αγρίνιο. Αστυνομικοί μετέ‐
βησαν στο Αγρίνιο για να ελέγξουν αν πράγ‐
ματι υπήρχε εταιρεία, ωστόσο αποδείχθηκε 
«φάντασμα». 
Παράλληλα, όπως διαπιστώθηκε, η μηχανή με‐
γάλου κυβισμού που κατείχε ήταν στο όνομα 
άσχετου προσώπου, που φέρεται μάλιστα να 
είναι τοξικομανής. 
 
Η πυρίτιδα στη ζώνη του 
Πυρίτιδα εντοπίστηκε στη ζώνη του 44χρονου 
«Γιώργου», που κατηγορείται για τη δολο‐
φονία του 54χρονου τοπογράφου στο Νέο Ψυ‐
χικό. Ελέγχονται επίσης η μηχανή του, τα 
γάντια του και το μπουφάν του. 

Τις τελευταίες ώρες προκύπτουν συνεχώς 
νέα στοιχεία από τις έρευνες που έκαναν οι 
αστυνομικοί για να «δέσουν» την υπόθεση και 
να προχωρήσουν αρχικά στην προσαγωγή του 
και στη συνέχεια στη σύλληψή του. 
Αρκετές από τις «απαντήσεις» που έψαχναν 
έδωσε το σπίτι στο οποίο έμενε με τη σύν‐
τροφό του στο Ψυχικό. Εκεί, εντόπισαν μια 
κρύπτη μέσα σε ψευδοροφή, στην οποία ο 
44χρονος έκρυβε δύο κινητά τηλέφωνα, μια 
συσκευή GPS και κάρτες SIM. Μαζί με τα 
ρούχα, τα παπούτσια και άλλα αντικείμενα που 
συγκέντρωσαν, τα έστειλαν στα εργαστήρια 

της Αστυνομίας, όπου γίνεται έλεγχος για 
δακτυλικά αποτυπώματα, γενετικό υλικό και 
ίχνη πυρίτιδας. Παράλληλα, μέσα από τις τη‐
λεφωνικές συσκευές, θα βρεθούν επαφές, 
μηνύματα και γεωγραφικά στίγματα. 
Ιδιαίτερο ενδιαφέρον έχουν και όσα είπε στις 
αρχές η σύντροφός του. Σύμφωνα με πληρο‐
φορίες, στη γυναίκα έδειξαν φωτογραφία 
του ατόμου που φέρεται να είναι ο ηθικός αυ‐
τουργός και τη ρώτησαν αν τον γνωρίζει. Εκεί‐
νη απάντησε καταφατικά και πρόσθεσε, μά‐
λιστα, ότι ο άντρας της φωτογραφίας και ο 
σύντροφός της είχαν υπάρξει συνεργάτες. 
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υνελήφθη μετά από επιχείρηση 
αστυνομικών του Τμήματος 
Ασφαλείας Ωρωπού και με τη συν‐

δρομή της Ο.Π.Κ.Ε. στην περιοχή των 
Αχαρνών, 45χρονος ημεδαπός και σχημα‐
τίστηκε δικογραφία σε βάρος του για 
συμμορία, διακεκριμένες κλοπές κατά συ‐
ναυτουργία και κατ’ εξακολούθηση και 
παράβαση του νόμου περί όπλων και 
περί εξαρτησιογόνων ουσιών. 
Ταυτοποιήθηκε και αναζητείται έτερος 
συνεργός. 
Όπως προέκυψε από την ενδελεχή και 
επισταμένη έρευνα των αστυνομικών 
του Τμήματος Ασφαλείας Ωρωπού, ο 
45χρονος κατά τον τελευταίο μήνα διέ‐
πραττε κλοπές χρηματικών ποσών από 
ταμειακές μηχανές καταστημάτων στην 
περιοχή της Βορειοανατολικής Αττικής. 
Όσον αφορά τον τρόπο δράσης του, ο κα‐
τηγορούμενος, μαζί με τη βοήθεια έτερου 
συνεργού, κυρίως πρώτες πρωινές ώρες, 
εισερχόταν στα καταστήματα προκα‐
λώντας φθορές στον υαλοπίνακα των 
καταστημάτων, χρησιμοποιώντας σφυρί 
ή άλλα αιχμηρά αντικείμενα και αφαιρού‐
σε συρτάρια ταμειακών μηχανών τα 
οποία περιείχαν χρηματικά ποσά. 
Κατά τη διάπραξη των κλοπών, ο συνερ‐
γός του εκτελούσε χρέη τσιλιαδόρου ανα‐
μένοντας στο εσωτερικό «επιχειρησια‐
κού οχήματός», στο οποίο είχαν τοποθε‐
τήσει λευκή ταινία στις πινακίδες κυκλο‐
φορίας ώστε να μην ταυτοποιηθεί από 
τις αστυνομικές αρχές. 
Από τη μέχρι στιγμής έρευνα έχουν εξι‐
χνιασθεί 8 περιπτώσεις κλοπών και μία 
απόπειρα, ενώ η εμπλοκή του και σε άλ‐
λες παρόμοιες περιπτώσεις ερευνάται. 
Από τη σωματική και την κατ’ οίκον 
έρευνα στο συλληφθέντα, εντοπίστηκαν 
και κατασχέθηκαν ρουχισμός που είχε 
χρησιμοποιηθεί κατά τη διάπραξη των 
κλοπών, το «επιχειρησιακό αυτοκίνητο» 
ως μέσο τέλεσης των αξιόποινων πράξε‐
ων, φυσίγγιο και 3 κινητά τηλέφωνα. 
Σημειώνεται ότι ο 45χρονος έχει απασχο‐
λήσει τις αρχές στο παρελθόν για παρό‐
μοια αδικήματα. 
Ο συλληφθείς οδηγήθηκε στον κ. Εισαγ‐
γελέα Πλημμελειοδικών Αθηνών. 

ΑΠΟ ΚΑΤΑΣΤHΜΑΤΑ  
ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧH ΤΗΣ  
ΒΟΡΕΙΟΑΝΑΤΟΛΙΚHΣ ΑΤΤΙΚHΣ
Συνελήφθη 45χρονος  
ημεδαπός για  
συστηματικές κλοπές

Σ

ΔΟΛΟΦΟΝΙΑ ΣΤΟ ΨΥΧΙΚΟ: 
ΤΟ ΣΥΜΒΟΛΑΙΟ ΘΑΝΑΤΟΥ

Ερευνώνται τα οικονομικά του δολοφόνου • Βρέθηκε πυρίτιδα στη ζώνη του

T

ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

Ώρα 
έναρξης 21:00 

Είσοδος ελεύθερη. 
Θέατρο «Αλίκη  

Βουγιουκλάκη,» Μετα‑
μόρφωσης Σωτήρος 

& Υψηλάντου,  
Άνω Βριλήσσια. 



ίδια δείχνει να έχει λάβει τις αποφάσεις της 
και όπως όλα δείχνουν είναι θέμα λίγων ημε‐
ρών ίσως και ωρών, για να ανακοινώσει τις 
αποφάσεις της και να ριχτεί στην "κούρσα" 
για τον "Θρόνο" της Χαριλάου Τρικούπη. 

Όσοι γνωρίζουν τις λεπτές ισορροπίες λένε με νόημα 
ότι η υποψηφιότητα της θα αλλάξει άρδην τα δεδομένα 
και υπογραμμίζουν σε όλους τους τόνους, ότι θα πά‐
ρει φωτιά το εσωκομματικό τοπίο. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, το μανιφέστο που θα 
παρουσιάσει έχει ως στόχο να αναδείξει: 
Α. Τις μεγάλες προκλήσεις με τις οποίες βρίσκεται αν‐
τιμέτωπη η χώρα, αλλά και όλη η Ευρώπη. 
Β. Την ανάγκη για ένα νέο παραγωγικό μοντέλο και 
Γ.  Το νέο ρόλο που μπορεί να διαδραματίσει το ΠΑΣΟΚ. 
Στόχος της κ. Διαμαντοπούλου, είναι να υποχρεώσει 
τους συνυποψηφίους της, σε μια συζήτηση για τα με‐
γάλα προβλήματα της Ελλάδας, έτσι ώστε να κατα‐
στήσει σαφές ότι και ξέρει και μπορεί να ηγηθεί της νέας 
προσπάθειας. 
Με τον τρόπο αυτό εκτιμά, ότι θα καταφέρει να πολι‐
τικοποιήσει τη συζήτηση για τη νέα ηγεσία του ΠΑΣΟΚ 
και θα περάσει το μήνυμα στην κοινωνία, ότι υπερτε‐
ρεί σε σχέση με τους συνυποψήφιούς της. 
 
Το μεγάλο όπλο 
Στελέχη που αντιμετωπίζουν θετικά την υποψηφιότητά 
της, λένε με νόημα ότι έχει ένα πολύ μεγάλο όπλο στη 
διάθεσή της, το οποίο είναι η κυβερνητική εμπειρία που 
διαθέτει και η αύρα των Βρυξελλών. 
Όπως τονίζουν, έχει διατελέσει κορυφαία υπουργός και 
Επίτροπος στην Ευρωπαϊκή Ένωση, γεγονός που της 
δίνει την αυτοπεποίθηση που χρειάζεται για να ηγηθεί 

της νέας προσπάθειας του ΠΑΣΟΚ. 
 
Σύγκριση 
Τα ίδια στελέχη, υπογραμμίζουν ότι σε 
σχέση με τους άλλους υποψήφιους,  μπο‐
ρεί και να συγκριθεί και να αντιμετωπί‐
σει επί ίσοις όροις τον Κυριάκο Μητσο‐
τάκη, βάζοντας φρένο στην ηγεμονία του. 
Κοινό μυστικό είναι άλλωστε πως η κ. 
Διαμαντοπούλου εξέφραζε το λεγόμενο 

"εκσυγχρονιστικό" ΠΑΣΟΚ που μπορεί να απευθυνθεί 
με καλύτερους όρους στους μετριοπαθείς ψηφοφόρους 
του Κέντρου. 
 
Η άλλη όψη 
Βουλευτές και στελέχη μπορεί να αναγνωρίζουν την "τε‐
χνογνωσία" που διαθέτει η πρώην Επίτροπος της Ελ‐

λάδας στην Ε.Ε., σημειώνουν όμως με νόημα, ότι αυτή 
είναι η μια όψη του νομίσματος. 
Όπως εξηγούν, η κ. Διαμαντοπούλου ουσιαστικά "εξα‐
φανίστηκε" από το ΠΑΣΟΚ μετά την αποτυχία της να 
εκλεγεί το 2012 και ότι ήταν απούσα στα "πέτρινα χρό‐
νια" που βίωσε το Κίνημα έως πρόσφατα. 
Οι άσπονδοι φίλοι της, λένε ότι είναι "πολύ δεξιά" για 
το σημερινό ΠΑΣΟΚ, που κάνει προσπάθεια να ανα‐
κτήσει τη σχέση εμπιστοσύνης του, με ψηφοφόρους 
από τον χώρο της Κεντροαριστεράς. 
Υπενθυμίζουν μάλιστα, ότι η κ. Διαμαντοπούλου "φλέρ‐
ταρε" με την ιδέα να γίνει υπουργός του Κυριάκου Μη‐
τσοτάκη, ο οποίος μάλιστα την είχε προτείνει ως υπο‐
ψήφια για τη θέση του γ.γ. του ΟΟΣΑ. 
 
Νέο αφήγημα 
Η κ. Διαμαντοπούλου γνωρίζει ότι θα δεχτεί πυρά του 
στυλ "δεν είναι αριστερή", αλλά έχει οργανώσει εδώ 
και καιρό τη στρατηγική που θα ακολουθήσει προ‐
κειμένου να καταστήσει σαφές ότι είναι η καταλλη‐
λότερη για αρχηγός. 
Στους συνομιλητές της υπογραμμίζει την ανάγκη να δια‐
μορφωθεί ένα νέο σαφές αφήγημα, το οποίο θα έχει 
προτάσεις, στη βάση του νέου σοσιαλδημοκρατικού 
μοντέλου, που θα αλλάξει τα πάντα στην ελληνική κοι‐
νωνία. 
Η ίδια έδωσε μια πρώτη γεύση των όσων θα περιλαμ‐
βάνει στο μανιφέστο της, σε πρόσφατη συνέντευξή της 
στον ΣΚΑΪ: 
‐"Κλείνει για τη Ν.Δ. ο πενταετής κύκλος σταθεροποί‐
ησης της χώρας, που είχε και επικοινωνιακά χαρα‐
κτηριστικά". 
‐"Υπάρχει σοβαρή πίεση στη Ν.Δ. από δυνάμεις της να 
πάει πιο δεξιά". 
‐" Ο ΣΥΡΙΖΑ είναι σε βέρτιγκο και το ΠΑΣΟΚ πρέπει να 
βγει μπροστά και να καλέσει τον κόσμο να στηρίξει το 
εγχείρημα". 
‐"Να μιλήσουμε για τα προβλήματα μιας πολύ μεγάλης 
τάξης, που δουλεύει, αγωνίζεται, τα κουτσοβολεύει, 
αλλά ενώ το ’80 έβλεπαν να αλλάζουν οι οικογένειές 
τους επίπεδο, τώρα βλέπουν τα παιδιά τους ότι θα πάνε 
χειρότερα από αυτούς". 
 
Σε φουλ ρυθμούς 
Το επιτελείο της κ. Διαμαντοπούλου δουλεύει σε φουλ 
ρυθμούς και γίνονται συνεχώς επαφές με στελέχη απ' 
όλη την Ελλάδα για να στηριχθεί η υποψηφιότητά της, 
από όσο το δυνατόν μεγαλύτερο αριθμό. 
Σημαντικό ρόλο σ' αυτή την προσπάθεια, διαδραματίζει 
το Δίκτυο για τη Μεταρρύθμιση στο οποίο η ίδια είναι 
επικεφαλής και διατηρούσε πυρήνες σε πολλές πε‐
ριοχές. 
Τα μηνύματα και από τις δημοσκοπήσεις, όπως τονί‐
ζουν από το επιτελείο της με επικεφαλής τον γιατρό 
Γιάννη Δατσέρη ‐ έναν από τους πιο στενούς συνερ‐
γάτες του Ευάγγελου Βενιζέλου‐, είναι άκρως ενθαρ‐
ρυντικά. 
 
Η... τράπουλα αλλιώς 
Κομματικά στελέχη εκτιμούν ότι η υποψηφιότητα 
της κ. Διαμαντοπούλου, αλλάζει άρδην την εσωκομ‐
ματική τράπουλα και ανακατεύει τους συσχετισμούς 
δυνάμεων που είχαν διαμορφωθεί έως τώρα. 
Κοινό μυστικό είναι άλλωστε, ότι πρώην Επίτροπος 
απευθύνεται παντού και είναι πολύ πιθανό να κερδί‐
σει ψηφοφόρους που κατευθύνονταν προς τους άλλους 
έξι υποψήφιους για την ηγεσία. 
Με βάση αυτό ως δεδομένο, ουδείς πλέον αποκλείει το 
ενδεχόμενο, κάποιοι από τους διεκδικητές της ηγεσίας 
να κάνουν πίσω, καθώς εκφράζουν ίδιες ή αντίστοιχες 
θέσεις με αυτές της κ. Διαμαντοπούλου.

Η ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ 
ΕΠΕΣΤΡΕΨΕ ΚΑΙ ΒΑΖΕΙ 
"ΦΩΤΙΑ" ΣΤΟ ΠΑΣΟΚ 
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Ο "πόλεμος" τώρα αρχίζει

Εντείνονται οι παρασκηνιακές δια‐
βουλεύσεις στο ΠΑΣΟΚ ενόψει της 
κρίσιμης εσωκομματικής εκλογικής 
αναμέτρησης για την ηγεσία στις 6 
Οκτωβρίου, με την υποψηφιότητα 
της Άννας Διαμαντοπούλου να ταρά‐
ζει τα λιμνάζοντα ύδατα.

ΣΕ ΦΟΥΛ ΡΥΘΜΟΥΣ ΤΟ ΕΠΙΤΕΛΕΙΟ ΤΗΣ

ΠΟΙΟ ΕΙΝΑΙ ΤΟ ΜΕΓΑΛΟ 
ΟΠΛΟ ΤΗΣ ΑΝΝΑΣ

Η



Κυριάκος Μητσοτάκης απέναντι στο δί‐
λημμα στροφή προς το Κέντρο ή επιστροφή 
στις ρίζες της Κεντροδεξιάς, απαντά με φυγή 
προς τα εμπρός και πρωτοβουλίες που οδη‐
γούν στη βελτίωση της ζωής των πολιτών. 

"Γαλάζια" στελέχη τονίζουν, ότι οι παρεμβάσεις που 
δρομολογούνται έχουν ως στόχο να αλλάξουν το κλίμα 
στην οικονομία, κάτι που όπως εξηγούν θα δώσει νέα πνοή 
στη σχέση της κοινωνίας με τη Ν.Δ. 
Στο πλαίσιο αυτό, έμφαση δίνεται στον τομέα της ακρί‐
βειας που ταλανίζει τη μεγάλη πλειονότητα των νοικο‐
κυριών, με τον πρωθυπουργό να διαμηνύει σε όλους τους 
τόνους ότι "η μάχη που δίνουμε για αποκλιμάκωση των 
τιμών συνεχίζεται". 
Στο Μέγαρο Μαξίμου γνωρίζουν ότι ο πληθωρισμός 
στα τρόφιμα αποτελεί το μείζον πρόβλημα και ευελπι‐
στούν ότι η κατάσταση θα βελτιωθεί ακόμη περισσότε‐
ρο στο αμέσως προσεχές διάστημα. 
Η μελέτη του ΙΕΛΚΑ καταγράφει για πρώτη φορά, μικρές 
μειώσεις τιμών σε 12μήνη βάση, γεγονός που καθιστά σα‐
φές ‐με βάση τα κυβερνητικά στελέχη‐, ότι αρχίσουν να 
αποδίδουν καρπούς οι προσπάθειες που έγιναν. 
Για να μην υπάρξει πισωγύρισμα, ο κ. Μητσοτάκης ξε‐
καθάρισε ότι οι έλεγχοι των τιμών θα είναι συνεχείς και 
ότι είναι σε ισχύ ο πενταπλασιασμός του ανώτατου ορί‐
ου στα πρόστιμα για την παράταση των διατάξεων του 
πλαφόν στο κέρδος. 
 
Οι πολυεθνικές 
Πολύτιμος σύμμαχος στη μάχη της κυβέρνησης με την 
ακρίβεια είναι η Κομισιόν, που μετά την πρωτοβουλία του 
πρωθυπουργού που είχε στείλει σχετική επιστολή στην 
Ούρσουλα Φον Ντερ Λάιεν αρχίζει ελέγχους στις πολυε‐
θνικές. Κυβερνητικά στελέχη τονίζουν ότι πρόκειται για 
μια πολύ σημαντική εξέλιξη για την ελληνική αγορά και 
τους καταναλωτές και ευελπιστούν ότι οι πολυεθνικές θα 
συμμορφωθούν και θα αρχίσουν να ρίχνουν τις τιμές. 
 
Ανοίγει τα χαρτιά του 
Οι "μάχες" για το καλάθι του νοικοκυριού, θα είναι συνε‐
χείς κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού, προκειμένου ο πρω‐
θυπουργός κατά τη διάρκεια της ΔΕΘ στις αρχές Σεπτεμ‐
βρίου να παρουσιάσει έργο με απτά αποτελέσματα. 
Ο κ. Μητσοτάκης, κατά τη διάρκεια της ομιλίας του στους 
παραγωγικούς φορείς, θα ξεδιπλώσει τη στρατηγική του 
έως το τέλος της κυβερνητικής θητείας το 2027 και θα ανα‐
δείξει το πως θα αυξηθούν τα εισοδήματα των πολιτών. 
 
Οι μισθοί 
Ο πρωθυπουργός αναμένεται να δώσει έμφαση στην αύ‐
ξηση των μισθών, τονίζοντας ότι αποτελεί τη μεγάλη προ‐
τεραιότητα της κυβέρνησης και μια δική του προσωπι‐
κή δέσμευση προς τους πολίτες. 
Ο ίδιος άλλωστε έχει δηλώσει ουκ ολίγες φορές ότι η ακρί‐
βεια κάποια στιγμή θα φύγει αλλά οι αυξήσεις των μισθών 
θα μείνουν και στο πλαίσιο αυτό θέλει να αρχίσουν να 
μπαίνουν στέρεες βάσεις. 
Στόχος της κυβέρνησης είναι ο μέσος μισθός να φτάσει 
στα 1.500 ευρώ και ο κατώτατος στα 950 έως το τέλος 
της τετραετίας, προκειμένου να βελτιωθεί η ζωή των νοι‐
κοκυριών, αλλά και των νέων. 

Συντάξεις 
Μεταξύ των παρεμβάσεων που δρομολογούνται είναι και 
οι αυξήσεις στις συντάξεις, καθώς αποτελεί κοινό μυστικό 
ότι τα εισοδήματα των απόμαχων της ζωής δεν είναι αρ‐
κετά για να αντεπεξέλθουν στις υποχρεώσεις τους. 
Το ποσοστό της αύξησης δεν έχει ακόμη "κλειδώσει", αλλά 
θα δοθεί με τη σύνταξη του Ιανουαρίου, 
ενώ για όσους έχουν ακόμη προσωπική 
διαφορά, θα υπάρξει μια έκτακτη οικο‐
νομική ενίσχυση. 
 
Επαγγελματίες 
Ανάσες θα υπάρξουν και για τους ελεύ‐
θερους επαγγελματίες καθώς δρομο‐
λογούνται αλλαγές στον τεκμαρτό τρό‐
πο φορολόγησής τους, με στόχο το σύ‐
στημα να γίνει πιο αποτελεσματικό και 
κυρίως πιο δίκαιο. 
Μόλις ολοκληρωθεί η υποβολή των φορο‐
λογικών δηλώσεων, θα αξιολογηθούν τα ευ‐
ρήματα από αυτές και στη συνεχεία, εκεί που 
θα διαπιστωθούν αστοχίες, θα υπάρξει πα‐
ρέμβαση έτσι ώστε να δοθεί η αίσθηση ότι 
οι αδικίες διορθώνονται. 
Οι αλλαγές θα κινηθούν στους εξής 
άξονες: 
• στην ελάχιστη τεκμαρτή αμοιβή που εν‐
δεχομένως θα μειωθεί, 
•  θα λαμβάνεται υπόψη το οικογενειακό ει‐

σόδημα, 
•  θα γίνει πιο εύκολη διαδικαστικά η αμφισβήτηση των 
τεκμηρίων. 
Οι ασφαλιστικές εισφορές θα μειωθούν από τις αρχές του 
2025 κατά μισή ποσοστιαία μονάδα και θα ακολουθήσει 
άλλη μια ίδια το 2027, ώστε οι εισφορές εργοδότη και ερ‐

γαζομένου να διαμορφωθούν στο 35,16%.

Στις προτεραιότητες της κυβέρνησης 
είναι και η αντιμετώπιση του δημογρα‑
φικού που είναι πρόβλημα ύψιστης εθνι‑
κής σημασίας, καθώς μια σημαντική μερί‑
δα της νέας γενιάς δεν μπορεί να κάνει οι‑
κογένεια λόγω του υψηλού κόστους 
ζωής. 
Η εξεύρεση φθηνής στέγης αποτελεί πλέ‑
ον άπιαστο όνειρο και για το λόγο αυτό, 
θα δοθεί έμφαση στα προγράμματα "Σπίτι 
μου", που απευθύνεται σε ζευγάρια έως 
και 50 ετών, προκειμένου η δόση να είναι 
χαμηλότερη από το ενοίκιο. 
Τα προγράμματα έχουν αρχίσει να "τρέ‑
χουν" και η εκτίμηση που κυριαρχεί είναι ότι 
μέσω των χαμηλών επιτοκίων και το εισόδημα των 
οικογενειών θα αυξηθεί και θα αρχίσει να λύνεται το στε‑
γαστικό πρόβλημα της χώρας. Στο πλαίσιο αυτό, εντός του έτους 
θα γίνει ο πρώτος διαγωνισμός για την κοινωνική αντιπαροχή 
μέσω του ΤΑΪΠΕΔ, ενώ σε συνεννόηση με την Κομισιόν θα "τρέξει" 
και το 2ο πρόγραμμα "Σπίτι μου". 

ΟΛΟ ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΥΞΗΣΗ 
ΤΩΝ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΩΝ 

ΣΤΕΓΑΣΗ
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Αντεπίθεση ΜητσοτάκηΈμφαση στα θέματα της καθημερι‐
νότητας δίνει ο πρωθυπουργός, προ‐
κειμένου να ανακτήσει η Ν.Δ. τη σχέ‐
ση εμπιστοσύνης της με την κοινω‐
νία που έδειξε να διαρρηγνύεται στις 
ευρωεκλογές της 9ης Ιουνίου.

O

ΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ ΓΙΑ  
ΝΑ ΠΕΣΟΥΝ ΤΑ ΕΝΟΙΚΙΑ

ΝΕΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΓΙΑ  
ΜΙΣΘΟΥΣ ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΕΙΣ
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“«Κράτος Δικαίου πυλώνας ανάπτυξης και ευημερίας»

AΡΘΡΟ  
ΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΗ ΒΕΡΒΕΣΟΥ 

ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ ΑΘΗΝΩΝ ΠΑΡ’ ΑΡΕΙΩ ΠΑΓΩ 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΘΗΝΩΝ

Στο δεύτερο αυτό μέρος θα μιλήσουμε 
την διαρκή αλληλεπίδραση μεταξύ 
εκτελεστικής και δικαστικής εξουσίας, 
κατά παράβαση της αρχής της διά‑
κρισης των εξουσιών. 
 

κείνο όμως, που προκαλεί ιδιαί‐
τερα αρνητική εντύπωση σε 
κάθε δημοκρατικά ευαισθητο‐
ποιημένο πολίτη είναι η διαρκής 

αλληλεπίδραση μεταξύ εκτελεστικής και δι‐
καστικής εξουσίας, κατά παράβαση της αρ‐
χής της διάκρισης των εξουσιών. Αυτή η αλ‐
ληλεπίδραση δεν περιορίζεται στην επιλογή 
της ηγεσίας της Δικαιοσύνης από την Κυ‐
βέρνηση αλλά συνεχίζεται ως ομφάλιος λώ‐
ρος και μετά την αφυπηρέτηση ανωτάτων 
δικαστικών, με την αξιοποίησή τους, αμέ‐
σως μετά την αφυπηρέτησή τους, σε θέσεις 
δημοσίου συμφέροντος είτε ανεξάρτητων 
αρχών είτε δημοσίων επιχειρήσεων. 
 
 «Η εικόνα οποιουδήποτε ανώτατου δι‐
καστικού να διορίζεται την επόμενη ημέ‐
ρα της αφυπηρέτησής του‐ή της‐ σε μία αμι‐
γώς πολιτική θέση δεν τιμά , κατ’ αρχάς την 
ίδια τη Δικαιοσύνη και σίγουρα δεν προάγει 
τη διάκριση των εξουσιών με τρόπο που δεν 
επιδέχεται οποιασδήποτε αμφισβήτησης. 
Άρα, επί της αρχής, το να υπάρχει μία πε‐
ρίοδος‐ ενδεχομένως συνταγματικά κα‐
τοχυρωμένη‐ στην οποία δεν θα επιτρέ‐
πεται σε κάποιον ανώτατο δικαστικό να 
αναλαμβάνει άλλη θέση, είναι κάτι το 
οποίο μας βρίσκει απολύτως σύμφωνους». 
Τα τελευταία λόγια που σας διάβασα, θα 
μπορούσα να τα έχω πει και ο ίδιος, καθώς 
τα προσυπογράφω λέξη προς λέξη, πλην 
όμως δεν είναι δικά μου. Ανήκουν στον  ση‐
μερινό Πρωθυπουργό σε δημόσια δήλωσή 
του στις 17‐7‐2018 (πριν δηλαδή γίνει 
πρωθυπουργός). Φυσικά, αφότου έγινε 
πρωθυπουργός τίποτε δεν έχει γίνει στην 
κατεύθυνση αυτή. Το αναφέρω για να 
μην απορούμε για την έκδηλη δυσπιστία 
των πολιτών, όχι μόνο στη δικαιοσύνη, 
αλλά στους θεσμούς γενικότερα.   
Στην όλη προβληματική για το Κράτος Δι‐
καίου στην Ελλάδα δεν είναι αμέτοχη και 
η ηγεσία της Δικαιοσύνης. Δυστυχώς, ιδίως 
το τελευταίο διάστημα  η ηγεσία του Αρεί‐
ου Πάγου, έχει επιλέξει τις επικοινωνιακού 
τύπου παρεμβάσεις για την επίλυση των 
προβλημάτων που ανακύπτουν, κατά την 
απονομή της Δικαιοσύνης, σε εκκρεμείς 
υποθέσεις, καθ’ υπέρβαση των ορίων των 
προβλεπόμενων αρμοδιοτήτων. Αναφέρω 
εντελώς ενδεικτικά: 
 
• Στις υποθέσεις των συμβασιούχων, τις πα‐
ραινέσεις προς τους δικαστές κατώτερων 
βαθμών, για την έκδοση αποφάσεων σε βά‐
ρος των συμβασιούχων, σύμφωνα με τη νο‐
μολογία του Αρείου Πάγου. 
 
• Στο ούτω αποκληθέν «κίνημα της πε‐
τσέτας», την παροχή οδηγιών για το χει‐
ρισμό των σχετικών υποθέσεων. 

• Στο έγκλημα των Τεμπών, την ατελέ‐
σφορη, απρόσφορη και ατυχή προτροπή 
της Εισαγγελέως του Αρείου Πάγου προς 
τον Ειδικό Εφέτη Ανακριτή, κατά παρά‐
βαση της ποινικής δικονομικής τάξης (ΚΠΔ 
28 παρ. 1, 32) 
 
• Επί του Ψηφίσματος του Ευρωπαϊκού 
Κοινοβουλίου για το Κράτος Δικαίου, ήτοι 
μιας ενέργειας του κορυφαίου αντιπρο‐
σωπευτικού θεσμού της Ευρωπαϊκής Ένω‐
σης, που ενήργησε στο πλαίσιο της ενω‐
σιακής έννομης τάξης, που περιείχε πλήθος 
ανησυχητικών διαπιστώσεων για το κρά‐
τος δικαίου στη χώρα, επισημαίνω την δη‐
μόσια (επι)κριτική τοποθέτηση της διοι‐
κητικής Ολομέλειας του Αρείου Πάγου. 
Ήταν μάλιστα τέτοια η σπουδή,  που εκ‐
δόθηκε δελτίο τύπου πριν τη δημοσίευση 
του σκεπτικού της απόφασης. 
 
• Με αφορμή την υπόθεση ανθρωποκτο‐
νίας 11χρονου κοριτσιού από 37χρονο, ση‐
μειώνω την άσκηση πειθαρχικού ελέγχου 
των τακτικών δικαστών εκ των υστέ‐
ρων και μετά την πάροδο ικανού χρό‐
νου,  με σκοπό τον έλεγχο της επί της ου‐
σίας κρίσης τους σε άλλη υπόθεση, με 
τον ίδιο κατηγορούμενο, τη στιγμή μά‐
λιστα, που ουδέν ένδικο μέσο ασκήθη‐
κε από την εισαγγελική αρχή κατά της 
απόφασης αυτής. 
 
• Σε πρόσφατη υπόθεση ενδοοικογενει‐
ακής βίας με κατηγορούμενο δικηγόρο, εκ‐
δόθηκε δελτίο τύπου (!) για τον πειθαρχι‐
κό έλεγχο των λειτουργών που έκριναν μη 
προφυλακιστέο τον δράστη και στη συ‐
νέχεια με το αίτημα κατά προτεραιότητα 
διεξαγωγής της κυρίας ανάκρισης, ενέργεια 
που δεν ζητήθηκε μέχρι σήμερα για την 
πλειάδα των υποθέσεων ενδοοικογενει‐
ακής βίας, τα θύματα των οποίων εξακο‐
λουθούν να υφίστανται τις συνέπειες των 
τεράστιων καθυστερήσεων της ελληνικής 
δικαιοσύνης. 
 
• Απέναντι στη στάση αυτή της ηγεσίας του 
Αρείου Πάγου, υψώθηκαν φωνές δίκαιης 
διαμαρτυρίας από το δικηγορικό σώμα. 
Ποια ήταν η απάντηση της ηγεσίας του 
Αρείου Πάγου απέναντι σε όσους τόλμησαν 
να ασκήσουν κριτική στις παρεμβάσεις της; 
Νέο χθεσινό δελτίο τύπου (!) που βάλλει 
κατά της ελεύθερης κριτικής και τείνει στην 
απαγόρευση κάθε αντιλόγου προς τα πε‐
πραγμένα της ηγεσίας του Αρείου Πάγου. 
 
• Ως φαίνεται, η ηγεσία του ανωτάτου δι‐
καστηρίου  αποφάσισε η Δικαιοσύνη να 
ομιλεί με Δελτία Τύπου και δια Εκπροσώ‐
πων Τύπου, ηνιοχούμενη από τα κελεύ‐
σματα της κοινής γνώμης και όχι με τις απο‐
φάσεις της. 
 
Όλη αυτή η κατάσταση έχει δημιουργήσει 
έντονο προβληματισμό και αυξημένη δυ‐
σπιστία στους Ελληνες για τη λειτουργία 

της Δικαιοσύνης, όπως αποδεικνύεται και 
από σχετικές έρευνες. 
 
 • Με βάση τον πρόσφατα δημοσιευθέντα 
πιήνακα αποτελεσμαήτων της ΕΕ (EU Justice 
Scoreboard, quantative data 2024, σελ. 7) 
τα ποσοστά αρνητικών γνωμών στη χώρα 
μας για τη λειτουργία της Δικαιοσύνης υπο‐
χώρησαν κατά το τρέχον έτος σε 56%. 
 
• Ομοίως, σε  πρόσφατη έρευνα για την εμ‐
πιστοσύνη στους θεσμούς (Public Issue), 
η Δικαιοσύνη καταγράφει αρνητικό ρεκόρ, 
καθώς 7 στους 10  (!) συμπολίτες μας  δη‐
λώνουν απερίφραστα ότι δεν εμπι‐
στεύονται τον θεσμό. 
 
Η έλλειψη αξιοπιστίας κλονίζει τα θεμέλια 
της Δημοκρατίας καθώς η αποστολή της 
Δικαιοσύνης είναι να αποτελεί το ασφαλές 
καταφύγιο του πολίτη• ιδίως του πιο αδύ‐
ναμου, εκείνου που θίγεται από τον ισχυ‐
ρό, εκείνου που αισθάνεται απροστάτευ‐
τος. Όταν δεν υπάρχουν «δικαστές στο Βε‐
ρολίνο», κατά την προσφυή ιστορική φρά‐
ση, ο περιώνυμος «μυλωνάς του Πό‐
τσνταμ» είναι απελπιστικά μόνος. 
 
Εμείς ως δικηγορικό σώμα έχουμε χρέος να 
επαγρυπνούμε και να μην επιτρέψουμε να 
διολισθήσει η χώρα και η κοινωνία μας σε 
έναν ιδιότυπο συνταγματικό μιθριδατισμό 
και να εθιστεί  η κοινωνία στις εντεινόμε‐
νες παραβιάσεις των θεμελιωδών δι‐
καιωμάτων, που φαλκιδεύουν το δικαιο‐
κρατικό κεκτημένο. 
 
Το Κράτος Δικαίου δεν υπηρετείται με 
αξιωματικού τύπου διακηρύξεις ότι αυτό 
δεν πάσχει. Υπηρετείται με διαρκή εγρή‐
γορση και ανάληψη πρωτοβουλιών για την 
υπέρβαση των παθογενειών, όπου και αν 
εντοπίζονται. Επικοινωνιακού τύπου κι‐
νήσεις, που προφανώς φιλοδοξούν να 
μείνει η Δικαιοσύνη στο απυρόβλητο έναν‐
τι πάσης κριτικής, δεν προσφέρουν καλές 
υπηρεσίες ούτε  στη Δικαιοσύνη, ούτε 
στους δικαστές. 
 
Το δικηγορικό σώμα, μέσω των συλλογι‐
κών του οργάνων, στο πλαίσιο του θε‐
σμικού του ρόλου, θα επιμένει παρεμβαί‐
νει και να αναδεικνύει στο δημόσιο διάλογο  
την ανάγκη λυσιτελούς προστασίας του 
Κράτους Δικαίου και των θεσμικών του εγ‐
γυήσεων. Το ζήτημα αφορά την ψυχή της 
Δημοκρατίας και γι’ αυτό θα συνεχίσουμε 
να είμαστε επίμονα και αποφασιστικά 
παρόντες. Και στο εσωτερικό και στην Ευ‐
ρώπη. Όσο και αν ενοχλούμε. Όποιους και 
αν ενοχλούμε. 
 
Κλείνοντας, επιτρέψτε μου να δανειστώ τα 
λόγια του Νίκου Καζαντζάκη: «Νιώθω, 
σαν να χτυπάμε τα κεφάλια μας στα σί‐
δερα. Πολλά κεφάλια θα σπάσουν. Μα κά‐
ποια στιγμή, θα σπάσουν και τα σί‐
δερα»! 

“

Ε

“ΠΟΙΑ ΚΕΝΤΡΟΑΡΙΣΤΕΡΑ;

AΡΘΡΟ  
ΤOY MIΛΤΙΑΔΗ Ι. ΚΑΡΠΕΤΑ 

ΔΙΚΗΓΟΡΟΣ  
ΠΡΩΗΝ ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗΣ

όρος «Κεντροαριστερά» είχε συγκεκριμένο πο‐
λιτικό περιερχόμενο: Σήμαινε την μετριοπαθή πο‐
λιτική παράταξη, που πιστεύει ακλόνητα στην φι‐
λελεύθερη Δημοκρατία, έχει αυξημένη κοινωνική 

ευαισθησία, ενδιαφέρεται περισσότερο για τα αδύναμα κοι‐
νωνικά στρώματα, ενισχύει την κοινωνική κινητικότητα, 
μέσω της παροχής ευκαιριών κοινωνικής ανέλιξης, είναι 
ανοιχτή σε κοινωνικές μεταρρυθμίσεις και υπερασπίζεται 
την ισότητα και τα ατομικά και πολιτικά δικαιώματα.  
Αντιστικτικά, ο όρος «Κεντροδεξιά», είχε επίσης σαφή οριο‐
θέτηση: Σήμαινε τη συντηρητική παράταξη, που πιστεύει 
στη φιλελεύθερη Δημοκρατία αλλά δίνει προτεραιότητα 
στην οικονομική ανάπτυξη, έναντι της κοινωνικής δι‐
καιοσύνης. Θεωρεί ότι η οικονομική ανάπτυξη λειτουρ‐
γεί αυτομάτως και υπέρ των αδύναμων κοινωνικώς 
στρωμάτων, είναι επιφυλακτική ‐(ακόμα και αρνητική 
εξ ενστίκτου αυτοσυντήρησης)‐ απέναντι στην κοινω‐
νική κινητικότητα, δυσπιστεί στις κοινωνικές αλλαγές, εμ‐
μένει σε παρωχημένες αξίες και προτάσσει την ασφάλεια 
και την τάξη.  
Οι δύο παρατάξεις αντιστοιχούν στον κύριο κορμό της κοι‐
νωνίας και ανταποκρίνονται στις εσωτερικές διαφορο‐
ποιήσεις της, τις οποίες και εκφράζουν. Προφανώς, τα με‐
ταξύ τους όρια είναι αρκετά ρευστά. Στην πράξη, πολλές 
φορές τα στερεότυπα ξεπερνιούνται από συγκυρίες ή ηγε‐
τικές υπερβάσεις. 
Ό,τι περισσεύει και δεν εκφράζεται από τις δύο παρατά‐
ξεις, συνιστά τον αριστερό ή τον δεξιό εξτρεμισμό, (απο‐
καλούμενο ‐κακώς‐ και ριζοσπαστισμό), που εκφράζεται 
με ποικίλες εκδοχές.  

* * * 
Αυτά ήταν αρκετά σαφή στη σχηματική περιγραφή του πο‐
λιτικού φάσματος. Στη γενικότερη, όμως, σύγχυση που επι‐
κρατεί ‐και επιτηδείως καλλιεργείται‐, παραποιούνται 
και διαστρεβλώνονται.  
Οι εκατέρωθεν αποτυχημένοι που έχουν μείνει “εκτός νυμ‑
φώνος”, αναζητούν ρόλο και θέση και προσπαθούν να 
υπάρξουν, μέσα από τη σύγχυση.  
Ο παλιός συνεταίρος του Καμμένου, ‐αδιάλλακτος αριστερός 
«ριζοσπάστης»‐, που βδελυσσόταν κάθε τι ‘κεντροαριστερό’, 
θυμήθηκε τις «προοδευτικές δυνάμεις» και παριστάνει τον 
...Μακρυγιάννη, ζητώντας από τους άλλους, να παραμερί‐
σουν  το «εγώ» και να βάλουν μπροστά το «εμείς» και το 
«μαζί», για τη συγκρότηση ‐λέει‐ προοδευτικής Κυβέρνησης, 
(με επικεφαλής ποιόν; Τον ίδιο προφανώς). 
Από την άλλη πλευρά, οι δύο πρώην, που δεν εννοούν να 
παραδεχτούν ότι «δεν έχει πλοίο, δεν έχει οδό» γι’ αυτούς, 
στρέφουν απεγνωσμένα το βλέμμα στην Λατινοπούλου και 
την οργή τους στον Κυριάκο Μητσοτάκη, που παραμέρι‐
σε τους ίδιους και τις μουχλιασμένες απόψεις τους. 
Ένας συρφετός πολιτικών τυχοδιωκτών, (Σπίρτζηδες, 
Ραγκούσηδες κλπ) αναζητούν τώρα σωσίβιο στην «Κεν‐
τροαριστερά», από την οποία αυτομόλησαν, όταν καθυ‐
βριζόταν χυδαία. Σ’ αυτήν αναζητούν καταφύγιο και οι απελ‐
πισμένοι αριστεροί του ερειπιώνα Τσίπρα – Κασσελάκη.  
Αλλά τι σχέση έχουν όλοι αυτοί με την πραγματική Κεν‐
τροαριστερά; Καμία, εκτός από προσωπικές τους ανάγκες.  
Ιστορικά, κοινωνικά και πολιτικά, η Κεντροαριστερά, κα‐
λύπτεται από το ΠΑΣΟΚ. Αυτό οφείλει να την εκφράσει με 
σύνεση, υπευθυνότητα, καθαρότητα και επάρκεια. Με σχέ‐
διο, πρόγραμμα και επιχειρήματα. Μουσειακές επικλήσεις, 
κραυγές και ισοπεδωτική άρνηση, δεν πείθουν.  
Εξάλλου, ο εκατέρωθεν, καλλιεργούμενος από τον κάθε πι‐
κραμμένο, τυφλός αντιμητσοτακισμός, δεν αποτελεί σοβαρή 
πολιτική βάση για κανένα ‘προοδευτικό μέτωπο’ αποτυ‐
χημένων. Ίσα ‐ ίσα, αυτοί πρέπει να παραμερι‐
στούν οριστικά, για να προχωρήσει η χώρα.  

“

Ο
μέρος 2ο



ύσκεψη πραγματοποιήθηκε προ 
ολίγων ημερών στο Δημαρχείο του 
Δήμου Διονύσου, με τη συμμετοχή 
της δημάρχου, Κ. Μαϊχόσογλου, 

όλων των αντιδημάρχων, προέδρων των 
Δημοτικών Κοινοτήτων, καθώς και εκπρο‐
σώπων των Εθελοντικών Κλιμακίων, με 
σκοπό την αποτίμηση του συντονισμού και 
των ενεργειών που έλαβαν χώρα κατά τη 
διάρκεια της πρόσφατης πυρκαγιάς που 
έπληξε την περιοχή της Σταμάτας. 
Στη σύσκεψη, η δήμαρχος ευχαρίστησε 
θερμά όλους τους συμμετέχοντες για την 
αφοσίωση και την πολύτιμη συνεισφορά 
τους στην αντιμετώπιση της κρίσιμης κατά‐
στασης. 
Αναγνώρισε την άμεση ανταπόκριση των 
Εθελοντών αλλά και του Προέδρου της 
Σταμάτας, Κ. Πέππα, καθώς και συμβούλων 
ως καθοριστική για τον περιορισμό της κα‐
ταστροφής και την προστασία της ανθρώ‐
πινης ζωής και των περιουσιών. 
Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, επι‑
σημάνθηκαν τα εξής σημεία: 
• Αξιολόγηση Συντονισμού: Αναλύθηκαν οι 
δράσεις και οι αποφάσεις που λήφθηκαν σε 
επίπεδο συντονισμού. Εντοπίστηκαν τα δυ‐
νατά σημεία καθώς και οι τομείς που χρή‐
ζουν βελτίωσης. 
• Αντιμετώπιση Εκτάκτων Αναγκών: Συζη‐
τήθηκαν οι μέθοδοι και οι πρακτικές που 
εφαρμόστηκαν για την άμεση αντιμετώπι‐
ση των εκτάκτων αναγκών, όπως η εκκέ‐
νωση περιοχών. 
• Εξοπλισμός: Υπογραμμίστηκε η σημασία 
της παροχής απαραίτητου εξοπλισμού για 
την πιο αποτελεσματική διαχείριση παρό‐
μοιων περιστατικών στο μέλλον. 
• Επικοινωνία και Συνεργασία: Εξετάστηκε 
η επικοινωνία μεταξύ των εμπλεκομένων 
φορέων και προτάθηκαν τρόποι για τη βελ‐
τίωσή της, ώστε να επιτευχθεί πιο άμεση 
και συντονισμένη αντίδραση σε έκτακτες 
ανάγκες. 
Η δήμαρχος επισήμανε ότι θα ληφθούν 
υπόψη όλες οι παρατηρήσεις και οι προτά‐
σεις που κατατέθηκαν, προκειμένου ενισχυ‐
θεί η αποτελεσματική συνεργασία και η 
ετοιμότητα αλλά και η αντίδραση του Δή‐
μου σε μελλοντικές κρίσεις. 
Τόνισε, δε, τη σημασία της συνεχούς συνερ‐
γασίας με τους Εθελοντές και τις Δημοτικές 
Κοινότητες, αλλά και την αδιάλειπτη στήρι‐
ξη και υποστήριξή τους. 

Σύσκεψη στο  
Δημαρχείο Διονύσου

ΠΟΙΑ ΒΑΣΙΚΑ ΣΗΜΕΙΑ  
ΕΠΙΣΗΜΑΝΘΗΚΑΝ

Σ
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ο διατρητικό μηχάνημα (μετρο‐
πόντικας) που χρησιμοποιείται 
για τη διάνοιξη, μόλις ολοκλήρωσε 
το εγκάρσιο πέρασμά του κάτω 
από την Εθνική Οδό Αθηνών – Λα‐

μίας, κατευθυνόμενος πλέον προς την έξοδο 
στον Κηφισό ποταμό, μέσω του μεγάλου 
φρεατίου (Φ11) που κατασκευάζεται επί 
της οδού Πίνδου. 
 
“Έως τον Αύγουστο του  
2025 το έργο θα έχει  
παραδοθεί στους πολίτες” 
Όπως τονίζει ο κ. Νίκος Χαρδαλιάς, «σήμερα 
έγινε ένα καθοριστικό βήμα για την ενίσχυση 
της αντιπλημμυρικής προστασίας σε μια πε‐
ριοχή που μας δημιουργεί προβλήματα σε πε‐
ριόδους βροχοπτώσεων. Η ολοκλήρωση του τε‐
χνικά έργου, αναμένεται θα συμβάλει δραστι‐
κά στη μείωση των πλημμυρικών φαινομένων, 
προστατεύοντας επαρκώς τις ζωές και τις 
περιουσίες των συμπολιτών μας. Πρόκειται για 
μια μεγάλη επένδυση της Περιφέρειας Αττικής 
στη βιώσιμη ανάπτυξη και την ασφάλεια των 
τοπικών κοινοτήτων. 
Η αντιπλημμυρική θωράκιση της Αττικής απο‐
τελεί για εμάς ύψιστη προτεραιότητα. Το συγ‐
κεκριμένο έργο είχε ξεκινήσει προ 25ετίας, 
αλλά κόλλαγε στα γρανάζια της γραφει‐
οκρατία. Μάλιστα πριν από λίγα χρόνια είχε 
απενταχθεί. Απέναντι σε αυτή τη γραφει‐
οκρατία εμείς θα απαντάμε με ταχύτητα και 
αποτελεσματικότητα. Έως τον Αύγουστο 
του 2025, το συγκεκριμένο έργο θα έχε πα‐
ραδοθεί στους πολίτες. 
Έχουμε καταθέσει συγκεκριμένες προτάσεις 
στην κυβέρνηση και περιμένουμε τις απαι‐
τούμενες νομοθετικές πρωτοβουλίες, ώστε 
τα έργα αυτά να χαρακτηρίζονται «μητροπο‐

λιτικά» προκειμένου να μπορούμε να προχω‐
ράμε σε κάθετες αδειοδοτήσεις, να προχωρούν 
οι απαλλοτριώσεις με διαδικασίες σαν αυτές 
που ίσχυαν στους Ολυμπιακούς Αγώνες για να 
μην χάνονται μεγάλα χρονικά διαστήματα και 
τέλος να υπάρχει διαδικασία άπαξ προσφυγών 
έτσι ώστε να μην έχουμε αντιπλημμυρικά 
έργα κολλημένα επί 2, 3, 4 ή 5 χρόνια. Έχει ωρι‐
μάσει η σχετική συζήτηση και χαίρομαι γιατί η 
κυβέρνηση είναι έτοιμη να λάβει μέσα στις επό‐
μενες εβδομάδες τις κατάλληλες νομοθετικές 
πρωτοβουλίες. Εμείς θα απαντάμε με έργα σε 
κάθε γειτονιά». 
Από την πλευρά του, ο δήμαρχος Νέας Φιλα‐
δέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας, Γιάννης Τομ‑
πούλογλου, σημείωσε ότι: «Πρόκειται για 

ένα έργο που λύνει προβλήματα δεκαετιών 
στην περιοχή μας. Σε συνεργασία με τον Περι‐
φερειάρχη, μέσα σε ένα τρίμηνο από την ανά‐
ληψη των καθηκόντων μας, το έργο προχωρά 
με γοργούς ρυθμούς Η συνεργασία με την Πε‐
ριφέρεια Αττικής θα συνεχιστεί, σε όλα τα επί‐
πεδα. Γίνονται έργα ουσίας». 
Κατά την αυτοψία του στο εργοτάξιο κατα‐
σκευής του νέου μεγάλου συλλεκτήριου αγω‐
γού ομβρίων υδάτων στη Νέα Φιλαδέλφεια, τον 
Περιφερειάρχη Αττικής συνόδευσαν η Ειδική 
Γραμματέας της Περιφέρειας Αττικής Έλενα Ρά‐
πτη, ο Διευθυντής της Τεχνικής Υπηρεσίας Μ. 
Κύρκος, ο προϊστάμενος Οδοποιίας Βαγγέλης 
Μπακογιώργος και οι επιβλέποντες του έργου, 
Ά. Μουρελάτου και Ν. Μπαρτζούκας. 

Μόλις “πέρασε” κάτω από την Εθνική Οδό ο μετροπόντικας

ΑΥΤΟΨΙΑ ΤΟΥ Ν. ΧΑΡΔΑΛΙΑ 
ΣΤΟ ΕΡΓΟΤΑΞΙΟ ΓΙΑ ΤΟ  
ΑΝΤΙΠΛΗΜΥΡΙΚΟ ΕΡΓΟ 
ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑΣ
Αυτοψία στο εργοτάξιο κατα‑
σκευής του νέου μεγάλου συλ‑
λεκτήριου αγωγού ομβρίων 
υδάτων που αναμένεται να 
ενισχύει σημαντικά την αντι‑
πλημμυρική προστασία της 
Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας 
Χαλκηδόνας και των όμορων 
Δήμων πραγματοποίησε στις 
10 Ιουλίου ο Περιφερειάρχης 
Αττικής, Νίκος Χαρδαλιάς.

T

Πληροφορίες για τον αγωγό  
– Η συνολική δαπάνη κατασκευής 
Ο αγωγός, που εντάσσεται στο πλαίσιο της ενίσχυσης του υφιστάμενου συλλεκτήρα Σ7 
(περιοχή Αγία Μαρίνα), θα έχει συνολικό μήκος 1.213 μέτρων, με μεταβαλλόμενη δια‐
τομή από κυκλική σε ορθογωνική και πάλι κυκλική, λόγω των απαιτήσεων του υπεδά‐
φους. Ειδικότερα, εκκινεί από τη διασταύρωση των οδών Σκρα και Σερρών, κινείται επί 
της Σκρα, Πλαστήρα, Τρωάδος και Θεσσαλονίκης (παράλληλη της Ε.Ο. Αθηνών – Λαμίας) 
και στο τελικό του τμήμα πριν την εκβολή, διασχίζει εγκάρσια την Εθνική Οδό με μι‐
κροσήραγγα, περνά κάτω από την οδό Σοφούλη με ανοικτή εκσκαφή και καταλήγει στον 
Κηφισό ποταμό που είναι ο τελικός αποδέκτης των ομβρίων της περιοχής. 
Η δαπάνη κατασκευής του έργου ανέρχεται στο συνολικό ποσό των 4.398.944,06 ευρώ, 
ενώ το έργο χρηματοδοτείται από πόρους του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Αττική 
2021 – 2027» (με 2.950.341,97 ευρώ) και από ιδίους πόρους της Περιφέρειας Αττικής 
(με 1.448.602,09 ευρώ). Η ολοκλήρωσή του αναμένεται σύμφωνα με τον σχετικό προ‐
γραμματισμό, τέλη Αυγούστου του 2025. 
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  aκολουθήστε μας... 
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πίσκεψη στα Αντικύθηρα πραγ‐
ματοποίησε, το απόγευμα της Δευ‐
τέρας 8 Ιουλίου 2024, ο Περιφε‐
ρειάρχης Αττικής, Νίκος Χαρδαλιάς, 

ο οποίος περιηγήθηκε στο νησί και συναντή‐
θηκε με κατοίκους του, προκειμένου να συ‐
ζητήσει μαζί τους για τα θέματα που απα‐
σχολούν την καθημερινή ζωή στο πιο απο‐
μακρυσμένο γεωγραφικά σημείο της Περι‐
φέρειας. 
«Βρισκόμαστε στα Αντικύθηρα για να μετα‐
φέρουμε το μήνυμα ότι για εμάς δεν υπάρχουν 
πολίτες δύο ταχυτήτων. Κανένας πολίτης 
δεν είναι μόνος του, όσο μακριά και αν ζει από 
το κέντρο. Για εμάς, δεν υπάρχει ξεχασμένη 
γωνιά στην Αττική μας», δήλωσε ο κ. Χαρδα‐
λιάς και πρόσθεσε: «Για τη νέα Περιφερειακή 
Αρχή η νησιωτικότητα αποτελεί ένα ακόμα 
στρατηγικό πλεονέκτημα, πάνω στο οποίο 
έχουμε τη βούληση να επενδύσουμε.  
Γνωρίζουμε πολύ καλά τις ιδιαίτερες ανάγκες 
του τόπου και των ανθρώπων του και πάνω 
σε αυτές θα δουλέψουμε μεθοδικά, αξιοποι‐
ώντας όλα τα χρηματοδοτικά εργαλεία. Τα Αν‐
τικύθηρα είναι ένα νησί με εξαιρετική φυσι‐
κή ομορφιά, που προσφέρει προστιθέμενη 
ιστορική, και όχι μόνο, αξία στην Αττική μας. 
Αυτό όμως, δεν είναι αρκετό.  
Βασικός στόχος μας είναι να βελτιώσουμε ρι‐
ζικά την καθημερινή ζωή των πολιτών, μέσα 
από έργα πνοής και πρωτοβουλίες, που θα ενι‐
σχύουν την προσβασιμότητα, την ασφάλεια, 

την επιχειρηματικότητα και κυρίως την κοι‐
νωνική συνοχή.  
Να εξασφαλίσουμε όλες εκείνες τις προϋπο‐
θέσεις που είναι απαραίτητες, ώστε οι κάτοικοι 
των Αντικυθήρων να μείνουν και να δημι‐
ουργήσουν στον τόπο τους, με προοπτική και 
αξιοπρέπεια. Και κυρίως να επιστρέψουν 
στο νησί, να ζωντανεύσει ξανά». 
 
Ποιοι τον συνόδευσαν  
– Τα έργα στα Κύθηρα 
Αξίζει να σημειωθεί ότι ήταν η πρώτη φορά 
που Περιφερειάρχης Αττικής επισκέφθηκε το 
νησί των Αντικυθήρων. Τον κ. Χαρδαλιά συ‐
νόδευσαν κατά την επίσκεψή του ο Δήμαρχος 
Κυθήρων Στράτος Χαρχαλάκης, ο Αντιδή‐
μαρχος Πολιτικής Προστασίας Κυθήρων Γιάν‐
νης Κατσανεβάκης, ο Αντιπεριφερειάρχης 
Νήσων Γιάννης Βουτσινάς, η Ειδική Γραμμα‐
τέας της Περιφέρειας Έλενα Ράπτη και ο Δι‐
ευθυντής Γραφείου Περιφερειάρχη Γιώργος 
Χαλκιάς. 
Επισημαίνεται ότι, αυτή τη στιγμή, έχουν 
ολοκληρωθεί ή βρίσκονται σε φάση υλοποί‐
ησης από την Περιφέρεια Αττικής στα Κύθη‐
ρα έργα συνολικού προϋπολογισμού άνω 
των 27 εκατ. ευρώ, τα οποία αφορούν στην 
αναβάθμιση του οδικού δικτύου, την προ‐
σβασιμότητα, την κατασκευή αντιπλημμυρι‐
κών έργων και δικτύου ύδρευσης, τις αστικές 
αναπλάσεις, τις δομές υγείας και εκπαίδευσης, 
τις κοινωνικές δομές κ.ά. 

Ε
Νίκος Χαρδαλιάς: «Για εμάς δεν 
υπάρχουν πολίτες δύο ταχυτήτων»

ΤΑ ΑΝΤΙΚΥΘΗΡΑ ΕΠΙΣΚΕΦΘΗΚΕ Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

ε τα εγκαίνια του έργου ανακα‐
τασκευής της γέφυρας Μάκρωνα 
ολοκληρώθηκε η επίσκεψη του 
Περιφερειάρχη Αττικής κ. Νίκου 

Χαρδαλιά στο νησί των Κυθήρων και των γει‐
τονικών Αντικυθήρων. 
Το έργο, που πραγματοποιήθηκε με πόρους 
της Περιφέρειας Αττικής, αφορά την κατα‐
σκευή νέας γέφυρας προς αντικατάσταση της 
παλαιάς, η οποία κατεδαφίστηκε, στο σημείο 
όπου το ρέμα του Μάκρωνα τέμνει την οδό 
Φριλιγκιάνικα – Παλαιόπολη. 
Όπως τόνισε ο κ. Χαρδαλιάς « η ανακατασκευή 
της γέφυρας Μάκρωνα αποτελεί ένα σημαν‐
τικό έργο για την οδική ασφάλεια, την καθη‐
μερινότητα των κατοίκων των Κυθήρων, 
καθώς και της ενίσχυσης της τουριστικής ανά‐
πτυξης στο νησί. Η Περιφέρεια Αττικής, με συ‐
νέπεια και υπευθυνότητα, συνεχίζει να επεν‐
δύει σε έργα υποδομής που βελτιώνουν την 
ποιότητα ζωής και ενισχύουν την ασφάλεια 
των πολιτών. Αυτή η νέα γέφυρα δεν είναι 
απλώς ένα τεχνικό έργο, αλλά ένα σύμβολο της 
δέσμευσής μας να στηρίξουμε τα Κύθηρα με 
υποδομές που θα συμβάλλουν στην ανάπτυ‐
ξη και την ευημερία της τοπικής κοινωνίας. 
Ένα σύμβολο της δέσμευσής μας ότι κανένας 
πολίτης της Αττικής, ακόμη και στο πιο απο‐
μακρυσμένο σημείο δεν θα αισθάνεται μόνος». 
Η σύμβαση του έργου, δαπάνης 1.178.439,82 
ευρώ, περιελάμβανε την κατασκευή γέφυρας 
από οπλισμένο σκυρόδεμα, μήκους 29 μέτρων 
και πλάτους 7,50 μέτρων, με πεζοδρόμια με‐
ταβλητού πλάτους από 1 έως 1,90 μέτρων. 
Εκτός από την κύρια κατασκευή, έγιναν δια‐
πλατύνσεις για την προσαρμογή του οδο‐
στρώματος και τοποθετήθηκαν στηθαία 
ασφαλείας συγκράτησης και κάθετης σή‐
μανσης. 
Νωρίτερα, ο Περιφερειάρχης είχε επισκε‐
φθεί το Δημαρχείο Κυθήρων, όπου συναντή‐
θηκε με τον δήμαρχο Κυθήρων και Αντικυ‐
θήρων, κ. Στράτο Χαρχαλάκη, τους αντιδη‐
μάρχους και λοιπά μέλη της διοίκησης. Στο επί‐
κεντρο της σύσκεψης που πραγματοποιήθη‐

κε τέθηκαν τα ενταγμένα στο ΕΣΠΑ έργα της 
περιοχής καθώς επίσης και όσα είναι ώριμα 
να ενταχθούν. Μεταξύ άλλων συζητήθηκαν 
έργα βασικών υποδομών, όπως το δίκτυο 
ύδρευσης – αποχέτευσης του Βόρειου Τμή‐
ματος – Αγίας Πελαγίας, ο παιδικός σταθμός 
στα Λογοθετιάνικα, έργα οδοποιίας – συντή‐
ρησης του οδικού δικτύου, καθώς και η κα‐
τασκευή δημοτικού Ανοικτού Θεάτρου στον 
Ποταμό. 
 
Η δέσμευση του  
Περιφερειάρχη Αττικής 
Ο Περιφερειάρχης Αττικής δεσμεύτηκε πως 
θα αξιολογήσει τις προτάσεις που του τέθη‐
καν, στο πλαίσιο της ορθής αξιοποίησης των 
χρηματοδοτικών εργαλείων που διαθέτει η Πε‐
ριφέρεια, με έμφαση στις δυνατότητες του 
Προγράμματος «Αττική» 2021 – 2027. «Με 
υπευθυνότητα και χωρίς μεγαλοστομίες θα εί‐
μαστε δίπλα σας, διασφαλίζοντας ότι θα 
προχωρήσουμε μαζί στην υλοποίηση κρίσιμων 
έργων για την ανάπτυξη των Κυθήρων και την 
ευημερία των κατοίκων τους» επεσήμανε 
χαρακτηριστικά. 
Κατά την παραμονή του στα Κύθηρα, ο κ. Χαρ‐
δαλιάς βρέθηκε επίσης τον οικισμό της Χώρας, 
όπου συνομίλησε με κατοίκους και επιχειρη‐
ματίες της περιοχής, ενώ συναντήθηκε και με 
εκπροσώπους ελαιουργικών συνεταιρισμών. 
Στη συνέχεια, επισκέφθηκε τον τοπικό ΧΥΤΥ 
(Χώρο Υγειονομικής Ταφής Υπολειμμάτων) 
στην περιοχή Λαχνός, προκειμένου να ενη‐
μερωθεί για την κατάσταση και τις ανάγκες 
της εγκατάστασης. Τέλος, μετέβη στο Ιερό 
Προσκύνημα Παναγίας Μυρτιδιώτισσας Κυ‐
θήρων, όπου τον υποδέχθηκε και τον ξενάγησε 
ο Μητροπολίτης Κυθήρων και Αντικυθήρων, 
κ. Σεραφείμ. 
Τον κ. Χαρδαλιά συνόδευσαν ο Αντιπεριφε‐
ρειάρχης Νήσων Γιάννης Βουτσινάς, η Ειδική 
Γραμματέας της Περιφέρειας. Έλενα Ράπτη 
και ο Διευθυντής Γραφείου Περιφερειάρχη, 
Γιώργος Χαλκιάς. 

Εγκαίνια της ανακατασκευασμένης 
γέφυρας Μάκρωνα Κυθήρων  
από τον Περιφερειάρχη Αττικής

Μ

ΣΗΜΑΝΤΙΚΟ ΕΡΓΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΔΙΚΗ ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΤΟΥ ΝΗΣΙΟΥ



ια τη βελτίωση των υποδομών 
και των υπηρεσιών, που ο Δήμος 
Ηρακλείου Αττικής προσφέρει 
μέσα από τους δημοτικούς βρε‐

φονηπιακούς σταθμούς στις οικογένει‐
ες των δημοτών της πόλης, συζήτησαν ο 
δήμαρχος, Νίκος Μπάμπαλος, και ο δι‐
ευθύνων σύμβουλος της ΕΕΤΑΑ, Τάσος 
Μαυρίδης, σε συνάντηση που πραγμα‐
τοποίησαν στα γραφεία της εταιρείας, 
παρουσία και της αρμόδιας για τη λει‐
τουργία των σταθμών αντιδημάρχου, 
Κωνσταντίνας Γεωργοπούλου. 
Ο δήμαρχος ενημέρωσε τον κ. Μαυρίδη 
ότι όλοι βρεφονηπιακοί σταθμοί του 
Δήμου συμμετέχουν και φέτος στο πρό‐

γραμμα επιδότησης μέσω voucher της 
ΕΕΤΑΑ για την δωρεάν φιλοξενία παι‐
διών το νέο σχολικό έτος. Έτσι, ο Δήμος 
θα είναι σε θέση να καλύψει και αυτό το 
καλοκαίρι το 100% των οικογενειών 
που θα λάβουν voucher από το πρό‐
γραμμα. Η πλατφόρμα της ΕΕΤΑΑ για τις 
αιτήσεις θα ανοίξει στο αμέσως επόμε‐
νο διάστημα. 
Επιπλέον, οι δύο πλευρές διερεύνησαν 
τρέχοντα αλλά και μελλοντικά χρημα‐
τοδοτικά προγράμματα για την περαι‐
τέρω αναβάθμιση των υποδομών στους 
βρεφονηπιακούς σταθμούς που θα βελ‐
τιώσουν ακόμη περισσότερο τις παροχές 
φιλοξενίας προς τα παιδιά της πόλης μας. 

«Είμαστε υπερήφανοι για τις υπηρεσίες 
που παρέχουμε στις οικογένειες του 
Ηρακλείου μέσα από τους 5 βρεφονη‐
πιακούς σταθμούς του Δήμου μας. Τα 
παιδιά μας είναι ό,τι πιο πολύτιμο έχου‐
με και, συνεπώς, η ευθύνη να τα καθο‐
δηγήσουμε σωστά στα πρώτα τους σχο‐
λικά βήματα είναι μεγάλη. Για αυτό ανα‐
ζητούμε συνεχώς τρόπους και συμμαχίες 
για να τους προσφέρουμε ακόμα πιο πολ‐
λά. Στόχος μας οι παιδικοί σταθμοί του 
Δήμου να είναι το δεύτερό τους σπίτι. 
Στον κ. Μαυρίδη βρίσκουμε έναν σύμ‐
μαχο σε αυτήν μας την προσπάθεια», επε‐
σήμανε ο δήμαρχος Ηρακλείου Αττικής, 
Νίκος Μπάμπαλος.

δήμαρχος της Νέας Ιωνίας, Παναγιώτης 
Μανούρης, επισκέφθηκε το πρόγραμμα 
Θερινής Δημιουργικής Απασχόλησης (sum‐
mer camp), στο 9ο Δημοτικό Σχολείο της 

πόλης, όπου συνομίλησε με τους εκπαιδευτικούς, που 
είναι υπεύθυνοι για την υλοποίηση του προγράμ‐
ματος, αλλά και με τα παιδιά που συμμετέχουν στο 
πρόγραμμα. 
Ο δήμαρχος κατά την αποχώρησή του δήλωσε:  
“Είδα χαρούμενα πρόσωπα, άκουσα γέλια και χα‐
ρούμενες φωνές. Διαπίστωσα, για άλλη μία φορά, 
πόσο όμορφα και δημιουργικά περνούν τον χρόνο 
τους τα παιδιά στο summer camp”. 
“Το πρόγραμμα θερινής απασχόλησης του Δήμου 
Νέας Ιωνίας δίνει λύση στους εργαζόμενους γονείς, 
που δεν έχουν άλλη δυνατότητα για τη φύλαξη των 
παιδιών τους. Τα παιδιά απασχολούνται δημιουρ‐
γικά, παίζουν και αλληλεπιδρούν με φίλους και 
συμμαθητές τους. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι το summer camp του Δήμου 
Νέας Ιωνίας είναι από τα φθηνότερα σε κόστος και 
τα ποιοτικότερα σε περιεχόμενο. Στόχος της Δημο‐
τικής Αρχής είναι η παροχή ποιοτικών υπηρεσιών 
στα παιδιά, με όσο το δυνατόν πιο χαμηλό κό‐
στος”, αναφέρεται στη σχετική ανακοίνωση.  

κκινώντας από τη βασική θε‐
ώρηση ότι η επιστημονική 
έρευνα και η γνώση η οποία 
παράγεται δεν είναι κτήμα 
μόνο των ειδικών αλλά αγαθό 

για ολόκληρη την κοινωνία, και στα πλαί‐
σια της προσπάθειας της διάχυσης της επι‐
στημονικής μεθόδου και του επιστημονι‐
κού λόγου με στόχο τη συμβολή στη δια‐
μόρφωση επιστημονικά εγγράμματης κοι‐
νωνίας, το Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών 
ξεκίνησε μια σειρά δράσεις για το ευρύ κοι‐
νό το 1995. 
Στο πλαίσιο του προγράμματος «Ανοιχτές 

Θύρες» της ΓΓΕΚ αποκτήθηκε οπτικοα‐
κουστικός εξοπλισμός και διαμορφώθηκε 
κατάλληλα ο χώρος που φιλοξενεί το 
ιστορικό τηλεσκόπιο Newall. Δόθηκε και 
δίνεται η δυνατότητα με αυτόν τον τρόπο, 
να μπορεί το ευρύ κοινό να επισκέπτεται 
το ΕΑΑ και να έρχεται σε επαφή με τον επι‐
στημονικό χώρο. 
Το Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών επι‐
κοινωνεί την υψηλής στάθμης επιστημο‐
νική έρευνα και θεωρία, που παράγεται 
από τους επιστήμονες του, σε ευρύτερα 
κοινωνικά στρώματα, με πληθώρα εκδη‐
λώσεων, ενημερωτικών δράσεων και σε‐
μιναρίων, διαδικτυακών ή δια ζώσης σχο‐
λείων για όλες τις ηλικίες σε όλη την επι‐
κράτεια της Ελλάδας με έμφαση στις 
ακριτικές περιοχές. Επιπλέον οι δράσεις 
απευθύνονται και σε ειδικές κατηγορίες 
συμπολιτών μας, όπως έγκλειστοι κατα‐
στημάτων κράτησης, προσφυγόπουλα, 
καθώς και συμπολίτες μας ειδικών αναγ‐
κών και δεξιοτήτων. 
Ενδεικτικά στον χώρο του Κέντρου Επι‐
σκεπτών Πεντέλης έχουν παρακολουθή‐
σει τις δράσεις, πρωινές και βραδινές, 
συμπεριλαμβανομένης της παρατήρηση 
του έναστρου ουρανού και του Ήλιου, άνω 
των 400.000 ατόμων. 
 
Εκδηλώσεις για  
τα 30 χρόνια λειτουργίας 
Στο πλαίσιο των 30 χρόνων, για όλη την 
προσεχή χρονιά το ΙΑΑΔΕΤ μέσω του 
ΚΕΠ θα πραγματοποιήσει μια σειρά από 
εκδηλώσεις για το ευρύτερο κοινό στις εγ‐
καταστάσεις του Αστεροσκοπείου στην 
Πεντέλη, το Σαββατοκύριακο 13 – 14 Ιου‐
λίου και το πρόγραμμα περιλαμβάνει πα‐
ρατήρηση του Ήλιου, προβολή ψηφιακής 
ταινίας αστρονομικού περιεχομένου στον 
ειδικό θόλο φορητού πλανηταρίου, πα‐
ρατήρηση της Σελήνης μέσω του ιστορι‐
κού τηλεσκοπίου NEWALL (κατασκευά‐
στηκε το 1869) και παρατηρήσεις μα‐
κρινών αντικειμένων με τα φορητά τηλε‐
σκόπια της Ελληνικής Ερασιτεχνικής 
Αστρονομικής Ένωσης.  

Γ

ΟΕθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών 

ΕΚΔΗΛΩΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΑ 30 
ΧΡΟΝΙΑ ΤΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ 
ΕΠΙΣΚΕΠΤΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ
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Το Κέντρο Επισκεπτών Πεν‐
τέλης, του Ινστιτούτου 
Αστρονομίας, Αστροφυσι‐
κής, Διαστημικών Εφαρμο‐
γών και Τηλεπισκόπησης 
του Εθνικού Αστεροσκοπεί‐
ου Αθηνών κλείνει 30 χρόνια 
συνεχούς λειτουργίας.

Ε

Συνάντηση Μπάμπαλου – Μαυρίδη για την  
περαιτέρω βελτίωση των βρεφονηπιακών σταθμών

Ο Δήμαρχος της Νέας Ιωνίας, 
Παναγιώτης Μανούρης,  
στο summer camp του Δήμου

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ

ΣΤΟ 9Ο ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ



Διεύθυνση Καθαριότητας του Δήμου 
Παπάγου‐Χολαργού απευθύνει έκκλη‐
ση προς τους δημότες να μην εγκατα‐
λείπουν ανεξέλεγκτα δίπλα σε κάδους, 

σε πεζοδρόμια και οπουδήποτε αλλού, ογκώδη 
αντικείμενα. 
Συγκεκριμένα,  αναφέρει ότι το τελευταίο διά‐
στημα, έχει παρατηρηθεί πολίτες να απορρίπτουν 
σε διάφορα σημεία του Δήμου Παπάγου‐Χο‐
λαργού διάφορα ογκώδη αντικείμενα όπως οι‐
κοσκευές, ψυγεία, κρεβάτια, στρώματα κ.λπ. 
Η υπηρεσία καθαριότητας γνωστοποιεί ότι δεν 
έχει τη δυνατότητα να μεταφέρει ολόκληρες οι‐
κοσκευές. “Ας συμφωνήσουμε να μην επιβαρύ‐
νουμε τους εργαζομένους του δήμου στο δύσκολο 
και απαιτητικό έργο που επιτελούν καθημερινά”, 
δηλώνουν σχετικά. 
Σύμφωνα δε, με τον κανονισμό καθαριότητας, οι 
δημότες πρέπει να ακολουθούν τις προβλεπό‐
μενες διαδικασίες για τη διάθεση αυτών των αν‐
τικειμένων. 
Για την αποφυγή καθυστερήσεων και την εξα‐
σφάλιση της εύρυθμης λειτουργίας της υπηρε‐
σίας καθαριότητας, οι δημότες μπορούν να επι‐
κοινωνούν με τις αρμόδιες υπηρεσίες στο τηλέ‐
φωνο στην Κοινότητα Παπάγου και στην Κοι‐
νότητα Χολαργού προκειμένου να λαμβάνουν 
οδηγίες σχετικά με την απομάκρυνση των ογ‐
κωδών αντικειμένων και των κλαδιών. 

Έκκληση προς  
τους πολίτες να μην  
απορρίπτουν  
ανεξέλεγκτα ογκώδη  
αντικείμενα

Δράση ευαισθητοποίησης για θέματα εξαρτήσεων 
από τον Δήμο Χαλανδρίου και το ΚΕΘΕΑ

Η

ΔΗΜΟΣ ΠΑΠΑΓΟΥ – ΧΟΛΑΡΓΟΥ 

ο Penny Marathon διοργα‐
νώνεται από ανθρώπους που 
θέλουν να αυξήσουν την 
ευαισθητοποίηση του κό‐
σμου για τα δεινά των αδέ‐
σποτων ζώων και πασχίζουν 
να αναγνωριστεί και να στη‐

ριχθεί ουσιαστικά το έργο των φιλόζωων 
εθελοντών που αγωνίζονται για την επι‐
βίωση και την αξιοπρεπή διαβίωσή τους, με 
ελάχιστη ή και χωρίς υποστήριξη από την 
πολιτεία. 
Ο αγώνας πραγματοποιείται την ίδια μέρα 
σε πολλές πόλεις, σε όλο τον κόσμο. Οι 
συμμετέχοντες, άνθρωποι και ζωάκια, μπο‐
ρούν να τρέξουν, να κάνουν ποδήλατο ή να 
περπατήσουν. 
Εκτός από τα μηνύματα ευαισθητοποίησης 
που μέσω του Penny Marathon περνούν 
στους πολίτες, μέσω της συγκεκριμένης 
αθλητικής διοργάνωσης συγκεντρώνονται 
χρήματα και είδη πρώτης ανάγκης, τα οποία 
διατίθενται για την στήριξη των αδέσποτων 
ζώων. 
Στο 13ο Penny Marathon ο Δήμος Νέας Φι‐
λαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας εκπροσω‐
πήθηκε από την αντιδήμαρχο Δ/νσης Τε‐

χνικών Υπηρεσιών, Δόμησης, Φιλοζωίας, 
Αυτοτελούς Γραφείου Τύπου & Δημοσίων 
Σχέσεων, Ευτυχία Παπαλουκά, και από την 
ενεργή φιλόζωο, εθελόντρια και υπεύθυνη 
φιλοζωικού εθελοντισμού του Δήμου, Μαρ‐
λέν Σβέρκου. 
 
Σκύλος λαμβάνει  
μέρος στον αγώνα! 
Επίσης, στον αγώνα έλαβε μέρος με επιτυ‐
χία ο σκυλάκος Πίτση, ο οποίος βρέθηκε από 
εθελοντές του Φιλoζωικού Ν. Φιλαδέλφει‐
ας – Friends of Animals NF, εγκαταλελειμ‐
μένος, στο πανηγύρι της Πρωτομαγιάς. 

Έκτοτε βρίσκεται υπό τη φροντίδα και πε‐
ρίθαλψη του Φιλοζωικού Συλλόγου Νέας Φι‐
λαδέλφειας, ζει στο καταφύγιο του Άλσους 
και λαμβάνει ιατρική αγωγή, ώστε σύντομα 
να καταστεί δυνατόν να υιοθετηθεί, όπως 
αξίζει σε κάθε αδέσποτο. 
 
Συγκέντρωση τροφίμων  
και προϊόντων για τα ζωάκια 
στον Φιλοζωικό Σύλλογο 
Στις 9 Ιουλίου 2024, στο καταφύγιο του Φι‐
λοζωικού Συλλόγου στο Άλσος Νέας Φιλα‐
δέλφειας, παραδόθηκαν από την υπεύθυνη 
διοργάνωσης του Penny Marathon στην 
Αθήνα Rachel Cassar στον Φιλοζωικό Σύλ‐
λογο Νέας Φιλαδέλφειας και στην Πρό‐
εδρό του, Κική Καραθανάση, ποσότητα ξη‐
ράς τροφής, κονσέρβες και αξεσουάρ σκύ‐
λων, προς ενίσχυση του έργου στήριξης 
των αδέσποτων της περιοχής της Ν. Φιλα‐
δέλφειας ‐Ν. Χαλκηδόνας. 
Οι προσφορές αυτές συγκεντρώθηκαν από 
εθελοντές‐δωρητές κατά την ημέρα διεξα‐
γωγής του Penny Mararhon στο Κέντρο Πο‐
λιτισμού Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος. Επίσης, 
παραδόθηκαν στην Μαρλέν Σβέρκου, τρο‐
φές , για τα 200 αδέσποτα γατάκια του Άλ‐
σους που καθημερινά σιτίζει ο Δήμος αλλά 
και γατώνες (σπιτάκια), για τις γάτες που φι‐
λοξενεί ο Φιλοζωικός Σύλλογος Νέας Φιλα‐
δέλφειας.

ε αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά 
των Ναρκωτικών, η Δ/νση Κοινωνικής 
Μέριμνας του Δήμου Χαλανδρίου, το Κέν‐

τρο Κοινότητας και το ΚΚ Παράρτημα ΡΟΜΑ του Δή‐
μου, σε συνεργασία με το ΚΕΘΕΑ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ, 
πραγματοποιήσαν εκδήλωση στην κεντρική πλατεία 
του Χαλανδρίου, όπου οι πολίτες ενημερώθηκαν για 
θέματα εξαρτήσεων. 
 

Η δράση περιελάμβανε: 
• Συναυλία από την ΚΡΟΥΣΤΩΔΙΑ, το μουσικό 
συγκρότημα της θεραπευτικής κοινότητας και τον 
Κώστα Κωνσταντάτο από τους ENCARDIA, κα‐
θώς και τους AL CEDO. 
• Ενημερωτικό περίπτερο για τη λειτουργία του 

θεραπευτικού προγράμματος. 
• Έκθεση και πωλητήριο χειροποίητων κρουστών 
μουσικών οργάνων της εναλλακτικής κοινότητας 
ΚΕΘΕΑ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ. 
• Έκθεση παραδοσιακών μουσικών οργάνων που 
κατασκευάζονται από μέλη της Εναλλακτικής Κοι‐
νότητας του ΚΕΘΕΑ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ. 

 
Η Διεύθυνση Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου Χα‐
λανδρίου δηλώνει ότι ευχαριστεί θερμά το πρό‐
γραμμα ΚΕΘΕΑ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ, όπως και τον Κώστα 
Κωνσταντάτο, για τη συμβολή τους στην επιτυχία 
της εκδήλωσης, καθώς και όσους πολίτες παρευ‐
ρέθηκαν, στέλνοντας με αυτόν τον τρόπο ένα ηχη‐
ρό μήνυμα κατά των εξαρτήσεων. 
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Μ

Για την ευαισθητοποίηση των  
πολιτών απέναντι στα αδέσποτα ζώα

Την Κυριακή 7 Ιουλίου 2024 
πραγματοποιήθηκε στο Κέν-
τρο Πολιτισμού Ίδρυμα Σταύ-
ρος Νιάρχος το 13ο Penny 
Marathon.

ΣΤΟ 13Ο PENNY 
MARATHON Ο ΔΗΜΟΣ  
Ν. ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑΣ  
‐ Ν. ΧΑΛΚΗΔΟΝΑΣ 

Τ



ε διάστημα περίπου 6 μηνών 
από την ανάληψη των καθη‐
κόντων της, η νέα Δημοτική 
Αρχή του Βασίλη Ξυπολυτά, 
με όραμα την ασφάλεια της 
ανθρώπινης ζωής και περιου‐
σίας, αλλά και την προστασία 

του φυσικού περιβάλλοντος, «γυρίζει σελίδα» 
υλοποιώντας καινοτόμες πρωτοβουλίες πρό‐
ληψης και ετοιμότητας. 
 
Οι δράσεις και οι πρωτοβουλίες 
στους 6 πρώτους μήνες του 2024 
• Για πρώτη φορά δημιουργήθηκαν εποχικοί 
σταθμοί της Πυροσβεστικής για τις ειδικές δυ‐
νάμεις του Σώματος (ΕΜΟΔΕ και Μ.Ε.Τ.Π.Ε) 
στο Δάσος Φασίδερη, με 5 οχήματα και πε‐
ρισσότερους από 30 πυροσβέστες, με την 
εποπτεία και οργάνωση του Υπουργείου Πο‐
λιτικής Προστασίας. Ο σταθμός στεγάζεται σε 
δημοτικό χώρο όπου τοποθετήθηκαν από 
τον Δήμο μας, οικίσκοι για την εγκατάσταση 
των πυροσβεστών. 
• Ιδρύθηκε σταθμός ΕΚΑΒ του Δήμου Κηφι‐
σιάς, σε δημοτικό χώρο, στη Νέα Ερυθραία. O 
σταθμός ΕΚΑΒ θα μειώσει τον χρόνο των 
ασθενοφόρων στο μισό, σώζοντας εκατον‐
τάδες ζωές. 
•  Τοποθετήθηκε drone πυρασφάλειας στον 
χώρο των εθελοντών δασοπυροσβεστών, 
ενώ παράλληλα με πρωτοβουλία τους, συμ‐
φώνησαν οι δήμαρχοι του Πεντελικού να δη‐
μιουργήσουν ένα ενιαίο σύστημα αντιπυρικής 
προστασίας, με τη χρήση πολλαπλών drones, 
που θα σχηματίσουν ένα «εναέριο τείχος» προ‐
στασίας στο βουνό. Παράλληλα, το υπουργείο 
Πολιτικής Προστασίας και η Πυροσβεστική 
εποπτεύει και ελέγχει τα drones, μαζί με το δικό 
της δίκτυο σε όλη την Αττική. 

• Εξασφαλίστηκε χρηματοδότη‐
ση ύψους 150.000 ευρώ για τη 
δημιουργία αντιπυρικών ζωνών 
από το πρόγραμμα Πυρασφά‐
λειας του Πράσινου Ταμείου. 
• Αγοράστηκε και παραχωρήθηκε 1 πυρο‐
σβεστικό όχημα στην Ομάδα Εθελοντών Δα‐
σοπυροσβεστών Διασωστών Ο.Ε.Δ.Δ.. Έχει 
προγραμματιστεί, επίσης, η παραχώρηση 
ενός ακόμη πυροσβεστικού οχήματος στο 
νέο Εθελοντικό Πυροσβεστικό κλιμάκιο, στο 
Δάσος Φασίδερη. 
• Μετασκευάστηκαν οχήματα 4×4 για τη 

χρήση τους σε κατάσταση Πολι‐
τικής Προστασίας. 
• Ιδρύθηκε Δημοτικό κλιμάκιο 
εθελοντών πυροσβεστών με 2 
πυροσβεστικά (στον εγκαταλε‐

λειμμένο αστυνομικό σταθμό Εκάλης), που σε 
βάθος χρόνου θα γίνει σταθμός της Πυρο‐
σβεστικής στην Εκάλη με πολλαπλές επιχει‐
ρησιακές δυνατότητες. 
•  Με ειδικό εξοπλισμό διπλασιάστηκαν τα οχή‐
ματα που μπορούν να κάνουν εκχιονισμό και 
τετραπλασιάστηκαν τα οχήματα διανομής 
αλατιού (αλατιέρες). 

Τούρτα – έκπληξη ετοίμασαν οι  
συνεργάτες του Δημάρχου  
Μεταμόρφωσης για τα γενέθλιά του 
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ΟΙ 6 ΜΗΝΕΣ  
ΠΟΥ ΑΛΛΑΖΟΥΝ 
ΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΗ  
ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΣΤΟΝ 
ΔΗΜΟ ΚΗΦΙΣΙΑΣ

Η θωράκιση της πόλης μέσα από  
τις δράσεις και τις πρωτοβουλίες

Ο Δήμος Κηφισιάς, στο πλαίσιο 
της «θωράκισης» της πόλης 
από τις επιπτώσεις της κλιμα-
τικής αλλαγής, έχει θέσει σε 
ύψιστη προτεραιότητα τον το-
μέα της Πολιτικής Προστασίας.

ατηγορώντας τη δήμαρχο 
Πεντέλης, κα Νατάσσα Κο‐
σμοπούλου, ότι ανοίγοντας 
τα σχολικά προαύλια για 

τον μήνα Ιούλιο αφήνει τους γονείς 
υπεύθυνους ‐μαζί με τους διευθυν‐
τές‐ για τη φύλαξη των κτηρίων, η 
δημοτική παράταξη “Συμπολιτεία” με 
επικεφαλής τη Δήμητρα Κεχαγιά 
εξαπολύει βολές κατά της διοίκησης. 
“Οι γονείς πληροφορήθηκαν ότι τα 
προαύλια όπου θα παίζουν τα παιδιά 
θα επιτηρούνται από τα drones πυ‐
ρασφάλειας, τα οποία προφανώς, 
εκτός από τις φωτιές, θα κληθούν ‐
ταυτόχρονα(;)‐ να… ανιχνεύουν και 
τυχόν παραβατικές συμπεριφορές. 
Δικαίως η Ένωση Γονέων Δήμου 
Πεντέλης, στην ανακοίνωση που 
εξέδωσε, σημειώνει ότι κάτι τέτοιο 
θα ήταν και παράνομο και εφιαλτι‐
κό ως σενάριο…” συμπληρώνει κα‐
τόπιν η “Συμπολιτεία”. 
Η κα Κεχαγιά κατηγορεί επιπρο‐
σθέτως τη δήμαρχο για τον ισχυρι‐
σμό της δεύτερης ότι η εν λόγω 
απόφαση για το άνοιγμα των σχο‐
λικών προαυλίων αποτελεί δική της 
πρωτοβουλία: “Πέρα από τον προ‐
φανή παραλογισμό των παραπά‐
νω, η κα Κοσμοπούλου, στην επίση‐
μη ανακοίνωσή της για το άνοιγμα 
των σχολικών προαυλίων το καλο‐
καίρι, προχωρά σε μία ακόμη ανα‐
κρίβεια: αναφέρει ότι «η διοίκησή της 
υλοποιεί μία ακόμα δέσμευσή της», 
λησμονώντας ότι το καλοκαιρινό 
άνοιγμα των σχολείων του Δήμου 
μας, όλες τις ημέρες της εβδομάδας, 
για άθληση και δημιουργική απα‐
σχόληση των παιδιών, ξεκίνησε το 
2022 από την προηγούμενη διοίκη‐
ση. Και μάλιστα χωρίς επικίνδυνους 
πειραματισμούς, αφού ο Δήμος είχε 
αναλάβει, με στελέχη του και με την 
εταιρεία φύλαξης που είχε προσλά‐
βει, την επιτήρηση των σχολικών 
υποδομών, αφήνοντας στους γο‐
νείς να έχουν την ευθύνη του παιδι‐
ού τους και μόνο”. 
Τέλος, η κα Κεχαγιά αναφέρει ότι δι‐
οίκηση της κας Κοσμοπούλου “δεν 
μπορεί να διαχειριστεί ούτε καν τις 
έτοιμες δράσεις που της παραδώ‐
σαμε…”

 δήμαρχος Μεταμόρφωσης, Στράτος Σαραούδας, με ανάρτηση 
που πραγματοποίησε στον λογαριασμό τον οποίο διατηρεί στα 
μέσα κοινωνικής δικτύωσης, ευχαρίστησε τους συνεργάτες του 

για την έκπληξη που του επεφύλασσαν την ημέρα των γενεθλίων του. 
Πιο συγκεκριμένα, ανέφερε πως: “Ήταν η πιο όμορφη έκπληξη”, 

και αυτό διότι η καθιερωμένη τούρτα γενεθλίων είχε ως θέμα 
την πρόσφατη αγορά του κτήματος Κουτσουμπέλη. 
“Μάλιστα, μου τόνισαν ότι δεν ήταν δυνατόν να χωρέσουν 
όλα όσα πετύχαμε σε μια τούρτα. 
Και δεν είναι οι μόνοι, καθώς από νωρίς το πρωί δεχόμουν 
ευχές για τα γενέθλιά μου. 

Σας ευχαριστώ από καρδιάς όλους, την καθεμία και τον κα‐
θένα από εσάς χωριστά, για την αγάπη και τις ευχές. Αντεύχομαι 

κάθε καλό”, έγραψε ο δήμαρχος.

ΣΥΜΠΟΛΙΤΕΙΑ:  
“Κατακεραυνώνει”  

τη δήμαρχο  
Πεντέλης για τα  

σχολικά προαύλια

“Η κα Κοσμοπούλου  
καθιστά υπεύθυνους τους 

γονείς και για τη  
φύλαξη των κτηρίων”

Κ

Ο

Σ



υνεχίζονται οι δράσεις του 
προγράμματος καταπολέ‐
μησης κουνουπιών από τον 
Δήμο Βριλησσίων. Πρόκειται 
για επαναλαμβανόμενες 

δράσεις ανά τακτά χρονικά διαστή‐
ματα, οι οποίες θα συνεχιστούν μέχρι 
και το φθινόπωρο. 
Συγκεκριμένα, πραγματοποιούνται 
προνυμφοκτονίες εντός των φρεα‐
τίων αποχέτευσης από εξειδικευμένο 
συνεργείο για την αδρανοποίηση των 

προνυμφών. Παράλληλα, εφαρμογές 
με εγκεκριμένα σκευάσματα γίνον‐
ται και όπου αλλού εντοπίζονται στά‐
σιμα νερά σε κοινόχρηστους χώρους 
των Βριλησσίων. 
Μέχρι σήμερα, έχουν πραγματοποιηθεί 
επαναλαμβανόμενα δράσεις για την 
καταπολέμηση των κουνουπιών σε 
πάνω από 1.000 φρεάτια, στα σιν‐
τριβάνια στις πλατείες της πόλης, 
αλλά και στη λίμνη στο πάρκο Μ. Κάλ‐
λας (πρ. Ναυτική Βάση). Την ίδια 
ώρα, θα λαμβάνονται άμεσα μέτρα σε 
όσους δημόσιους χώρους παρατη‐
ρούνται εστίες ανάπτυξης πληθυσμού 
των κουνουπιών. 
Ταυτόχρονα, συνεχίζεται και το πρό‐
γραμμα καταπολέμησης κουνουπιών 
από την Περιφέρεια Αττικής στα ση‐
μεία αρμοδιότητάς της, εντός των δι‐
οικητικών ορίων του Δήμου, τη Ρεμα‐
τιά αλλά και στο ρέμα του Βριλησσού. 
Πολύ σημαντική για την ολοκληρω‐
μένη προστασία από τα κουνούπια εί‐
ναι και η μέριμνα στα σπίτια μας, οι 
απλές ενέργειες που όλοι μπορούμε και 
πρέπει να κάνουμε στους δικούς μας 
χώρους. 

ύο ενδιαφέρουσες ενημερωτικές ομιλίες με θέμα 
τη «Στοματική Υγεία στη Γ΄ ηλικία» παρακολού‐
θησαν τα μέλη των ΚΑΠΗ του Δήμου Λυκόβρυ‐

σης – Πεύκης. 
Η δράση πραγματοποιήθηκε σε συνεργασία του Γραφείου 
Πρόληψης και Προαγωγής της Δημόσιας Υγείας – ΚΕΠ 
ΥΓΕΙΑΣ του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης και της Περι‐
φέρειας Αττικής. 
Τα μέλη των ΚΑΠΗ ενημερώθηκαν για τους παράγοντες 
που επηρεάζουν τη στοματική υγεία, αλλά και τους 
τρόπους με τους οποίους μπορούν να τη βελτιώσουν. Οι 
ομιλίες στα ΚΑΠΗ της Λυκόβρυσης και της Πεύκης 
πραγματοποιήθηκαν από τις οδοντιάτρους της Διεύ‐
θυνσης Δημόσιας Υγείας και Κοινωνικής Μέριμνας της Πε‐
ριφερειακής Ενότητας Βορείου Τομέα, Κωνσταντίνα 
Σταθοπούλου και Μαρία Πολύδωρα. 

 Διεύθυνση Κοινωνικών Υπηρεσιών, Παιδείας, 
Αθλητισμού και Πολιτισμού και το Τμήμα Πολι‐
τικών Κοινωνικής Προστασίας 3ης Ηλικίας Κη‐

φισιάς υλοποιούν ένα πρόγραμμα 5θήμερων Ιαματικών 
Λουτρών για τα μέλη των ΚΑΠΗ στην Αιδηψό από 27 Σε‐
πτεμβρίου έως και τις 2 Οκτωβρίου, στο ξενοδοχείο AVRA 
SPA HOTEL. 
Αναλυτικά το πρόγραμμα περιλαμβάνει: 

‐ διαμονή (5 διανυκτερεύσεις) 
‐ μεταφορικά (από Κηφισιά για Αρκίτσα και επι‐
στροφή από Αρκίτσα για Κηφισιά) και ακτοπλοϊκά 
‐ ημιδιατροφή (πρωινό, μεσημεριανό 
‐ καθημερινό SPA στην πισίνα του ξενοδοχείου (1 μπά‐
νιο την ημέρα κατά άτομο). 

Δ

Η

Έως και το φθινόπωρο – Τι έχει πραγματοποιηθεί & τι προβλέπεται
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Τα μέλη των ΚΑΠΗ  
του Δήμου Λυκόβρυσης – 
Πεύκης ενημερώθηκαν για 
τη στοματική υγεία

ΚΑΠΗ Κηφισιάς: Ιαματικά 
Λουτρά στην Αιδηψό

Σ
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Δήμος Βριλησσίων, μέσω της Αντιδημαρχίας Κοινωνικής 
Πολιτικής και Πρωτοβάθμιας Υγείας, πραγματοποιεί μία 
ακόμα δωρεάν κλινική αξιολόγηση και νευρολογική εξέ‑

ταση ατόμων κάθε ηλικίας με παθήσεις σπονδυλικής στήλης 
από τον δημότη Άγγελο Κόλια, διευθυντή νευροχειρουργό του 
Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου του Κέιμπριτζ και Νευρο‑
χειρουργό του Νοσοκομείου Ερρίκος Ντυνάν. 
Η δράση «Ημέρα Σπονδυλικής Στήλης» θα πραγματοποιηθεί 
την Τετάρτη 17/07/2024 από τις 9:30 το πρωί έως τις 5:30 
το απόγευμα στα Δημοτικά Ιατρεία, Λεωφόρος Πεντέλης 62, 
1ος όροφος. 
Ο πόνος στη σπονδυλική στήλη (αυχένα, πλάτη ή μέση) εί‑
ναι ένα πολύ συχνό σύμπτωμα. Ο πόνος συνήθως υποχωρεί 
μέσα σε λίγες ημέρες/εβδομάδες. Ωστόσο, σε ορισμένες πε‑
ριπτώσεις ο πόνος επιδεινώνεται ή μπορεί να συνοδεύεται 
και από άλλα συμπτώματα. 
Η δράση επαναλαμβάνεται λόγω αυξημένου ενδιαφέρον‑
τος των πολιτών και της συμμετοχής τους στην ανάλογη 
δράση, που είχε πραγματοποιηθεί στις 29/05 στα Δημοτικά 
Ιατρεία.  

Ο

Ημέρα Σπονδυλικής Στήλης:  
Δωρεάν εξέταση για όλους   
στα Δημοτικά Ιατρεία Βριλησσίων

• Απομακρύνει τα στάσιμα νερά σε κάθε 
σημείο του χώρου του, όπως σε άδεια δο‐
χεία, βαρέλια, κτλ. 
• Φροντίζει να κρατά καθαρές τις υδρορ‐
ροές 
• Προσέχει για διαρροές σε σωληνώσεις ή 
εξωτερικές βρύσες. 
• Μικρές ή μεγάλες λακκούβες στο χλοο‐
τάπητα ή σε άλλα σημεία του κήπου που 
μπορούν να συγκρατήσουν νερό θα πρέ‐
πει να παραγεμιστούν με χώμα ή να απο‐
στραγγίζονται καλά. 
• Δεν ποτίζει υπερβολικά τις γλάστρες 
• Όπου χρειάζεται να υπάρχει νερό (όπως 
ποτίστρες, γούρνες κτλ), φροντίζει να το 
ανανεώνει συχνά. 
• Παιδικές πισίνες, κουβαδάκια ή άλλα παι‐
χνίδια που συνήθως αφήνονται μόνιμα 
στην αυλή ή στον κήπο θα πρέπει να το‐
ποθετούνται σε κατάλληλα σημεία, ώστε 
να μην μένει στάσιμο νερό. 
• Κουρεύει τακτικά το γκαζόν και περι‐
ποιείται τη χαμηλή βλάστηση στα σημεία 
όπου είναι πυκνή για να μην φωλιάζουν 
εκεί κουνούπια 

ΣΥΝΕΧΙΖΟΝΤΑΙ ΟΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΓΙΑ 
ΤΗΝ ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗ ΤΩΝ  

ΚΟΥΝΟΥΠΙΩΝ ΣΤΑ ΒΡΙΛΗΣΣΙΑ
ΠΩΣ ΣΥΜΒΑΛΛΟΥΜΕ  

ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗ  
ΤΩΝ ΚΟΥΝΟΥΠΙΩΝ: 



Λαϊκή Συσπείρωση Νέας Ιωνίας ζητά να επιλυθεί άμε‐
σα το παιδαγωγικό πρόβλημα που έχει προκύψει στο 
4ο Δημοτικό Σχολείο, με τη β’ τάξη που θα φοιτήσει 

από τον Σεπτέμβριο. 
Συγκεκριμένα, όπως αναφέρει η παράταξη, από τους 21 μα‐
θητές, οι 5 χρήζουν στήριξης και βοήθειας λόγω σημαντι‐
κών ζητημάτων υγείας, ενώ αναμένεται σχετική διάγνωση 
ΔΕΠΥ και για άλλα 2 παιδάκια. 
“Αντί, λοιπόν, το Υπουργείο Παιδείας και η Περιφερειακή Δι‐
εύθυνση να κάνουν το αυτονόητο, δηλαδή να φροντίσουν 
για την επαρκή στήριξη των παιδιών και των οικογενειών 
τους, αλλά και να χωρίσουν την τάξη σε 2 τμήματα για να 
μπορέσει να λειτουργήσει ανθρώπινα η χρονιά, κάνουν το 
αντίθετο: Με τη γνωστή λογική κόστους – οφέλους, αρ‐
νούνται να δημιουργηθεί 2ο τμήμα!”, διαμαρτύρεται η δη‐
μοτική παράταξη. 
Κατόπιν, δηλώνουν πως καταγγέλλουν αυτήν την “ανάλγητη 
και αντιεκπαιδευτική επιλογή” και ζητούν να επανεξεταστεί 
το θέμα και να ικανοποιηθούν τα αιτήματα του Συλλόγου 
Γονέων του 4ου Δημοτικού, όπως και του Συλλόγου Δα‐
σκάλων. 
Ζητούν, επίσης, από τη Δημοτική Αρχή, να μην “νίπτει τας 
χείρας της, κρυμμένη πίσω από το γνωστό μπαλάκι αρμο‐
διοτήτων. Να απαιτήσει να αντιμετωπιστεί άμεσα το θέμα 
με γνώμονα το συμφέρον των παιδιών, των γονιών και των 
εκπαιδευτικών”. 
Η Λαϊκή Συσπείρωση δηλώνει ότι στηρίζει κάθε κινητο‐
ποίηση του Συλλόγου Γονέων, ενώ θα φέρει το θέμα και στο 
επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο. 

ο εν λόγω συμφωνήθηκε στην συ‐
νάντηση που πραγματοποιήθηκε 
στο Υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη ανάμεσα στον δήμαρχο 
Ηρακλείου Αττικής, Νίκο Μπάμ‑

παλο, υπηρεσιακούς παράγοντες του Δήμου 
και τους – τις επικεφαλής των αστυνομικών 
σωμάτων. 
Μπορεί οι εκπρόσωποι της ΕΛ.ΑΣ. να κατα‐
τάσσουν το Ηράκλειο Αττικής χαμηλά στη λί‐
στα με τους δείκτες παραβατικότητας ανά‐
μεσα στους Δήμους της Αττικής, εντούτοις, 
όπως τόνισε και ο δήμαρχος, χρειάζεται πε‐
ρισσότερη αστυνόμευση, κυρίως σε στρατη‐
γικά σημεία της πόλης που χρήζουν προσοχής. 
Αυτά είναι η περιοχή του κέντρου (πλατεία και 
γύρω περιοχές), ορισμένοι κοινόχρηστοι χώ‐
ροι αλλά και εξωτερικοί χώροι σχολικών κτι‐
ρίων όπου κατά καιρούς σημειώνονται φαι‐
νόμενα βανδαλισμών μετά το πέρας λει‐
τουργίας του σχολείου. 

Εκεί, οι υπεύθυνοι των αστυνομικών δυνά‐
μεων δεσμεύθηκαν να εντείνουν τις περιπο‐
λίες τους με τα διαθέσιμα σώματα ασφαλεί‐
ας, ώστε να υπάρχει αποτροπή της παραβα‐
τικότητας. 
Το ίδιο θα κάνουν και στις γειτονιές της πό‐
λης, ειδικά τώρα τους καλοκαιρινούς μήνες 
που οι πολίτες θα λείψουν για το διάστημα των 
διακοπών τους από τα σπίτια τους. 
«Θέλουμε μια πόλη που οι δημότες μας θα αι‐
σθάνονται ασφαλείς. Ήδη, σε συνεργασία 
με την Ελληνική Αστυνομία, το έχουμε πετύ‐
χει σε μεγάλο βαθμό για αυτό και ο Δήμος μας 
είναι από εκείνους που παρουσιάζουν ελάχι‐
στα στοιχεία εγκληματικότητας. Όμως στό‐
χος είναι το βέλτιστο δυνατό και η πλήρης 
ασφάλεια των πολιτών, κάτι το οποίο είναι η 
προτεραιότητά μας. Θέλω να ευχαριστήσω τον 
υπουργό και την ηγεσία της Ελληνικής Αστυ‐
νομίας που ανταποκρίνονται πάντα στα αι‐
τήματά μας», επισημαίνει ο Νίκος Μπάμπαλος. 

Τ

δήμαρχος της Νέας Ιωνίας, Παναγιώτης Μανούρης, συ‐
νεχίζει τις συναντήσεις με τους κατοίκους στη γειτονιά 
τους. Αυτή τη φορά, το ραντεβού δημάρχου – κατοίκων 
δόθηκε στην Συνοικία Ειρήνη, στο καφενείο επί της οδού 

Σόλωνος και Σεβαστείας. 
Ο Παναγιώτης Μανούρης συζήτησε με τους κατοίκους για τα προ‐
βλήματα της συγκεκριμένης περιοχής, ανέλυσε το σχέδιο της Δη‐
μοτικής Αρχής για τη βελτίωση της κατάστασης της γειτονιάς, ενώ 
οι κάτοικοι από την πλευρά τους μετέφεραν τους προβληματισμούς 
και τις σκέψεις τους. 
Μεταξύ άλλων, ο δήμαρχος δήλωσε: «Είμαι συγκινημένος που βρί‐
σκομαι εδώ σε αυτή τη γειτονιά, στη συνοικία που γεννήθηκα και 
μεγάλωσα. Βρίσκομαι εδώ στο πλευρό σας να ακούσω τα προ‐
βλήματά σας. Θέλω να σας γνωστοποιήσω το πρόγραμμά μας και 
τα χρονοδιαγράμματα των παρεμβάσεων για την περιοχή σας, μια 
περιοχή που γνωρίζω καλά. Πρωταρχικός μου στόχος παραμένει 
η βελτίωση των συνθηκών διαβίωσής σας». 

Συνεχίζονται οι συναντήσεις  
του Παναγιώτη Μανούρη με  
τους κατοίκους της Νέας Ιωνίας

Ο
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Βολές κατά Υπουργείου Παιδείας 
& Περιφερειακής Διεύθυνσης από 
την Λαϊκή Συσπείρωση Ν. Ιωνίας

ΣΤΗ ΣΥΝΟΙΚΙΑ ΕΙΡΗΝΗ Η ΔΕΥΤΕΡΗ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ

Μεγαλύτερο αίσθημα ασφάλειας για τους δημότες

ΑΜΕΣΗ ΕΠΑΦΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ  
ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ ΜΕ ΕΛ.ΑΣ

ΓΙΑ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΤΟΥ 4ου ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ

Η
Έναν πιο άμεσο δί‑
αυλο επικοινωνίας, 
ο οποίος θα επιτρέ‑

πει την ταχύτερη 
και πιο αποτελεσμα‑
τική παρέμβαση θα 

αναπτύξουν ο Δήμος 
Ηρακλείου Αττικής 

και η Ελληνική 
Αστυνομία, προκει‑

μένου να τονωθεί το 
αίσθημα ασφάλειας 

των κατοίκων και 
των επαγγελματιών 

της πόλης.



ο γεγονός ότι η ανεργία έχει "κολλήσει" πάνω 
από το ψυχολογικό όριο του 10%, προκαλεί 
όπως είναι λογικό έντονο προβληματισμό, 
καθώς σε μεγάλο βαθμό αφορά όλους όσοι 
έχουν κάνει οικογένεια. 
Κοινό μυστικό είναι άλλωστε πως άλλες οι‐

κονομικές απαιτήσεις υπάρχουν για έναν 25άρη ή και έναν 
30άρη που έχει λίγα χρόνια ασφάλισης και άλλες για έναν 
45άρη που έχει ήδη φτιάξει τη ζωή του. 
Το πρόβλημα έχει σχέση με το γεγονός ότι οι 40άρηδες ή 
και οι 50άρηδες είναι πολύ πιο δύσκολο να βρουν δουλειά 
με τους μισθούς που έχουν σήμερα, σε σχέση με όσους εί‐
ναι πριν από τα 30 και έχουν λίγα χρόνια προϋπηρεσίας. 
Το ερώτημα που τίθεται είναι τι θα συμβεί στην περίπτωση 
κατά την οποία χάσουν τη δουλειά τους λόγω ανεργίας και 
θα πρέπει να ψάξουν για ένα διάστημα ώστε να βρουν ερ‐
γασία που να ικανοποιεί τις οικονομικές τους ανάγκες. 
Το θέμα λαμβάνει μεγάλες διαστάσεις εάν σκεφτεί 
κανείς ότι: 

• η ανεργία σε αυτές τις ηλικίες κυμαίνεται στα επίπε‐
δα περίπου του 9%, 
• τη δυσκολία ενός νέου ξεκινήματος για όσους είναι σε 
μεγαλύτερη ηλικία, 
• τα ψυχολογικά προβλήματα, λόγω του ότι δεν μπορούν 
να προσφέρουν αυτά που θέλουν στις οικογένειές 
τους. 
Όπως γίνεται αντιληπτό οι 45άρηδες και οι 50άρηδες 
δεν είναι εύκολο να βρουν άμεσα εργασία που να αν‐
ταποκρίνεται στα θέλω τους και αυτό πρακτικά σημαίνει 
ότι χρειάζονται περισσότερο χρόνο. 

Πιλοτική εφαρμογή 
Το επίδομα των 479 ευρώ, δεν μπορεί σε καμία περί‐
πτωση να καλύψει τις ανάγκες όσων έχουν οικογέ‐
νεια, κάτι που σημαίνει ότι είναι κάτι παραπάνω από 
αναγκαίο να γίνουν αναπροσαρμογές. 
Οι αλλαγές στο επίδομα ανεργίας βρίσκεται 
ψηλά στην ατζέντα της νέας υπουργού Εργα‐
σίας, Νίκης Κεραμέως και σε πρώ‐
τη φάση τουλάχιστον, η 

T

Νέα δεδομένα στην αγορά εργασίας  
επιχειρεί να δημιουργήσει η κυβέρνηση, 
με στόχο να βοηθηθούν όσοι έχουν πολ‑
λά χρόνια επαγγελματικού βίου και χά‑
νουν τη δουλειά τους.
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ΜΕΓΑΛΕΣ  
ΑΝΑΤΡΟΠΕΣ 
ΣΤΟ ΕΠΙΔΟΜΑ 
ΑΝΕΡΓΙΑΣ 

Νέο τοπίο στην αγορά εργασίας Σύνδεση  
με μισθό &  
προϋπηρεσία

Πότε αρχίζει  
η πιλοτική  
εφαρμογή του

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑΤΑ ΓΙΑ ΤΟ ΥΨΟΣ ΤΟΥ ΠΟΣΟΥ



εφαρμογή τους θα έχει πιλοτικό χαρακτήρα. 
Η πιλοτική εφαρμογή αναμένεται από το ερχόμενο φθι‐
νόπωρο και θα αποτελέσει την αφετηρία των μεγάλων αλ‐
λαγών, που θα αλλάξει τα πάντα στον τρόπο καταβολής 
των επιδομάτων ανεργίας. 
Οι αλλαγές που σχεδιάζονται έχουν συμπεριληφθεί και στο 
Ταμείο Ανάκαμψης, κάτι που σημαίνει ότι θα υπάρχουν 
και πόροι προκειμένου να υπάρξει χρηματοδότηση του 
νέου συστήματος. 
Κατά το πρώτο διάστημα θα περιορισθεί σε συγκεκριμένες 
γεωγραφικές περιοχές ‐πιθανότατα στην Αττική‐, ώστε 
να αξιολογηθεί το νέο μέτρο, πριν επεκταθεί σε ολόκλη‐
ρη τη χώρα. 
Όσον αφορά στην πλήρη εφαρμογή του, ο αρχικός σχε‐
διασμός θέλει την εφαρμογή του νέου μέτρου προς το τέ‐
λος της χρονιάς ή στις αρχές του 2025, προκειμένου να γί‐
νει και η σχετική αξιολόγηση. 
 
Νέα αρχιτεκτονική 
Όπως γίνεται αντιληπτό, πρόκειται για νέο επανασχε‐
διασμένο επίδομα ανεργίας, με αυξημένο ποσό αναλογι‐
κά με τις καταβαλλόμενες εισφορές, το οποίο θα έχει με‐
γαλύτερη χρονική διάρκεια. 
Το νέο επίδομα ανεργίας, θα συνδεθεί άμεσα με τον μισθό, 
αλλά και με τον εργασιακό και ασφαλιστικό βίο του 
άνεργου και δεν αποκλείεται να φτάσει έως και το 70% 
του μέσου όρου των μηνιαίων αποδοχών της τελευ‐
ταίας τριετίας. 
Η κεντρική ιδέα είναι το νέο επίδομα να βασίζεται στην 
ανταποδοτικότητα, κάτι που σημαίνει ότι όσα περισσό‐
τερα χρήματα έχει δώσει στο ασφαλιστικό σύστημα 
ένας εργαζόμενος τόσα περισσότερα θα παίρνει.. 
Σε κάθε περίπτωση το επίδομα θα ξεκινάει από ένα 
υψηλότερο ύψος και όσο περνάει ο χρόνος θα αρχίζει να 
μειώνεται προκειμένου ο άνεργος να μην επαναπαύεται 
και να βρίσκει δουλειά όσο το δυνατόν πιο σύντομα. 
 
"Κλειδωμένες" οι αλλαγές 
Στελέχη του υπουργείου Εργασίας υπογραμμίζουν ότι οι 
αλλαγές έχουν "κλειδώσει" και οι βασικοί παράγοντες που 
θα καθορίζουν το ύψος του επιδόματος θα είναι ο μισθός 
και η προϋπηρεσία του κάθε εργαζόμενου. 
Αυτό πρακτικά σημαίνει ότι το σχέδιο προβλέπει την απο‐
σύνδεση του επιδόματος από τον κατώτατο μισθό, κάτι 
που οδηγεί στο συμπέρασμα ότι τα χρήματα που θα δί‐
νονται σε πρώτο στάδιο θα είναι περισσότερα από τα ση‐
μερινά. 
Με την εφαρμογή του νέου συ‐
στήματος, το επίδομα ανεργίας θα 
συνδέεται με τον τελευταίο μισθό 
που λαμβάνει κάθε εργαζόμενος, 
κατά τη διάρκεια της τελευταίας 
τριετίας και θα είναι κλιμακωτό. 
 
Οι προϋποθέσεις 
Η χορήγηση του επιδόματος δεν θα έχει 
καμία σχέση με τον τρόπο που καταβάλ‐
λεται σήμερα, καθώς αλλάζουν εντελώς οι 
όροι και οι προϋποθέσεις, προκειμένου 
να πληρωθεί ένας άνεργος. 
Στόχος της κίνησης αυτής είναι να βγει το 
συντομότερο στην αναζήτηση εργασίας, 
καθώς το υψηλό επίδομα είναι για λίγους μή‐
νες, κάτι που σημαίνει ότι δεν πρέπει να "κα‐
θίσει" πάνω σ' αυτό. 
Δύο είναι οι βασικές προϋποθέσεις 
για να πληρωθεί ο άνεργος: 

Α. Να αναζητά ενεργά εργασία 
Β. Να συμμετέχει  
σε προγράμματα κατάρτισης. 

Στελέχη του υπουργείου Εργασίας τονίζουν ότι η υπο‐
χρέωση των επιδοτούμενων ανέργων να ενταχθούν σε 
πρόγραμμα κατάρτισης, έχει σχέση με το να αποκτήσουν 
την εξειδίκευση που χρειάζονται για να τοποθετηθούν σε 
θέση εργασίας. 
Αυτό πρακτικά σημαίνει ότι κατά τη διάρκεια της παρα‐
κολούθησης της κατάρτισης, ο άνεργος θα λαμβάνει το επί‐
δομα κατάρτισης και όχι το επίδομα ανεργίας. 
 
Διάρκεια επιδόματος 
Ένα νέο στοιχείο που πρέπει να ληφθεί υπόψη, είναι ότι 
επιμηκύνεται η χρονική διάρκεια του επιδόματος το 
οποίο μπορεί να φθάνει έως τους 24 μήνες. 
Σήμερα το επίδομα ανεργίας χορηγείται για 5 έως 12 μή‐
νες, ανάλογα με τις ημέρες εργασίας που έχουν πραγμα‐
τοποιήσει οι δικαιούχοι. 
Όσον αφορά στη διάρκεια του επιδόματος θα εξαρτάται 
τόσο από τον εργασιακό όσο και από τον ασφαλιστικό βίο 
του ασφαλισμένου. 
 
Πλαφόν στο επίδομα 
Με δεδομένο ότι υπάρχουν πολλοί 40άρηδες και 50άρη‐
δες που ως εργαζόμενοι έχουν υψηλές αμοιβές, το ερώτημα 
που τίθεται είναι εάν θα μπορούν να λαμβάνουν ως επί‐
δομα το 70% του μισθού τους. 
Οι πληροφορίες λένε ότι τίθεται ανώτατο πλαφόν στο επί‐
δομα που θα είναι κοντά στα 1.200 ευρώ, ενώ ταυτόχρονα 
δεν θα μπορεί να πέσει κάτω από τα 479 ευρώ, ποσό στο 

οποίο βρίσκεται σήμερα. 
 

Παράδειγμα 
Το παράδειγμα που ακολουθεί είναι ενδεικτικό για το ύψος 
του επιδόματος που θα λαμβάνει ένας εργαζόμενος ο οποί‐
ος θα χάσει τη δουλειά του και θα αναγκαστεί να μπει στο 
ταμείο ανεργίας. 
Αν υποθέσουμε ότι λαμβάνει μέσο όρο μισθό τριετίας 
1.200 ευρώ, αυτό σημαίνει ότι το επίδομα αεργίας θα κι‐
νείται περίπου στα 900 ευρώ. 
Τα χρήματα αυτά, ο δικαιούχος άνεργος θα τα λαμβάνει 
έως τέσσερις μήνες και από τους επόμενους θα μει‑
ώνεται σταδιακά και ποσοστιαία στο 65%‑55% μέ‐
χρι το ύψος του σημερινού επιδόματος. 
Στόχος του υπουργείου Εργασίας είναι, το αυξημένο επί‐
δομα θα συνδυαστεί με την κατάρτιση των ανέργων, προ‐
κειμένου να επανενταχθούν το συντομότερο δυνατό 
στην αγορά εργασίας. 
Το ποσό της επιδότησης είναι σταθερό για όλους και συ‐
ναρτάται με τον κατώτατο μισθό. Θα πρέπει να σημειωθεί 
Το επίδομα λαμβάνει μόνο μια μικρή μερίδα ανέργων, που 
φθάνει μόλις το 10% των εγγεγραμμένων ανέργων. 
 
Συγχώνευση επιδομάτων 
Σημαντική είναι και η αλλαγή που έρχεται και στα κριτήρια 
που αφορούν όσους είναι εποχικά εργαζόμενοι, αυτούς δη‐
λαδή που δεν δουλεύουν σταθερά, όπως είναι για παρά‐
δειγμα οι εργαζόμενοι στον τουρισμό. 
Πρόσφατα ο επικεφαλής του Οικονομικού 
Γραφείου του Πρωθυπουργού είχε υπο‐
στηρίξει ότι το εποχικό επίδομα λειτουρ‐
γεί ως αντικίνητρο και ότι πρέπει να γί‐
νουν αλλαγές. 
Στα σενάρια που εξετάζει το Υπουργείο 
Εργασίας χωρίς βέβαια ακόμα να έχουν 
ληφθεί οι αποφάσεις, είναι και σε αυτή τη 
περίπτωση το επίδομα να είναι εμπρο‐
σθοβαρές. 
Σήμερα η επιδότηση στην κατηγορία των 
εποχικών διαρκεί 80 ημέρες δηλαδή για 
3 μήνες και το ποσό του επιδόματος είναι ίδιο με την τα‐
κτική ανεργίας, δηλαδή 479 ευρώ το μήνα. 
Αλλαγές εξετάζονται και στο επίδομα που λαμβάνουν οι 
μακροχρόνια άνεργοι το οποίο είναι ύψους 200 ευρώ και 
αποτελεί ένα πολύ σημαντικό βοήθημα για όσους αδυ‐
νατούν να μπουν ξανά στην αγορά εργασίας. 
Η εισήγηση που υπάρχει είναι να ενσωματωθεί στο επί‐
δομα ανεργίας και να λειτουργήσει ανταποδοτικά, κυρίως 
σε ανέργους που εργάζονταν για πολλά χρόνια και έχουν 
καταβάλει υψηλές εισφορές. 
Οι αλλαγές, που έχουν "κλειδώσει" περιλαμβάνουν τη μεί‐
ωση του επιδόματος ανάλογα με την αμοιβή στο ημερή‐
σιο επίδομα ανεργίας, το οποίο δεν θα κόβεται για τις συμ‐
βάσεις ορισμένου χρόνου και τους εργαζόμενους με μερική 
απασχόληση. 
Για παράδειγμα άνεργος που έχει μερική απασχόληση 
με μισθό κάτω από 418 ευρώ, λαμβάνει επίδομα ανεργίας 
359,25 ευρώ. 
Στην περίπτωση που έχει σύζυγο και τρία τέκνα (4 προ‐
στατευόμενα μέλη δηλαδή), δικαιούται προσαύξηση 

40% και το επίδομα θα είναι 503 ευρώ. 
Άνεργος με εκ περιτροπής εργασία (δύο ‐ τρεις φορές 
την εβδομάδα) με μισθό κάτω από 209 ευρώ θα λαμ‐

βάνει επίδομα ανεργίας 239,50 ευρώ. Η επιδότηση 
στην κατηγορία των εποχικών διαρκεί 80 ημέρες. 

Στην περίπτωση που δεν επιλέξουν την επιδότηση των 80 
ημερών η διάρκεια της επιδότησης ακολουθεί αυτή των 
κοινών ανέργων. 

Ποια είναι τα επιδόματα  
που συγχωνεύονταιΗ αρχική σκέψη είναι το επίδομα να κυμαίνεται από 

το 55% έως το 70% του μισθού του πρώην εργαζό‐
μενου, ποσό που θεωρείται αρκετά ικανοποιητικό για 
κάποιον που έχει χάσει τη δουλειά του και ενδεχομέ‐
νως είχε υψηλές αποδοχές. 
Στο πλαίσιο αυτό, τους πρώτους μήνες θα δίνεται το 
70% του μισθού, ώστε ο νέος άνεργος να μπορεί να αν‐
τιμετωπίσει τις συνθήκες της νέας πραγματικότητας 
από την απόλυσή του και σταδιακά το ποσό να αρχί‐
σει να μειώνεται. 
Στη συνέχεια ‐ ανά τέσσερις μήνες‐, το επίδομα θα αρ‐
χίσει να μειώνεται στο 65%, στο 60% και στο 55% προ‐
κειμένου να υπάρχει σημαντικό κίνητρο για έναν 
άνεργο που θέλει να επανενταχθεί πιο γρήγορα στην 
αγορά εργασίας.

ΚΛΙΜΑΚΩΤΟ ΕΠΙΔΟΜΑ
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δήμαρχος Νέας Φιλαδέλ‐
φειας‐Νέας Χαλκηδόνα,  
Γιάννης Τομπούλογλου, 
συναντήθηκε τη Δευτέρα 1 
Ιουλίου 2024 με πολίτες στην 

περιοχή Κάτω Κουκλάκι της Νέας Χαλ‐
κηδόνας, συνοδευόμενος από τους αντι‐
δημάρχους και εντεταλμένους δημοτικούς 
συμβούλους Ελίνα Δρεπανιά (αντιδήμαρ‐
χος Οικονομικών), Σοφία Αμπατζή (εντ 
σύμβουλος Προσχολικής Αγωγής), Λίνα 
Γεωργίου (εντ. σύμβουλος Πολιτισμού), Δη‐

μήτρη Ζησιμάτο (αντιδήμαρχος Καθημε‐
ρινότητας Νέας Χαλκηδόνας) και Γρηγόρη 
Κοττέ (αντιδήμαρχος Δημοτικής Αστυνο‐
μίας – Ασφάλειας), καθώς και από τον συ‐
νεργάτη του, Χρήστο Δεστούνη. 
Ο δήμαρχος συνομίλησε για αρκετή ώρα 
με τους κατοίκους της περιοχής, οι οποί‐
οι του εξέθεσαν τα ακόλουθα χρονίζοντα 
προβλήματα, και διατύπωσαν συγκεκρι‐
μένα αιτήματα: 
1. Την επαναλειτουργία της γεώτρη‐
σης, η οποία είναι κλειδωμένη και έχει 

ως αποτέλεσμα να ξεραίνονται τα δέν‐
τρα και τα φυτά. 
2. Τον σχεδιασμό και την τοποθέτηση πυ‐
ροσβεστικού κρουνού. 
3. Την τοποθέτηση ειδικής σήμανσης για 
τα δεσποζόμενα ζώα, ώστε να μεριμνούν 
οι κηδεμόνες τους για τα περιττώματα. 
4. Την τοποθέτηση δύο ακόμα γατώνων. 
5. Την αντικατάσταση του φωτισμού, ο 
οποίος, αν και τοποθετήθηκε πρόσφατα, 
δεν λειτουργεί. 
6. Το θέμα της καθαριότητας της περιοχής, 
το οποίο αποτελεί μείζον πρόβλημα, καθώς 
μάλιστα κάτω από την γέφυρα γίνεται συ‐
στηματική εναπόθεση σκουπιδιών.  
7. Την τοποθέτηση ηχοπετασμάτων από 
την πλευρά της Εθνικής Οδού στην πε‐
ριοχή «Δάκρυ». 
8. Το πλύσιμο των κάδων απορριμμάτων. 
9. Τον καθαρισμό των βουλωμένων 
φρεατίων. 
10. Την προβληματική αναγραφή στο Ε9 
της οδού Λάμπρου Κατσώνη ως Λεωφό‐
ρος Κηφισού. 
11. Τη σήμανση των διαβάσεων και την 
τοποθέτηση εγκάρσιων λωρίδων, με 
σκοπό τη μείωση της ταχύτητας των 
οχημάτων. 
Ο δήμαρχος κατέγραψε τα προβλήματα 
και δεσμεύτηκε στους κατοίκους πως θα 
καταβάλει, ο ίδιος και η Δημοτική Αρχή της 
Συμπαράταξης, κάθε δυνατή προσπάθεια 
προκειμένου να δοθεί λύση για κάθε ένα 
από αυτά. 
Τόνισε, επίσης, ότι άμεσα θα μεριμνήσει για 
την αναβάθμιση της καθαριότητας και του 
φωτισμού. 
Τέλος, επεσήμανε, ότι θα ξεκινήσουν προ‐
σπάθειες, ώστε να ενταχθεί η περιοχή σε 
πρόγραμμα ανάπλασης και ότι θα γί‐
νουν οι απαιτούμενες ενέργειες, προκει‐
μένου να δημιουργηθεί ένας πολυχώ‐
ρος πολιτισμού, όπου θα λειτουργούν 
ΚΑΠΗ, δανειστική βιβλιοθήκη και άλλες 
υπηρεσίες, ώστε να αποκτήσει η γειτονιά 
ένα σημείο αναφοράς και κοινωνικής 
συνεύρεσης. 

“Η ΦΩΤΙΑ ΠΟΥ ΑΠΕΙΛΗΣΕ ΣΟΒΑΡΑ την Αγία Πα‐
ρασκευή, έκαψε δυστυχώς αρκετό κομμάτι δάσους 
στο πλάι του Μοναστηριού του Αι Γιάννη”, αναφέρει 
ο επικεφαλής της παράταξης “Νίκη Πολιτών Αγίας Πα‐
ρασκευής”, Ιωάννης Σταθόπουλος, για τη φωτιά. 
“Το πώς προκλήθηκε, σίγουρα μας ενδιαφέρει (φταί‐

ει άραγε το drone;), οφεί‐
λουμε όμως να αναγνω‐
ρίσουμε ότι η Πυροσβε‐
στική με επίγεια και υπέρ‐
γεια μέσα, «έσωσε» την 
κατάσταση. 
Κινητοποιήθηκαν 100 
πυροσβέστες με 6 ομάδες 
πεζοπόρων τμημάτων, 

25 οχήματα και από αέρος 9 αεροσκάφη και 7 ελι‐
κόπτερα, ενώ συνδρομή παρείχαν εθελοντές και Δή‐
μοι με οχήματα & υδροφόρες. 
Ευτυχώς, μάλιστα, ο άνεμος ήταν Νοτιοδυτικός και 
δεν έφερε τη φωτιά στην πόλη μας”, προσθέτει στη 
συνέχεια. 
Κατόπιν, κάνει αναφορά στην εικόνα εγκατάλει‐
ψης που παρουσιάζουν κλαδιά και δέντρα, καταλο‐
γίζοντας ως υπαίτιους το Δασαρχείο και τον Δήμο. 
“Επισημαίνουμε, τέλος, την αιφνίδια αλλαγή μέσα στο 
καλοκαίρι, της Προϊσταμένης Πολιτικής Προστα‐
σίας του Δήμου μας όπως και την πρόσληψη λίγων 
ατόμων σε σχέση με τις άλλες χρονιές. 
Έχουμε όλες/οι χρέος να κάνουμε ό,τι μπορούμε 
για να σώσουμε το βουνό!”, δηλώνει καταληκτικά 
ο κ. Σταθόπουλος. 

Νίκη Πολιτών: “Η φωτιά  
στην Αγ. Παρασκευή έκαψε  
μεγάλο κομμάτι δάσους”

Ο Γ. Τομπούλογλου στη Ν. Χαλκηδόνα  
• Τα αιτήματα των κατοίκων

ΤΟ «ΚΑΤΩ ΚΟΥΚΛΑΚΙ» 
ΤΟΠΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ 
ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚHΣ  
ΑΛΛΗΛΕΠΙΔΡΑΣΗΣ

O

“Χρέος μας  
να κάνουμε  
ό,τι μπορούμε  
για να σώσουμε  
τον Υμηττό”

δρομολόγηση στενής συ‐
νεργασίας με την Περιφέ‐
ρεια Αττικής με στόχο τη 
διεύρυνση και την αναβάθ‐

μιση των υπηρεσιών που παρέχονται 
από τις δομές υγείας και κοινωνικής 
πρόνοιας της πόλης, βρέθηκε στο επί‐
κεντρο της συνάντησης του δημάρχου 
Αγίας Παρασκευής, Γιάννη Μυλωνά‑
κη, με τον Αντιπεριφερειάρχη Υγείας, 
Δρ. Θάνο Ασκητή. 
Ειδικότερα, η συζήτηση εστιάστηκε 
στο σχεδιασμό δράσεων που θα συμ‐
βάλλουν στην λειτουργικότερη δια‐
σύνδεση των τοπικών κοινωνικών δο‐
μών με τις δομές υγείας, στην ενίσχυση 
της πρόληψης και των συμβουλευτικών 
υπηρεσιών στην οικογένεια, αλλά και 
στην πιο στοχευμένη στήριξη των κοι‐
νωνικά ευάλωτων ομάδων, με ιδιαίτε‐
ρη μέριμνα στα άτομα τρίτης ηλικίας. 
Στο πλαίσιο της συζήτησης, ο κ. Ασκη‐
τής παρουσίασε στον δήμαρχο το Πρό‐

γραμμα Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγεί‐
ας «Πόρτα Πόρτα», που προωθεί, για τη 
βελτίωση της προσβασιμότητας τόσο 
στην περίθαλψη, όσο και στη φροντί‐
δα και σημείωσε πως από την πλευρά 
της Περιφέρειας θα εξεταστούν και 
προτάσεις για τη χρηματοδότηση και 
την ανάπτυξη νέων έργων και προ‐
γραμμάτων, με στόχο την ενίσχυση 
των υπηρεσιών πρωτοβάθμιας υγείας. 
Από την πλευρά του, ο κ. Μυλωνάκης 
υπογράμμισε πως στις προτεραιότητες 
της διοίκησης είναι η ουσιαστική ανα‐
βάθμιση των τοπικών δομών και η 
εφαρμογή πολιτικών που θα εστιά‐
ζουν στην πρόληψη, στη συμβουλευτική 
οικογενειών αλλά και στη στήριξη ατό‐
μων που είναι μόνοι τους και δεν έχουν 
εύκολα πρόσβαση σε δομές υγείας.  
Σε αυτό το πλαίσιο, επισήμανε θα 
εντατικοποιηθεί η συνεργασία με 
την Αντιπεριφέρεια Υγείας και τον κ. 
Ασκητή. 

Συνάντηση  
Μυλωνάκη‐Ασκητή  

για θέματα υγείας
Συζήτησαν μεταξύ άλλων για τη 
στήριξη των ευάλωτων ομάδων

ΗΔΗΜΟΣ ΑΓ. ΠΑΡΑΣΚΕΥΗΣ
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ρωτοβουλία για τη λειτουργία Ομά‐
δας Εφήβων αναλαμβάνει ο Δήμος 
Πεντέλης μέσω της Αντιδημαρχίας 

Κοινωνικής Πολιτικής και Υγείας και του 
Κέντρου Κοινότητας. 
Στην ομάδα, όπου θα μπορούν να συμμε‐
τάσχουν μαθητές του Γυμνασίου και του 
Λυκείου, θα συντονίσουν οι ψυχολόγοι του 
Τμήματος Καλτσά Μαρία και Πιστεύος 
Σπύρος και η εντεταλμένη σύμβουλος Ψυ‐
χικής Υγείας Βασιλική Ρούσσου MSc,PhD. 
Η ομάδα παρέχει ένα ασφαλές, υπο‑
στηρικτικό πλαίσιο και καλλιεργεί ένα 
κλίμα εμπιστοσύνης, μέσα στο οποίο οι 
έφηβοι θα έχουν τη δυνατότητα: 

1. να αναγνωρίσουν τα συναισθήματά 
τους, 
2. να μοιραστούν εμπειρίες σχετικά με 
θέματα που τους απασχολούν, 
3. να επεξεργαστούν θέματα επικοινω‐
νίας με τους συνομηλίκους και την οικο‐
γένεια, 
4. να αναπτύξουν δεξιότητες συνεργα‐
σίας και διερεύνησης εναλλακτικών 
τρόπων διαχείρισης των δυσκολιών. 

“Τα παιδιά, οι νέοι και η ψυχική υγεία τους 
αποτελούν έναν από τους βασικούς πυλώ‐
νες της διοίκησής μας. Δεν χάνουμε χρόνο, 
μεριμνούμε, διαθέτοντας το αρμόδιο προ‐
σωπικό και υλοποιώντας άμεσα πρόγραμ‐
μα στήριξης”, δηλώνει η δήμαρχος, Να‑
τάσσα Κοσμοπούλου. 
Η ειδική σύμβουλος, Βασιλική Ρούσσου, 
επεσήμανε “η εφηβεία αποτελεί αναπτυ‐
ξιακό σημείο αναφοράς για τη διαμόρφω‐
ση της προσωπικότητας του ατόμου. Εί‐
μαστε εδώ για να διαχειριστούμε μαζί τις 
νέες προκλήσεις με σύνεση, ενσυναίσθηση 
και επιστημονική κατάρτιση”. 
Σύντομα έρχεται ενημέρωση για την έναρ‐
ξη και το ακριβές πρόγραμμα των συναν‐
τήσεων. 

ντικείμενο των συναντήσεων ήταν 
η ενημέρωση και συζήτηση για 
την πορεία των εν εξελίξει μελετών 
και έργων στην περιοχή της Νέας 
Λέσβου και των Εργατικών Κα‐

τοικιών και να τεθούν στον δήμαρχο Αμα‐
ρουσίου οι απόψεις και οι προβληματισμοί των 
μελών των Δ.Σ. στα ζητήματα που αφορούν 
στις παραπάνω γειτονιές της πόλης. 
Ειδικότερα, για το έργο επισκευής των εγ‐
καταστάσεων του γηπέδου «Αρίωνα ΑΟ 
Αμαρουσίου» στη Νέα Λέσβο, ο κ. Αμπατζό‐
γλου υπογράμμισε ότι το έργο βρίσκεται 
στη φάση εξασφάλισης της χρηματοδότησή 
του από το Πράσινο Ταμείο, με το χρονοδιά‐

γραμμα να προβλέπει την κατασκευή του έρ‐
γου εντός του 2025. 
Αντίστοιχα, ο κ. Αμπατζόγλου ενημέρωσε το 
Δ.Σ. του Συλλόγου «Ο Αγιος Κωνσταντίνος» ότι 
μέχρι το τέλος Αυγούστου 2024 παραδίδεται 
η μελέτη «Ολοκληρωμένη Ανάπλαση των Πο‐
λεοδομικών Ενοτήτων ΠΕ8‐Αγ. Ανάργυροι 
και ΠΕ7‐Εργατικές Κατοικίες του Δήμου Αμα‐
ρουσίου, με ιδιαίτερη έμφαση στην κινητικό‐
τητα ευάλωτων ομάδων», με αποτέλεσμα τη 
δημιουργία τευχών δημοπράτησης. Το έργο θα 
χρηματοδοτηθεί από το πρόγραμμα «Αντώνης 
Τρίτσης» και θα δώσει λύσεις σε χρόνια προ‐
βλήματα και πάγια αιτήματα των κατοίκων της 
περιοχής. 

Π

ε στόχο οι δρόμοι της πόλης να γίνουν πιο ασφαλείς τόσο για τους πεζούς όσο και για τους οδη‐
γούς, ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύκης, σε συνεργασία με την εταιρεία MAGIC BUS, έκλεισαν λακκού‐
βες σε δρόμους της πόλης στο πλαίσιο του προγράμματος Safe Roads Project. 

Το συνεργείο πραγματοποίησε εργασίες σε σημεία επί των οδών Σοφοκλή Βενιζέλου, Μεσολογγίου, Παύλου 
Μελλά, Θησέως, Αγίας Λαύρας, Επτανήσου, Σερρών, Πελοποννήσου κ.ά. 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μάριος Ψυχάλης, αναφερόμενος στο θέμα τόνισε: «Συνεχίζουμε με 
αμείωτους ρυθμούς τις παρεμβάσεις μας για να αυξήσουμε την ασφάλεια στους δρόμους της πόλης. Ευχαρι‐
στώ θερμά την εταιρεία MAGIC BUS και την αρμόδια Υπηρεσία του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης για την 
αξιοποίηση του προγράμματος Safe Road Project». 
Από την πλευρά του, ο αντιδήμαρχος Καθημερινότητας τόνισε: «Η προσπάθεια για τη βελτίωση της ασφά‐
λειας τους δρόμους της πόλης συνεχίζεται σε καθημερινή βάση. Το Safe Roads Project βρέθηκε στην πόλη 
μας κλείνοντας λακκούβες υπό την επίβλεψή μας. Σύντομα θα έχουμε και νέα συνεργασία». 

Κλείσιμο  
λακκουβών 
στον Δήμο  

Λυκόβρυσης 
 – Πεύκης

ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ  
SAFE ROADS PROJECT Μ

Έπεσαν στο “τραπέζι” απόψεις και προβληματισμοί

Σε εγκάρδιο κλίμα, ο δήμαρχος Αμαρουσίου, Θεόδωρος Αμ‑
πατζόγλου, πραγματοποίησε διαδοχικές συναντήσεις κα‑
ταρχήν με το Δ.Σ. του Εξωραϊστικού και Πολιτιστικού Συλ‑
λόγου Νέας Λέσβου Αμαρουσίου και στη συνέχεια με το Δ.Σ. 
του Εξωραϊστικού και Πολιτιστικού Συλλόγου «Ο Αγιος 
Κωνσταντίνος» στο Δημαρχείο Αμαρουσίου.

Α

Ο Δήμος Πεντέλης 
αποκτά Ομάδα Εφήβων 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΣΤΗΡΙΞΗΣ  
ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΝΕΟΥΣ

ΜΕ ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΥΣ ΚΑΙ  
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥΣ 
ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ ΣΥΝΑΝΤΗΘΗΚΕ 
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ

Τι άλλο συζητήθηκε 
 – Ποιοι συμμετείχαν 
Συζητήθηκαν επίσης θέματα που αφο‐
ρούν στην Πολιτική Προστασία, στη ση‐
μειακή επέκταση των ασφαλτοστρώσε‐
ων, στην ανακατασκευή των πεζοδρο‐
μίων, στην ενίσχυση του φωτισμού, στην 
καθαριότητα, στην αποκομιδή σκουπι‐
διών και βαρέων αντικειμένων και στην 
αποψίλωση ξηρών χόρτων από κοινόχρη‐
στους χώρους. 
Στις συναντήσεις συμμετείχαν οι αντιδή‐
μαρχοι Γιάννης Ιωαννίδης, Επαμεινώνδας 
Κατσιγιάννης, Ελένη Λέκκα, Ρένα Χαλιώ‐
τη, που είναι και πρόεδρος του Συλλόγου 
Νέας Λέσβου. 
Επίσης, εκ μέρους του Δ.Σ Νέας Λέσβου, ο 
αντιπρόεδρος Θεοδόσης Μακρυγιάννης, ο 
ταμίας Βεντούρης Πρίντεζης και το μέλος 
Νάνσυ Πασχάλη. 
Εκ μέρους του Δ.Σ. του Συλλόγου «Ο Αγιος 
Κωνσταντίνος» ο πρόεδρος Πέτρος Πε‐
τρόπουλος, η Ταμίας Ευσταθία Κατσούλη. 
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Η Δύναμη Προοπτικής, παρά‑
ταξη με επικεφαλής την τέως 
δήμαρχο Νέας Ιωνίας, Δέσποι‑
να Θωμαΐδου, εξαπολύει νέα 
πυρά κατά της τωρινής δημο‑
τικής αρχής, κατηγορώντάς 
τη για ιδιωτικοποίηση των 
υπηρεσιών του Δήμου και 
απώτερο σκοπό το κέρδος.  
 

υγκεκριμένα, αναφέρεται στην 
παρουσίαση της προγραμματι‐
κής σύμβασης με την Αναπτυξια‐
κή Εταιρεία Εύδημος Α.Ε., με σκο‐
πό, όπως τονίζει, να εισαχθεί την 

ίδια μέρα συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο, 
δίχως περιθώρια συζήτησης με την αντιπο‐
λίτευση και τους πολίτες. 
“Η δημοτική μας παράταξη, ήδη από την 
προεκλογική περίοδο είχε προειδοποιήσει, ότι 
η ιδιωτικοποίηση όλων των υπηρεσιών των 
Δήμων βρίσκεται προ των πυλών και θα 
υπηρετηθεί πιστά από τις «πρόθυμες» Δη‐
μοτικές Αρχές. Η σημερινή Δημοτική Αρχή 
όμως της Νέας Ιωνίας έχει βαλθεί επιβεβαι‐

ώσει αυτή τη διαπίστωση 
περισσότερο από οποι‐

αδήποτε άλλη!” τονί‐
ζει η Δύναμη Προ‐
οπτικής. 

“Η σημερινή Δημοτική Αρχή, με ξεχωριστή εμ‐
μονή, προσπαθεί να ξεθεμελιώσει το δημόσιο 
χαρακτήρα των δημοτικών υπηρεσιών με 
την συμμετοχή της στον Αναπτυξιακό Οργα‐
νισμό «ΕΥΔΗΜΟΣ ΑΕ». Ουσιαστικά, θεμε‐
λιώδεις αρμοδιότητες του Δήμου της Νέας Ιω‐
νίας, στο όνομα της «ανάπτυξης» και του «εκ‐
συγχρονισμού», παραδίδονται σε ιδιώτες , σε 
συμπράξεις δημοσίου και ιδιωτικών φορέων 
με προφανή σκοπό το κέρδος και την υπο‐
κατάσταση των αρμοδιοτήτων των υπηρε‐
σιών του Δήμου στους ιδιώτες”. 
Πολλές δημόσιες υπηρεσίες ξεπουλιούνται σε 
ιδιωτικές επιχειρήσεις ή σε Οργανισμούς δή‐
θεν αναπτυξιακούς αφήνοντας στις καλένδες 
τα πάγια αιτήματα για προσλήψεις μονίμου 
προσωπικού και ουσιαστικής αναβάθμισης 
της ποιότητας των παρεχομένων υπηρε‐
σιών. Εργολάβοι και επιχειρηματίες μπαί‐
νουν στο «παιχνίδι»”,. 

Η Δημοτική Αρχή της Νέας Ιωνίας, με ιδιαί‐
τερο ζήλο και πέραν κάθε δεοντολογίας, ξε‐
κίνησε ποδοπατώντας κάθε διαδικασία φέρ‐
νοντας το πρωί στη Δημοτική Επιτροπή την 
προγραμματική σύμβαση με την Αναπτυξια‐
κή Εταιρεία Εύδημος ΑΕ για να εισαχθεί αυ‐
θημερόν για συζήτηση στο Δημοτικό Συμ‐
βούλιο. Κανένα περιθώριο συζήτησης, μονο‐
μερείς ενέργειες, παλαιοκομματική αντίληψη. 
Το αποτέλεσμα αυτής της επιλογής από την 

Δημοτική Αρχή και τον κ. Μανούρη προσω‐
πικά παραγκωνίζει σκόπιμα το έργο και τις αρ‐
μοδιότητες των υπαλλήλων του Δήμου και της 
Διοίκησης τους οποίους πλέον υποκαθιστά 
μέσω προγραμματικών συμβάσεων με τον 
Αναπτυξιακό Οργανισμό. Εύλογα λοιπόν αν‐
τιλαμβάνεται κανείς ότι πλέον οι υπάλληλοι 
δεν χρειάζονται στον Δήμο, αφού το έργο τους 
αναλαμβάνουν να το κάνουν ιδιώτες, γεγονός 
που μαθηματική ακρίβεια οδηγεί στη συρρί‐
κνωση του Δήμου ως Οργανισμού και περι‐
φρονεί τον ρόλο και την αποστολή των ερ‐
γαζομένων του Δήμου Νέας Ιωνίας”. 
 
“Γιάννης κερνάει,  
Γιάννης πίνει” 
Στη συνέχεια, θίγει επόμενο σχετικό ζήτημα: 
“`Υπάρχει όμως επίσης και άλλο ένα θέμα ου‐
σιαστικό. Η εκχώρηση των αρμοδιοτήτων και 
της δουλειάς των εργαζομένων προς τον 
Αναπτυξιακό Οργανισμό θα γίνεται μέσω 
προγραμματικών συμβάσεων του Δήμου χω‐
ρίς να ερωτηθούν οι υπηρεσίες του αν μπο‐
ρούν να υλοποιήσουν τις συγκεκριμένες ερ‐
γασίες/μελέτες/έργα ή όχι. Τις αποφάσεις τις 
λαμβάνουν τα πολιτικά όργανα του Δήμου, 
δηλαδή η Δημοτική Επιτροπή η/και το Δη‐
μοτικό Συμβούλιο στα οποία η Δημοτική 
Αρχή έχει την πλειοψηφία. Συνεπώς «Γιάννης 

κερνάει και Γιάννης πίνει». Έτσι όμως ο Δή‐
μος θα πληρώνει τους ιδιώτες ακόμα και για 
υπηρεσίες που μπορούν να προσφέρουν οι ερ‐
γαζόμενοί του!”. 
 
“Ουδέποτε σκεφτήκαμε  
να βάλουμε σε  
κίνδυνο τα δικαιώματα  
των εργαζομένων” 
Μεταξύ  άλλων, η παράταξη αναφέρει, απευ‐
θυνόμενη στον δήμαρχο στο πρώτο πρόσω‐
πο: “K. Μανούρη, ακόμη και αν άλλοι Δήμοι μι‐
κροί ή μεγάλοι έχουν υιοθετήσει αυτό το 
μοντέλο εκχώρησης αρμοδιοτήτων και πόρων 
του Δήμου στους ιδιώτες και τα άνομα συμ‐
φέροντα, προφανώς δεν νομιμοποιήστε να κά‐
νετε το ίδιο! Ήμασταν 4 χρόνια Δημοτική Αρχή, 
με περίοδο covid, με ενεργειακή κρίση, με μει‐
οψηφία στο ΔΣ και ουδέποτε σκεφτήκαμε – 
παρότι είχαμε αναγκαστική υπολειτουργία 
των υπηρεσιών του Δήμου‐ να ακυρώσουμε 
και να βάλουμε σε κίνδυνο τα δικαιώματα των 
εργαζομένων, το συμφέρον του Δήμου και του 
Ιωνιώτικου Λαού”. 
“Αυτή τελικά, όμως, είναι και η ποιοτική μας 
διαφορά. Ήμασταν και είμαστε άμεμπτοι 
ηθικά και δεν είδαμε το Δήμο ως μέσο βιο‐
πορισμού”, αναφέρει καταληκτικά η Δύναμη 
Προοπτικής. 

ΝΕΑ ΠΥΡΑ ΚΑΤΑ Π. ΜΑΝΟΥΡΗ  
ΕΞΑΠΟΛΥΕΙ Η Δ. ΘΩΜΑΪΔΟΥ

Σ

Δύναμη Προοπτικής: “Όχι στο ξεπούλημα και την υποβάθμιση των δημοτικών υπηρεσιών Ν. Ιωνίας”

“Αδιαφορία απέναντι στα μέλη των ΚΑΠΗ”
“Δεν έχει όριο ο κατήφορος και γενικά η δι‐
οικητική ανεπάρκεια της Δημοτικής Αρχής 
της Νέας Ιωνίας” αναφέρει η παράταξη της 
“Δύναμης Προοπτικής”, με επικεφαλής την 
τέως δήμαρχο, Δέσποινα Θωμαΐδου, ανα‐
φερόμενη σε ό,τι αφορά τη λειτουργία 
των ΚΑΠΗ και την οργάνωση των θαλασ‐
σινών μπάνιων. 
Τα μέλη της παράταξης συγκεκριμένα, πι‐
στεύει ότι τίθενται πλέον σοβαρά ερωτή‐
ματα, καθώς ενώ σημειώθηκαν πολλά 
κρούσματα της λοίμωξης Covid‐19 το τε‐
λευταίο διάστημα μεταξύ των λουομένων 
που μετακινούνταν καθημερινά στις κον‐
τινές παραλίες, “η Δημοτική Αρχή δεν λαμ‐
βάνει έστω κάποιο προληπτικό μέτρο πε‐
ριορισμού του αυξητικού ρυθμού”, όπως ση‐
μειώνουν. 
“Κι όμως, η πόλη μας και ο διοικητικός μη‐
χανισμός του Δήμου γνωρίζει πώς να κι‐
νηθεί. Άλλωστε, εμείς ως Δημοτική Αρχή δώ‐
σαμε παραδείγματα επιτυχούς αντιμετώ‐
πισης της πανδημίας. Αν και δεν είμαστε 
στην ίδιας έντασης εποχή, γνωρίζει ο μη‐
χανισμός πώς μπορεί να συμβάλει στην 

προστασία των ευάλωτων ομάδων”, υπο‐
γραμμίζει κατόπιν η παράταξη. 
Στη συνέχεια, θέτει μια σειρά ερωτημάτων 
με τα οποία ρωτά τη δημοτική αρχή για την 
ασφάλεια των μελών των ΚΑΠΗ, ενώ εξα‐

πολύει βέλη προς τη διοίκηση περί ανικα‐
νότητας και αδιαφορίας της: 
“Γιατί, λοιπόν, τόση αδιαφορία στις επα‐
νειλημμένες κρούσεις των μελών των 
ΚΑΠΗ; 
Αν το πιο πάνω θέμα δεν απασχολεί τον κ. 
Δήμαρχο και τη στρατιά των συμβούλων 
του, τότε μπορεί να μας απαντήσει για ποι‐
ον λόγο δεν προσλήφθηκε ναυαγοσώστης, 
όπως απαιτεί ο νόμος, για να συνοδεύει τα 
μέλη των ΚΑΠΗ στα θαλασσινά μπάνια; 
Άραγε, έχει σκεφθεί ο κ. Δήμαρχος τι θα γί‐
νει αν χρειαστεί κάποιος/ α λουόμενος /η 
τις υπηρεσίες του; 
Ποιος εγγυάται την ασφάλεια των μελών 
των ΚΑΠΗ; 
Τελικά η αδιαφορία της Δημοτικής Αρχής 
αποδεικνύει την ανικανότητά της. 
Γιατί απλά δεν μπορούν! Γιατί απλά δεν εν‐
διαφέρονται. Γιατί απλά βυθίζονται στον 
εγωισμό τους. 
Εμείς ως Δημοτική Παράταξη προειδοποι‐
ούμε κάθε υπεύθυνο να μην παίζει με την 
υγεία και την ασφάλεια των μελών των 
ΚΑΠΗ!” 
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ρήγορα τέθηκε υπό πλήρη έλεγχο φωτιά που ξέσπασε 
πριν λίγες ημέρες στην περιοχή των Γλυκών Νερών, χάρη 
στη συντονισμένη κινητοποίηση της Πυροσβεστικής, η 
οποία επιχείρησε με επίγειες δυνάμεις και εναέρια μέσα. 

Συγκεκριμένα, έσπευσαν 100 πυροσβέστες με 6 πεζοπόρα τμή‐
ματα και 25 οχήματα ενώ συνέδραμαν και 9 αεροσκάφη και 7 ελι‐
κόπτερα, εκ των οποίων το ένα συντονιστικό. 
Άμεση ήταν η κινητοποίηση της υπηρεσίας Πολιτικής Προστασίας 
του Δήμου Αγίας Παρασκευής, η οποία συνέδραμε την Πυρο‐
σβεστική στο έργο της κατάσβεσης με 1 μεγάλο και 2 μικρά Πυ‐
ροσβεστικά οχήματα, 1 υδροφόρα και προσωπικό. Σημαντική ήταν 
η συμβολή και του προσωπικού από τον τομέα καθαριότητας κα‐

θώς και εθελοντών του Δήμου. 
Αν και η φωτιά δεν επεκτάθηκε 
στην Αγία Παρασκευή και περιορί‐
στηκε στα όρια του Δήμου, για προ‐
ληπτικούς λόγους εκκενώθηκε το 
Αμερικάνικο Κολλέγιο Deree, ενώ οι 
γονείς των παιδιών τα οποία εκείνη 
την ώρα βρίσκονταν στο summer 
camp στο Αθλητικό Κέντρο της Νό‐
του, ειδοποιήθηκαν από τις αρμόδιες 

υπηρεσίες του Δήμου να τα απομακρύνουν, με στόχο την προ‐
στασία τους. Επίσης, λόγω της εκδήλωσης της φωτιάς, από την 
ΕΛ.ΑΣ. διενεργήθηκε εκτροπή στις οδούς Γραβιάς και Ανατολικής 
Μεσογείου. 
Στην περιοχή βρέθηκε και ο δήμαρχος Αγίας Παρασκευής, Γιάν‑
νης Μυλωνάκης, μαζί με τον εντεταλμένο σύμβουλο Πολιτικής 
Προστασίας, Μάκη Τάρλα, ο οποίος ενημερωνόταν συνεχώς για 
το πώς εξελισσόταν η κατάσταση και συντόνισε τις ενέργειες που 
απαιτούνταν από πλευράς του Δήμου, σε συνεργασία με το Υπουρ‐
γείο Πολιτικής Προστασίας, την Πυροσβεστική, τους όμορους Δή‐
μους, τον ΣΠΑΥ και τους εθελοντές. 
Σε δηλώσεις του επεσήμανε τα εξής: «Θέλω να συγχαρώ την Πυ‐
ροσβεστική για την άμεση και απόλυτα συντονισμένη κινητο‐
ποίηση της εξαιτίας της οποίας, πολύ γρήγορα η φωτιά οριοθε‐
τήθηκε και δεν κινδύνευσαν ζωές και περιουσίες πολιτών, ενώ προ‐
στατεύτηκε αποτελεσματικά ο Υμηττός μας. Θέλω επίσης να συγ‐
χαρώ και να ευχαριστήσω και τους οδηγούς, χειριστές, καθώς και 
όλο το προσωπικό από τους τομείς της Πολιτικής Προστασίας και 
της Καθαριότητας του Δήμου μας, που ανταποκρίθηκαν άμεσα 
και αποτελεσματικά σε αυτή την έκτακτη κατάσταση. Πολλά ευ‐
χαριστώ αξίζουν και στους εθελοντές μας από το ΣΕΠΠΒΑΤΥ για 
την ουσιαστική συμβολή τους. Παραμένουμε σε πλήρη εγρήγορση 
και ετοιμότητα για τη φύλαξη του Υμηττού μας». 

Φωτιά στα Γλυκά Νερά  
– Άμεση η κινητοποίηση  
της Πολιτικής Προστασίας  
του Δήμου Αγ. Παρασκευής

Γ

ΕΚΚΕΝΩΘΗΚΕ ΤΟ DEREE ΚΑΙ ΑΠΟΜΑΚΡΥΝΘΗΚΑΝ 
ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΑΠΟ ΤΟ SUMMER CAMP

Ο δήμαρχος Κηφισιάς, 
Βασίλης Ξυπολυτάς, πα‑
ρέδωσε στον πρόεδρο 
της Ο.Ε.Δ.Δ., κ. Γιώργο 
Δερτιλή, τα κλειδιά του 
νέου πυροσβεστικού οχή‑
ματος, το οποίο αγορά‑
στηκε από τον Δήμο και 
είναι εφοδιασμένο με 
υψηλής τεχνολογίας πυ‑
ροσβεστικό εξοπλισμό. 
 

ε την προσθήκη του 
νέου οχήματος, ο στόλος  
της ΟΕΔΔ αυξάνεται και 
παράλληλα ενισχύεται 
σημαντικά το επιχειρη‐

σιακό έργο των Εθελοντών Δασοπυ‐
ροσβεστών Διασωστών του Δήμου. 
Πρόκειται για ένα διπλοκάμπινο όχη‐
μα 4×4 Τoyota Hilux pick‐up Α τύπου, 
ντιζελοκίνητο, με πυροσβεστική υπερ‐
κατασκευή χωρητικότητας 800 λί‐
τρων νερού, με αυτόνομη βενζινοκί‐
νητη αντλία χαμηλής και υψηλής πίε‐
σης πυρόσβεσης. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι αυτό είναι το 
δεύτερο όχημα που παραλαμβάνει 
τις τελευταίες δύο δεκαετίες η 
Ο.Ε.Δ.Δ., που και πάλι επί της θητεί‐
ας του κ. Ξυπολυτά, ως αντιδήμαρχος 
Καθαριότητας και Πολιτικής Προ‐
στασίας, είχε ενισχυθεί με το Πυρο‐

σβεστικό όχημα «Εκάλη 2». 
Ο Βασίλης Ξυπολυτάς, μετά την πα‐
ράδοση του νέου πυροσβεστικού οχή‐
ματος, δήλωσε ανάμεσα σε άλλα: «Εί‐
μαι πολύ χαρούμενος που προσφέ‐
ρουμε ακόμη ένα όχημα εδώ στους Εθε‐
λοντές Δασοπυροσβέστες Διασώστες 
με τους οποίους  με συνδέει πάνω 
από 18 χρόνια κοινής πορείας. Μετά 
από χρόνια επιστρέφω ως Δήμαρχος 
στην πόλη, με εκτελεστικό ρόλο και η 
Πολιτική Προστασία είναι από τις ύψι‐
στες προτεραιότητες, όπου εκτιμώ 
ότι πολύ σύντομα, έχουν γίνει πολλά 
πράγματα. 
Για μένα, αυτός ο χώρος έχει μια ξε‐
χωριστή σημασία, βρίσκεται σε κομ‐
βικό σημείο της πόλης και δεν είναι τυ‐
χαίο ότι φέραμε εδώ το νέο κέντρο του 
ΕΚΑΒ, αλλά και το νέο πυροσβεστικό 

όχημα. Αυτή είναι η αρχή πολλών 
πραγμάτων που θα γίνουν μετά από 
όσα έχουμε κάνει φέτος (τοποθέτηση 
drone πυρασφάλειας, ίδρυση σταθμού 
ΕΚΑΒ, καύσιμα, παραχώρηση οικί‐
σκου‐container κ.ά.) για πρώτη φορά, 
για να σας στηρίξουμε. Χωρίς εσάς η 
Πολιτική Προστασία της πόλης «κό‐
βεται» τουλάχιστον στο μισό!” 
Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκαν 
και τα λόγια του κ. Ψαρουδάκη: «Το 
μόνο πράγμα που έχω να πω είναι ότι 
έχω δει την Ο.Ε.Δ.Δ.  στο πεδίο και έχω 
εντυπωσιαστεί. Είναι άρτια εκπαι‐
δευμένοι και φοβερά ικανοί όλοι και 
όλες τους». 
Στην τελετή παράδοσης‐παραλαβής 
του νέου οχήματος παρέστησαν επίσης 
η αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπηρε‐
σιών και Πολεοδομίας κα Ελένη Βάρ‐
σου, ο αντιδήμαρχος Υποδομών και 
Μελετών, Γιάννης Διονυσιώτης, ο αν‐
τιδήμαρχος Παιδείας, Ψηφιακής Δια‐
κυβέρνησης και Διεθνών Σχέσεων η εν‐
τεταλμένη σύμβουλος Α’ ΚΑΠΗ Κηφι‐
σιάς, Αγγελική Βαλασοπούλου, ο εν‐
τεταλμένος σύμβουλος Πρασίνου, κ. 
Γιώργος Κασναφέρης, ο εντεταλμένος 
σύμβουλος Ύδρευσης & ΚΑΠΗ Ν. Ερυ‐
θραίας, Αντώνης Μπιτσάνης, ο Σύμ‐
βουλος Συντονισμού Δράσεων του 
Δήμου, κ. Περικλής Κόλλιας, ο  έφορος 
δημοσίων σχέσεων της O.Ε.Δ.Δ., κ.  Δη‐
μήτρης Μαρινέλης, καθώς και στελέ‐
χη, Εθελοντές και Εθελόντριες της 
ομάδας. 

Ο ΔΗΜΟΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ  
ΕΝΙΣΧΥΣΕ ΜΕ ΕΝΑ ΑΚΟΜΑ 
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΟ ΟΧΗΜΑ 
ΤΟΝ ΣΤΟΛΟ ΤΗΣ Ο.Ε.Δ.Δ.

Μ

Ενδυναμώνεται το επιχειρησιακό  
έργο των Εθελοντών Δασοπυροσβεστών

Από την πλευρά το,  ο πρόεδρος 
της Ο.Ε.Δ.Δ., Γιώργος Δερτιλής 
τόνισε:  “Το όχημα που μας δίνετε 
προσφέρει πάρα πολλά στους 
πολίτες. Είναι ένα όχημα που 
χρειαζόμαστε για να μπορούμε 
να φτάνουμε πιο άμεσα στις πυρ‐
καγιές και να μπορούμε να «διώ‐
χνουμε» τα υπόλοιπα οχήματα 
στους όμορους Δήμους, ώστε να 
μην απειληθεί ο Δήμος μας».

“Για να μην απειληθεί  
ο Δήμος μας”



Με απόφαση του αναπληρωτή υπουργού 
Εσωτερικών Θοδωρή Λιβάνιου ρυθμίζον‑
ται θέματα λειτουργίας και οικονομικής 
διαχείρισης των σχολικών επιτροπών.  
 

ιδικότερα, στην απόφαση, η οποία βρίσκεται σε ισχύ 
από την 1η Ιουλίου 2024, ορίζονται οι λεπτομέρειες 
για τη λειτουργία των σχολικών επιτροπών, για το 
πώς γίνεται η κατανομή των εγκεκριμένων πι‐
στώσεων για την κάλυψη των αναγκών των σχο‐

λικών μονάδων, καθώς και ο τρόπος και η διαδικασία πραγ‐
ματοποίησης δικαιολόγησης και ελέγχου των πάσης φύσεως 
εσόδων και εξόδων. 
Όλες οι σχολικές επιτροπές των Δήμων καταργήθηκαν αυτο‐
δικαίως στις 29 Ιουνίου και οι αρμοδιότητές τους ασκούνται 
από τις 30 Ιουνίου από τον οικείο Δήμο. Ωστόσο, σύμφωνα με 
τον νόμο, μπορούν να εξαιρούνται από την κατάργηση σχολικές 
επιτροπές σε Δήμους στους οποίους λειτουργούν συνολικά πε‐
ρισσότερες από εκατό σχολικές μονάδες πρωτοβάθμιας και δευ‐
τεροβάθμιας εκπαίδευσης. Η εξαίρεση γίνεται με διαπιστωτική 
πράξη του Γραμματέα της οικείας αποκεντρωμένης διοίκησης, 
ύστερα από απόφαση του οικείου δημοτικού συμβουλίου. 
Το υπουργείο φέρνει, στην ουσία, διάταξη σύμφωνα με την 
οποία μεταβιβάζει τις αρμοδιότητες των σχολικών επιτροπών 
στους διευθυντές των σχολείων, δίνοντάς τους ένα χρηματι‐
κό ποσό. Οι αρμοδιότητες του Δήμου περιορίζονται από εδώ 
και στο εξής στην προμήθεια πετρελαίου και στις επισκευές 
μεγάλης κλίμακας, καθότι τα σχολεία αποτελούν περιουσία του 
Δήμου. 
Στην ίδια κατεύθυνση, καταργούνται και οι Δημοτικές Επι‐
τροπές Παιδείας (ΔΕΠ), οι οποίες μεταβιβάζουν τις αρμοδιό‐
τητές τους στα δημοτικά συμβούλια. 
Πώς βρίσκει, όμως, αυτή η απόφαση τους Δήμους;  
Βρίσκονται σε ετοιμότητα για τη μετάβαση; Ο Χ‑τύπος μίλη‐
σε με τους δημάρχους των βορείων προαστίων, οι οποίοι έδω‐
σαν τις απαντήσεις τους για το πώς σκοπεύουν να λειτουρ‐
γήσουν υπό το νέο αυτό καθεστώς. 
 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ ΑΤΤΙΚΗΣ 
Ο δήμαρχος Ηρακλείου Αττικής, Νίκος Μπάμπαλος, αναφέ‐
ρει ότι ο Δήμος οφείλει να είναι έτοιμος, δεδομένου ότι δεν υπάρ‐
χει άλλο περιθώριο. “Ήδη, σε πρόσφατη συνεδρίαση του Δη‐
μοτικού Συμβουλίου της πόλης μας, πήραμε εκείνες τις απο‐
φάσεις που – πιστεύουμε – θα μας επιτρέψουν να λειτουργή‐
σουμε πιο ομαλά τόσο στη μεταβατική περίοδο, η οποία τυγ‐
χάνει να είναι και η περίοδος προετοιμασίας των σχολείων για 
τη νέα σχολική χρονιά, όσο και στην επόμενη ημέρα. Πάντα με 
στόχο να πετύχουμε το βέλτιστο για τα σχολεία μας, για τα παι‐
διά μας και τους εκπαιδευτικούς”, δηλώνει χαρακτηριστικά. 
Στη συνέχεια, κάνει λόγο και για την εμπειρία της ανάλογης κα‐
τάργησης του νομικού προσώπου ΟΠΑΚΜ του Δήμου Ηρα‐
κλείου Αττικής στην αρχή του έτους. “Θυμίζω, σε αντίστοιχη 
κατάσταση, η λειτουργία των δημοτικών βρεφονηπιακών σταθ‐
μών πέρασε στην ευθύνη του κεντρικού Δήμου μετά και την 
αυτοδίκαια κατάργηση του Οργανισμού Προσχολικής Αγωγής 
και Κοινωνικής Μέριμνας. Μάθαμε από αυτή την εμπειρία και, 
σίγουρα, είμαστε πιο έτοιμοι για την ανάλογη μετάβαση της 
ευθύνης λειτουργίας και των σχολείων της πόλης μας”, προ‐

σθέτει ο δήμαρχος. 
Όσον αφορά το πώς έχει προετοιμαστεί ο Δήμος για το νέο κα‐
θεστώς, ο δήμαρχος σημειώνει ότι στην πρόσφατη συνεδρίαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου αποφασίστηκε να δημιουργηθούν 
δύο νέες επιτροπές, “κάτι άλλωστε για το οποίο μας δίνει πε‐
ριθώριο ο νέος Νόμος”.  Αυτές θα υποκαταστήσουν, κατά κά‐
ποιον τρόπο, τις δύο καταργούμενες: Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, αντίστοιχα. 
Στις εν λόγω επιτροπές θα συμμετέχουν ως μέλη άνθρωποι από 
τον Δήμο και την σχολική κοινότητα. “Δεν θα έχουν, βέβαια, 
εκτελεστική δυνατότητα, αρμοδιότητα που θα ασκούν οι κεν‐
τρικές δημοτικές υπηρεσίες, θα γνωμοδοτούν όμως και θα επο‐
πτεύουν κάθε τι που σχετίζεται με τη λειτουργία των σχολεί‐
ων του Δήμου μας”, αναφέρει ο Νίκος Μπάμπαλος. 
“Αξιοποιούμε έτσι την εμπειρία και τις γνώσεις που θα έχουν 
τα μέλη τους για να μας βοηθήσουν στην καθημερινότητα των 
σχολείων αλλά και την περαιτέρω βελτίωση των υποδομών 
τους”, συμπληρώνει. 
Στην ερώτηση του Χ‑τύπου σχετικά με το αν θα λειτουργή‐
σει υπέρ των σχολείων η εν λόγω αλλαγή, ο δήμαρχος Ηρα‐
κλείου Αττικής δηλώνει πως θεωρεί ότι η κατάργηση των Σχο‐
λικών Επιτροπών και η μεταβίβαση των αρμοδιοτήτων τους 

στις κεντρικές δημοτικές υπηρεσίες έγινε με γνώμονα τη με‐
γαλύτερη διαφάνεια και την εξοικονόμηση πόρων στις δαπάνες 
για τα σχολεία. “Δεν αποφασίστηκε, δηλαδή, επειδή κάποιο δια‐
χειριστικό μοντέλο έδειξε ότι έτσι θα λειτουργήσουν καλύτε‐
ρα οι υπηρεσίες που προσφέρουν”, υπογραμμίζει. 
“Εμείς δεν είχαμε ποτέ θέματα διαφάνειας. Ασφαλώς, όμως, εί‐
χαμε πάντα αίτημα τη μεγαλύτερη χρηματοδότηση από την 
κεντρική εξουσία για τις ανάγκες της σχολικής στέγης. Τα πε‐
ρισσότερα σχολεία, όχι μόνο του Ηρακλείου αλλά σε ολόκλη‐
ρη την επικράτεια, είναι κτήρια παλιά, στα οποία καθημερινά 
συνυπάρχουν 200 και 300 παιδιά. Χρόνο με τον χρόνο, το κό‐
στος της συντήρησής τους ανεβαίνει. 
Ως δημοτική αρχή είχαμε πάντα προτεραιότητα να προσφέ‐
ρουμε τα μέγιστα για τα σχολεία μας. 
Την πρώτη, κιόλας, χρονιά της διοίκησής μας, αποδώσαμε 
250.000 ευρώ επιπλέον για τις ανάγκες των σχολείων ενώ, από 
φέτος, διαθέτουμε ακόμα περισσότερα χρήματα μέσα από τον 
Φόρο Ηλεκτροδοτούμενων Χώρων. Όμως, οι ανάγκες είναι πολ‐
λές και αυξανόμενες. 
Μακάρι το νέο μοντέλο να συνοδευτεί με μεγαλύτερη χρημα‐
τοδότηση ώστε να αποδώσουμε στα παιδιά μας τα σχολεία που 
πραγματικά αξίζουν”, ολοκληρώνει ο κ. Μπάμπαλος. 
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Ε

Είναι οι Δήμοι έτοιμοι  
για τη μετάβαση; 

ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ  
ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΕΠΙΤΡΟΠΩΝ:  
ΤΙ ΛΕΝΕ ΟΙ ΔΗΜΑΡΧΟΙ ΣΤΟΝ Χ-ΤΥΠΟ

Νίκος Μπάμπαλος:  
“Μακάρι το νέο μοντέλο  
να συνοδευτεί με μεγαλύτερη 
χρηματοδότηση”



ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ 
Ρωτώντας ο Χ‑τύπος τον δήμαρχο Μεταμόρφωσης, κ. Στρά‑
το Σαραούδα για το πώς σκοπεύει να λειτουργήσει ο Δήμος 
υπό τις καινούργιες αυτές συνθήκες, έλαβε την απάντηση: “Με 
ομαλότητα! Έχουμε ήδη προετοιμαστεί να αποφύγουμε ‐όσο 
το δυνατόν περισσότερες‐ πιθανές δυσλειτουργίες, ιδιαίτερα 
τους πρώτους μήνες. Έχουν μεταβιβαστεί τα λογιστικά υπό‐
λοιπα στον Δήμο, έχει ψηφιστεί η σύσταση και λειτουργία της 
γνωμοδοτικής επιτροπής παιδείας, ενώ θα μεταφερθούν και 
τα περιουσιακά τους στοιχεία. Είμαστε εν ολίγοις έτοιμοι και 
αισιόδοξοι ότι θα ανταποκριθούμε με επάρκεια”. 
Ο κ. Σαραούδας θεωρεί ότι το πλεονέκτημα των επιτροπών αυ‐
τών, όπως και της επίσης κατηργημένης Κοινωφελούς Επι‐
χείρησης, είναι η αμεσότητα παρέμβασής τους και η ταχύτη‐
τα ενίσχυσης των σχολικών δομών. 
“Επομένως, ως εργαλεία είναι χρήσιμες και αν τυχόν σε κά‐
ποιους Δήμους έγινε κακή χρήση τους, αυτό δεν καταργεί την 
χρησιμότητα τους, αν βρισκόταν ένας τρόπος εξασφάλισης της 
διαφάνειάς τους”, υπογραμμίζει. 
“Τώρα με την αυτοδίκαιη κατάργησή τους, μειώνεται η τα‐
χύτητα αντίδρασης σε πιθανή έκτακτη κατάσταση, ωστόσο 
περιορίζεται το ενδεχόμενο λανθασμένης χρήσης τους. Απο‐
μένει η πραγματικότητα για να δούμε αν θα λειτουργήσει υπέρ 
των σχολείων”, αναφέρει καταληκτικά ο δήμαρχος Μετα‐
μόρφωσης. 
 

ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΝΕΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ 
Ο δήμαρχος Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας, κ. Γιάν‑
νης Τομπούλογλου, ενημερώνει τον Χ‑τύπο πως η δημοτι‐
κή αρχή εντός του καλοκαιριού θα γνωρίζει με ακρίβεια πώς  
και αφού προηγουμένως οι οικονομικές υπηρεσίες του Δήμου 
δρομολογήσουν τα προβλεπόμενα. “Στην πορεία θα δούμε αν 
το νέο σύστημα θα είναι αποδοτικό και ευέλικτο”, δηλώνει. 

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ – ΠΕΥΚΗ 
Ο Δήμος Λυκόβρυσης Πεύκης είναι απολύτως έτοιμος για αυτή 
τη μετάβαση, όπως αναφέρει σχετικά ο δήμαρχος, κ. Μάριος 
Ψυχάλης, “Μιας και έχουμε ήδη ολοκληρώσει τις αναγκαίες 
συμβάσεις με σκοπό να μην λείψει τίποτα από τα σχολεία από 
την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς”. 
Ήδη κατά τη θερινή περίοδο συντηρούνται τα σχολεία με έργα 
ύψους περισσότερων των 1.000.000 € (ενεργειακή αναβάθ‐
μιση 4 σχολείων), ενημερώνει ο δήμαρχος, ενώ την ίδια στιγ‐
μή αλλάζουν όλες οι τουαλέτες (144) όλων των σχολείων, το‐
ποθετούνται φωτοβολταικά (90 kwh), αλλάζουν οι καυστή‐
ρες σε δύο σχολεία και ανακαινίζεται το προαύλιο του 1ου Δη‐
μοτικού Σχολείου Πεύκης.     
“Δημιουργούμε την εφαρμογή e‐school του Δήμου Λυκόβρυ‐
σης – Πεύκης έτσι ώστε να γίνεται η καταγραφή όλων των αι‐
τημάτων των σχολείων ηλεκτρονικά. Ήδη οι υπηρεσίες των 
προμηθειών, η τεχνική υπηρεσία και το τμήμα πρασίνου 
έχουν λάβει μέτρα με σκοπό την ικανοποίηση των αναγκών 
των σχολείων”, προσθέτει στη συνέχεια. 
Σύμφωνα με τον κ. Ψυχάλη, η μεταρρύθμιση της συγχώνευ‐
σης των σχολικών επιτροπών επιδιώκει να δημιουργήσει οι‐
κονομίες κλίμακας με σκοπό την μείωση του κόστους, αλλά και 
τη βέλτιστη διαχείριση των πόρων. “Στον Δήμο Λυκόβρυσης 
– Πεύκης έχουμε επιτύχει την εξοικονόμηση πόρων από την 
κεντρική διαπραγμάτευση των συμβάσεων (π.χ. προμήθειες 
αναλώσιμων). Η μεταρρύθμιση θα αξιολογηθεί στην πράξη, 
όμως τα πρώτα αποτελέσματα είναι θετικά”, τονίζει. 

ΚΗΦΙΣΙΑ 
Όπως όλοι οι Δήμοι της χώρας έτσι και ο Δήμος Κηφισιάς θα 
πρέπει να εφαρμόσει τις διατάξεις του Ν. 5056/2023. “Με την 
κατάργηση των σχολικών επιτροπών, οι αρμοδιότητες θα εκτε‐
λούνται από τον οικείο Δήμο με την ομαλή και προσεκτική με‐
τάβαση με σκοπό την απρόσκοπτη λειτουργία των σχολείων”, 
μας αναφέρει ο δήμαρχος, κ. Βασίλης Ξυπολυτάς. 
“Με τη συνεργασία των υπηρεσιών του Δήμου αλλά και την 
συμβολή του κράτους θα προσπαθήσουμε να εναρμονιστού‐
με στη νέα πραγματικότητα.  Επισημαίνονται μεγάλα ζητήματα 
δυσκολιών σε όλους Δήμους. Υπάρχουν θέματα επάρκειας προ‐
σωπικού, σε συνάρτηση με το γεγονός ότι οι σχολικές επιτροπές 
δεν διέθεταν προσωπικό για την λειτουργία τους. Ωστόσο, εκτι‐
μώ ότι με τις σχολικές επιτροπές υπήρχε αμεσότητα στην επί‐
λυση των προβλημάτων των σχολείων και στήριζαν σχετικά 
γρήγορα τις επισκευαστικές και λειτουργικές ανάγκες των σχο‐
λείων”, επισημαίνει ο κ. Ξυπολυτάς. 
 

ΠΑΠΑΓΟΥ – ΧΟΛΑΡΓΟΣ 
Στον Δήμο Παπάγου – Χολαργού, “οι Σχολικές Επιτροπές έχουν 
επιτελέσει σπουδαίο έργο”, όπως αναφέρει ο δήμαρχος, κ. 
Ηλίας Αποστολόπουλος. “Λειτουργούσαν υποδειγματικά, 
έχοντας άριστη συνεργασία με τη σχολική κοινότητα και δρού‐
σαν άμεσα και αποτελεσματικά”. 
“Θα ήθελα, λοιπόν να ευχαριστήσω όσες και όσους τις στελέ‐
χωσαν τα προηγούμενα χρόνια, Προέδρους, Αντιπροέδρους και 
μέλη των διοικητικών συμβουλίων, για τις προσπάθειες που 
κατέβαλλαν, με γνώμονα το καλό των παιδιών μας”, συμ‐
πληρώνει. 
“Αναφορικά με το αν είμαστε έτοιμοι για τη μετάβαση στη νέα 
πραγματικότητα, η απάντηση είναι καταφατική, όπως ήμασταν 
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Ο ΤΡΟΠΟΣ ΠΟΥ ΘΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΗΣΟΥΝ ΣΤΟ ΕΞΗΣ

Στράτος Σαραούδας:  
“Έχουμε ήδη προετοιμαστεί  
να αποφύγουμε ‑όσο το  
δυνατόν περισσότερες‑  
πιθανές δυσλειτουργίες”

Μάριος Ψυχάλης:  
“Η μεταρρύθμιση θα αξιολογηθεί  
στην πράξη, όμως τα πρώτα  
αποτελέσματα είναι θετικά”

Βασίλης Ξυπολυτάς:  
“Θα προσπαθήσουμε  
να εναρμονιστούμε στη  
νέα πραγματικότητα”

Ηλίας Αποστολόπουλος:  
“Θα συνεχίσουμε  
να είμαστε στο πλευρό  
της σχολικής κοινότητας”  

Γιάννης Τομπούλογλου:  
“Στην πορεία θα δούμε  
αν το νέο σύστημα  
θα είναι αποδοτικό και ευέλικτο”

Παναγιώτης Μανούρης:  
“Η θέση μας είναι ότι  
έπρεπε να συνεχίσουν  
τη λειτουργία τους”

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ 
Ο δήμαρχος Νέας Ιωνίας, Παναγιώτης Μανούρης, πα‐
ραθέτει τη δική του γνώμη όσον αφορά την αλλαγή αυτή. 
Συγκεκριμένα, αναφέρει: "Στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων 
του Δήμου, όπως ορίζονται από τον νόμο, αναλάβαμε ήδη 
τις αρμοδιότητες των πρώην Σχολικών Επιτροπών. Είναι 
σαφές ότι όλοι είμαστε υποχρεωμένοι να λειτουργήσου‐
με με το νέο νομικό πλαίσιο. 
Η άποψη μας είναι ότι οι Σχολικές Επιτροπές αποτελούν 
χρήσιμα εργαλεία και βοηθούν σημαντικά την απρόσκο‐
πτη λειτουργία των σχολείων, επειδή βρίσκονται εγγύτε‐
ρα σε σχολική κοινότητα. 
Η θέση μας είναι ότι έπρεπε να συνεχίσουν τη λειτουργία 
τους". 
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έτοιμοι και με την κατάργηση των άλλων νομικών προσώπων.  
Εδώ θα πω ότι είναι πολύ σημαντική και η συμβολή του προ‐
σωπικού του Δήμου μας, που έχει προετοιμαστεί και έχει ερ‐
γαστεί για αυτή τη μετάβαση. 
Διαρκής και πάγια θέση μας είναι – και αυτό δεν θα αλλάξει – 
όχι μόνο να καλύπτουμε τις ανάγκες των σχολείων μας, αλλά 
και να τα αναβαθμίζουμε διαρκώς, όπως κάνουμε με συνέπεια 
τα τελευταία χρόνια. Πάντα σε συνεργασία με τους συλλόγους 
διδασκόντων και τους συλλόγους γονέων και κηδεμόνων”, εί‐
ναι η θέση του δημάρχου. 
“Θα προσπαθήσουμε να λειτουργήσουμε με οργάνωση, σχε‐
διασμό και συνεργασία με τη σχολική κοινότητα, κι έτσι θα αν‐
ταπεξέλθουμε στα νέα δεδομένα και με τα όποια προβλήμα‐
τα υπάρξουν”. 
Το βασικότερο όλων για τον κ. Αποστολόπουλο είναι η με‐

γάλη μείωση των κρατικών πόρων. Ο ίδιος επισημαίνει ότι σχο‐
λικά κτήρια είναι παλιά και χρειάζονται συνεχώς συντη‐
ρήσεις. Παράλληλα, οι Δήμοι επιβαρύνθηκαν οικονομικά με  
την υγειονομική και την ενεργειακή κρίση, οπότε ο ίδιος θε‐
ωρεί ότι η κρατική επιχορήγηση πρέπει να αυξηθεί και όχι 
να μειώνεται. 
“Οι δικές μας προτεραιότητες δεν διαφοροποιούνται. Όπως όλα 
τα χρόνια που διοικούμε τον Δήμο Παπάγου – Χολαργού, θα 
συνεχίσουμε να είμαστε στο πλευρό της σχολικής κοινότητας 
και με γόνιμο διάλογο θα βρίσκουμε τις ενδεδειγμένες λύσεις. 
Πάγια θέση μου είναι να συνεργάζομαι με όλους για τα θέμα‐
τα που άπτονται της εκπαίδευσης. 
Πιστεύω πως αυτό αποτελεί και θέση της πλειοψηφίας του δη‐
μοτικού συμβουλίου”, συμπληρώνει ο δήμαρχος. 
Σχετικά με τις ανάγκες των σχολικών μονάδων, αναφέρει ότι 

αυτές είναι πολλές. “Άλλωστε, όπως σας ανέφερα ήδη,  μιλά‐
με κυρίως για κτήρια που στη συντριπτική τους πλειοψηφία, 
είναι  40‐50 χρόνων. Άλλα είναι απαρχαιωμένα και σε κάποια 
από αυτά δεν υπάρχουν τα σχέδια και οι προδιαγραφές τους. 
Μιλώντας και ως μέλος του ΔΣ της ΚΕΔΕ, θα τονίσω πως υπάρ‐
χει πολύ μεγάλη ανάγκη για σύγχρονα σχολεία”, είναι το αίτημα 
του κ. Αποστολόπουλου. 
“Εμείς στον Δήμο Παπάγου – Χολαργού, μετά από πολλά χρό‐
νια κατορθώσαμε να δρομολογήσουμε την κατασκευή νέων 
σχολείων. Σε άλλες όμως αστικές περιοχές κυρίως, δεν υπάρ‐
χει αυτή η δυνατότητα. Πρέπει, λοιπόν, να δούμε το θέμα των 
σχολείων συνολικά. 
Πρέπει η Πολιτεία και η Τοπική Αυτοδιοίκηση να συνεργαστούν 
στενά. Αυτό που χρειάζεται να καταλάβει η Πολιτεία είναι πως 
απαιτείται γενναία χρηματοδότηση για την κάλυψη των 
αναγκών των σχολείων”, τονίζει. 
“Στην πράξη προφανώς και θα αποτυπωθεί η εφαρμογή της 
νέας αυτής διάταξης. Εκεί θα αποκαλυφθούν τυχόν δυσλει‐
τουργίες ή προβλήματα. Ακόμη είναι νωρίς να αξιολογηθεί η 
αλλαγή. 
Αυτό που όμως πρέπει να κρατήσετε, είναι ότι ως Δήμαρχος 
Παπάγου – Χολαργού, θα κάνω ό,τι απαιτείται ώστε κάθε πρό‐
βλημα να βρίσκει τη λύση του”, ολοκληρώνει ο δήμαρχος. 
 

ΠΕΝΤΕΛΗ 
Όσον αφορά τον Δήμο Πεντέλης, η δήμαρχος, κα Νατάσσα 
Κοσμοπούλου, δηλώνει πως έχουν προχωρήσει σε όλες τις 
απαραίτητες ενέργειες που ορίζει το νέο νομοθετικό πλαίσιο 
για την κατάργηση των σχολικών επιτροπών, αλλά και για 
την είσοδο στη νέα πραγματικότητα . 
“Στο Δημοτικό Συμβούλιο καταργήσαμε τις παλαιές επιτροπές 
και συστήσαμε δυο Δημοτικές Επιτροπές παιδείας, αφού πρώ‐
τα  ολοκληρώσαμε τις ενέργειες που απαιτούνταν με την Απο‐
κεντρωμένη Διοίκηση. Έγιναν όλες οι απαιτούμενες ενέργειες 
για να ενταχθούν στον Δήμο όλα τα έσοδα και τα έξοδα των 
παλαιών Σχολικών Επιτρόπων, ενώ επιπροσθέτω  έγινε κα‐
ταγραφή όλων των περιουσιακών στοιχείων του κάθε σχο‐
λείου για να περάσουν πλέων ως περιουσία του Δήμου”, γνω‐
στοποιεί η κα Κοσμοπούλου. 
“Ταυτόχρονα, ζητήσαμε από τα σχολεία να μας πουν τις ανάγ‐
κες τους για να τις προσαρμόσουμε στις συμβάσεις του Δή‐
μου. Βρισκόμαστε δίπλα στα σχολεία και τους διευθυντές από 
την πρώτη στιγμή και μαζί σχεδιάζουμε τη νέα πραγματι‐
κότητα σύμφωνα με τον νόμο”, υπογραμμίζει η δήμαρχος. 
Στη συνέχεια, δηλώνει πως αν και ακόμα ο Δήμος δεν έχει ενη‐
μερωθεί για πολλά και σοβαρά θέματα, όπως αυτό των οι‐
κονομικών πόρων για την συντήρηση και λειτουργία των σχο‐
λείων, “σε συνένωση με τους διευθυντές των σχολείων 
προχωράμε βήμα‐βήμα. Παράλληλα, οι οικονομικές κυρίως 
υπηρεσίες αλλά και όλες οι υπηρεσίες του Δήμου προσαρ‐
μόζονται σε ό,τι ορίζει ο νέος νόμος, αναφέρει στον Χ‑τύπο 
η δήμαρχος Πεντέλης. 
“Τα σχολεία μας προφανώς και αποτελούν την κύρια στό‐
χευσή μας σε ότι αφορά τις υποδομές, την ασφάλεια μαθη‐
τών και εκπαιδευτικών και τη λειτουργικότητά τους. Εμείς 
ως Δήμος θα φροντίσουμε με την ενεργοποίηση συμβάσεων 
και τη δημιουργία παγίας να απορροφήσουμε τους κραδα‐
σμούς της κατάργησης των σχολικών επιτροπών και να κα‐
λύψουμε τις σχολικές ανάγκες στο μέγιστο δυνατό βαθμό”, 
σημειώνει η κα Κοσμοπούλου, και κατόπιν προσθέτει: “ Οι 
αρμοδιότητες των Σχολικών Επιτροπών ήταν κυρίως η κα‐
τανομή της τακτικής επιχορήγησης του υπουργείου Εσω‐
τερικών σε κάθε σχολική μονάδα, προκειμένου να καλύψει 
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Νατάσσα Κοσμοπούλου:  
“Βρισκόμαστε δίπλα στα  
σχολεία και τους διευθυντές  
και μαζί σχεδιάζουμε  
τη νέα πραγματικότητα”
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τις λειτουργικές της ανάγκες για παράδειγμα πληρωμή λο‐
γαριασμών, αναλώσιμων, τεχνικές εργασίες μικρής κλίμακας 
κ.ά. Αυτή η επιχορήγηση μειώθηκε κατά περίπου 50% από 
το 2010 μέχρι σήμερα και παρά το γεγονός ότι οι ανάγκες των 
σχολικών κτιρίων αυξάνονται λόγω παλαιότητας αλλά και 
τις αυξήσεις στους λογαριασμούς ενέργειας, ύδρευσης, τη‐
λεφωνίας”. 
 

ΦΙΛΟΘΕΗ – ΨΥΧΙΚΟ 
Στον Δήμο Φιλοθέης – Ψυχικού, ο δήμαρχος, κ. Χαράλαμπος 
Μπονάτσος, αναφέρει ότι “γνωρίζαμε όπως όλοι πως οι Επι‐
τροπές έχουν ημερομηνία λήξης, και σε συνεργασία με τις υπη‐
ρεσίες, επεξεργαζόμαστε εναλλακτικούς τρόπους και το 
μοντέλο με το οποίο θα μπορεί να υπάρξει ευελιξία και απο‐
τελεσματικότητα”. 
Οι σχολικές μονάδες έχουν συγκεκριμένες απαιτήσεις και κα‐
θημερινότητα. Έχει ήδη συνεδριάσει η Εκτελεστική Επιτροπή 
μαζί με τους (πρώην πλέον) προέδρους των επιτροπών και 
το αμέσως επόμενο διάστημα θα συγκεκριμενοποιηθούν οι 
αλλαγές, δηλώνει ο δήμαρχος όσον αφορά τον Δήμο. 
“Δεν πιστεύω πως η κατάργηση των Επιτροπών είναι υπέρ 
των σχολείων. Παρόλα αυτά, οφείλουμε να προσαρμο‐
στούμε στη νέα πραγματικότητα και ως Δημοτική Αρχή να 
καλύψουμε τις διαρκείς ανάγκες των σχολείων”, καταλήγει. 
 

ΧΑΛΑΝΔΡΙ 
Ο κ. Σίμος Ρούσσος, δήμαρχος Χαλανδρίου, δεν βλέπει ιδι‐
αίτερα αισιόδοξα την κατάργηση των σχολικών επιτροπών. 
“Με την απόφαση αυτή, χωρίς καμία διαβούλευση και με τη 
δηλωμένη αντίθεση των ΟΤΑ, των εκπαιδευτικών και των γο‐
νέων, η κυβέρνηση κάνει ακόμη ένα βήμα προς την πλήρη 
απαξίωση του δημόσιου σχολείου”, είναι η άποψή του. 
“Δυστυχώς η ιδεοληπτική εμμονή για την κατάργηση ενός πε‐
τυχημένου συμμετοχικού θεσμού θα οδηγήσει, με μαθημα‐
τική ακρίβεια, σε τεράστια λειτουργικά προβλήματα στις σχο‐
λικές μονάδες την επόμενη σχολική χρονιά”, πιστεύει ο 
ίδιος. 
“Η μείωση ακόμη και αυτής της ισχνής κρατικής χρηματο‐
δότησης, τα τεράστια γραφειοκρατικά προβλήματα με την 
ίδρυση 48 πάγιων λογαριασμών του 500ρικου,  που είναι αδύ‐
νατον να υποστηριχθούν από τις οικονομικές υπηρεσίες του 
Δήμου, οι τεράστιες  καθυστερήσεις στην προμήθεια ακόμη 
και των στοιχειωδών για την ομαλή λειτουργία των σχολείων 
θα είναι ο εφιάλτης γονέων, μαθητών  εκπαιδευτικών και αι‐
ρετών της αυτοδιοίκησης από τον ερχόμενο Σεπτέμβριο”, συμ‐
πληρώνει. 
“Δυστυχώς, ακόμη και σήμερα, ουδείς μπορεί να φανταστεί 
το εύρος των επιπτώσεων που θα έχει στην καθημερινότη‐
τα των σχολείων αυτή η ανάλγητη, εκδικητική προς το δη‐
μόσιο σχολείο και οικονομικά ατελέσφορη εμμονή της κυ‐
βέρνησης. 
Ο Δήμος Χαλανδρίου, που όλα τα προηγούμενα χρόνια χρη‐
ματοδότησε με εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ ετησίως, με ίδι‐
ους πόρους τις σχολικές επιτροπές, εξασφαλίζοντας την ομα‐
λή λειτουργία των σχολείων θα παλέψει για την κατάργηση 

της απαράδεκτης αυτής ρύθμισης, ενημερώνοντας γονείς, εκ‐
παιδευτικούς και την τοπική κοινωνία για τα τεράστια 
προβλήματα που θα δουν τα σχολεία την επόμενη περίοδο”, 
τονίζει ο κ. Ρούσσος. 
“Και σίγουρα δεν θα γίνουμε τα εξιλαστήρια θύματα και οι 
στόχοι εκτόνωσης της οργής των γονέων και των εκπαι‐
δευτικών για τα αντι‐εκπαιδευτικά, αναποτελεσματικά και 
αδιέξοδα πειράματα σε βάρος της δημόσιας εκπαίδευσης”, 
ολοκληρώνει. 
 

ΑΓΙΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 
Ο δήμαρχος Αγίας Παρασκευής, κ. Γιάννης Μυλωνάκης, δη‐
λώνει στον Χ‑τύπο ότι οι υπηρεσίες του Δήμου έχουν προ‐
ετοιμαστεί όσο το δυνατόν καλύτερα γι’ αυτή τη μετάβαση 
αρμοδιοτήτων των δύο καταργούμενων νομικών προσώπων 
πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας σχολικής επιτροπής. 
“Προφανώς και στην πράξη θα υπάρξουν προβλήματα και πι‐
θανές δυσλειτουργίες που θα κληθούμε να αντιμετωπίσου‐
με, εν αναμονή και των σχετικών διευκρινιστικών οδηγιών από 
το αρμόδιο υπουργείο. Από την πλευρά μας ως Δήμος, σε συ‐
νεργασία και με τους διευθυντές των σχολείων, θα συμβάλουμε 
με όσα μέσα διαθέτουμε ώστε τα πράγματα να κυλήσουν όσο 
πιο ομαλά γίνεται”, αναφέρει χαρακτηριστικά. 
“Με στόχο την αποτελεσματικότερη λειτουργία μας, στον σχε‐
διασμό μας είναι η σύσταση δύο νέων επιτροπών παιδείας, 
της πρωτοβάθμιας από τη μία και της δευτεροβάθμιας από 
την άλλη, οι οποίες θα έχουν συμβουλευτικό και γνωμοδο‐
τικό χαρακτήρα, όχι αποφασιστικό. Ωστόσο, το μεγάλο βά‐
ρος θα πέσει στην αρμόδια Διεύθυνση Παιδείας, καθώς αυτή 
αναλαμβάνει τις αρμοδιότητες που μέχρι πρότινος είχαν ο 
πρόεδρος και το διοικητικό συμβούλιο των σχολικών επι‐
τροπών. Βασικός μας προσανατολισμός είναι η στενή συ‐
νεργασία με τους διευθυντές των σχολείων, με στόχο την 
προτεραιοποίηση και ακολούθως την αποτελεσματική κά‐
λυψη των αναγκών των σχολείων μας”, συμπληρώνει ο κ. 
Μυλωνάκης. 
Όσον αφορά το αν θα λειτουργήσει υπέρ των σχολείων η 

αλλαγή, ο δήμαρχος Αγίας Παρασκευής απαντάει ότι “είναι 
δεδομένο πως μέσω της λειτουργίας των σχολικών επι‐
τροπών λαμβάνονταν πιο γρήγορα αποφάσεις, ενώ τυχόν 
παρεμβάσεις που απαιτούνταν για την ομαλότερη λει‐
τουργία των σχολείων προχωρούσαν με ευέλικτες διαδι‐
κασίες, χωρίς τα συνήθη γραφειοκρατικά εμπόδια. Σαφώς 
στην αρχή θα έχουμε προβλήματα και αρρυθμίες, με δεδο‐
μένο μάλιστα και το γεγονός ότι οι διευθυντές των σχολεί‐
ων δεν είναι εξοικειωμένοι με τις διαδικασίες που απαι‐
τούνται για την κάλυψη των αναγκών των σχολείων. Για να 
κρίνουμε την αποτελεσματικότητα κάθε αλλαγής, απαιτείται 
χρόνος. Στην πράξη θα δούμε αν το νέο σύστημα θα απο‐
δώσει ή όχι. Εμείς θα κάνουμε ό,τι μπορούμε προκειμένου 
τα σχολεία της πόλης μας να είναι ασφαλή και λειτουργικά 
για τα παιδιά μας”. 

ΒΡΙΛΗΣΣΙΑ 
Στον Δήμο Βριλησσίων, ο δήμαρχος, κ. Γιάννης Πισιμίσης, 
αναφέρει ότι προβλέπεται από εδώ και στο εξής ένας σχε‐
διασμός σε συνεργασία του Δήμου με τους διοικητές των σχο‐
λικών μονάδων. 
“Στον μεταβατικό ΟΕΥ προβλέπεται ένα γραφείο υποστή‐
ριξης πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, 
αλλά κι ένα γραφείο δια βίου μάθησης και νέας γενιάς. Οι 
υπηρεσίες του Δήμου θα λειτουργούν άμεσα σε συνεργασία 
με τις τεχνικές υπηρεσίες για όποιες ανάγκες προκύπτουν. 
Για όσα δεν μπορεί να εξυπηρετεί ο Δήμος, γνωρίζουμε ότι 
θα δίνεται στους διευθυντές μια πάγια προκαταβολή των 
500 ευρώ, κι έτσι ο κάθε διευθυντής θα έχει την ευελιξία να 
επιλύει τα όποια ζητήματα”. 
Θα υπάρχουν συμβάσεις και κατάλογοι επαγγελματιών 
στους οποίους θα μπορεί να απευθύνεται ο διευθυντής με 
τη χρήση της πάγιας προκαταβολής. Θα ισχύει, επίσης, δια‐
γωνισμός για κεντρικές προμήθειες μέσω μελέτης. “Εκτι‐
μούμε ότι αυτό θα διευκολύνει την όλη διαδικασία. Με τον 
τρόπο αυτόν, κάθε σχολική μονάδα αποκτά μια ευελιξία για‐
τί έχει στη διάθεσή της ένα ποσό που θα μπορεί να διαχει‐
ρίζεται”. 
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  ΔΙΑΝΟΜΗ ΕΝΤΥΠΟΥ
... με τις χαμηλότερες τιμές
• ΓΡΗΓΟΡΑ ΚΑΙ ΜΕ ΑΣΦΑΛΕΙΑ •

ΟΜΙΛΟΣ  
ΜΕD I A   

με την                           εγγύηση 

Χαράλαμπος Μπονάτσος:  
“Δεν πιστεύω πως η  
κατάργηση των Επιτροπών  
είναι υπέρ των σχολείων”

Σίμος Ρούσσος:  
“Η κατάργηση ενός πετυχημένου 
συμμετοχικού θεσμού  
θα οδηγήσει σε τεράστια  
λειτουργικά προβλήματα”

Γιάννης Μυλωνάκης:  
“Στην πράξη θα δούμε  
αν το νέο σύστημα  
θα αποδώσει ή όχι”

Γιάννης Πισιμίσης:  
“Οι υπηρεσίες του Δήμου  
θα λειτουργούν άμεσα για 
όποιες ανάγκες προκύπτουν”



Από την περιοχή της Λυκό‑
βρυσης αλλά και της Άνω 
Πεύκης ξεκίνησε το πλύσιμο 
των κάδων από ειδικό όχη‑
μα του Δήμου. 
 

υνολικά καθαρίστηκαν 50 κά‐
δοι, ενώ η Υπηρεσία Καθαριότη‐
τας θα συνεχίσει σε καθημερινή 
βάση το πλύσιμο, με στόχο η ερ‐

γασία αυτή να ολοκληρωθεί στο τέλος 
Ιουλίου. 
Ο δήμαρχος Λυκόβρυσης ‐ Πεύκης, Μά‐
ριος Ψυχάλης, μιλώντας για το θέμα δή‐
λωσε: « Η καθαριότητα αποτελεί τον πιο 
νευραλγικό τομέα κάθε Δήμου. Από την 
πρώτη ημέρα που αναλάβαμε ως διοίκη‐
ση έχουμε κάνει “άλματα” σε αυτόν τον 
τομέα. Το πλύσιμο των κάδων αποτελεί 
ακόμα ένα κομμάτι στο παζλ για μία κα‐
θαρή πόλη όπως την θέλουμε. Συνεχί‐
ζουμε να εργαζόμαστε αδιάκοπα για να 
υλοποιήσουμε και αυτόν τον στόχο μας. 
Μέχρι το τέλος του μήνα θα πλύνουμε 
περισσότερους από 400 κάδους, χωρίς 
να αναθέσουμε σε εξωτερικό ανάδοχο 
ούτε ένα ευρώ». 
Από την πλευρά της, η αντιδήμαρχος Κα‐
θαριότητας, Ανακύκλωσης και Κυκλικής 
Οικονομίας, Μαρίνα Μαγκουρίλου, ανα‐
φερόμενη στο θέμα τόνισε: «Σήμερα κά‐
ναμε το πρώτο βήμα όσον αφορά στο 
πλύσιμο των κάδων και θα συνεχίσουμε 
καθημερινά μέχρι το τέλος του μήνα. Η 
δεύτερη φάση πλυσίματος κάδων προ‐
γραμματίζεται για τον ερχόμενο Σεπτέμ‐
βριο. Κύριο μέλημα της διοίκησης είναι η 
καθαριότητα και η διασφάλιση της δη‐
μόσιας υγείας». 
Υπενθυμίζεται ότι το προηγούμενο πλύ‐
σιμο των κάδων στον Δήμο Λυκόβρυ‐
σης – Πεύκης πραγματοποιήθηκε από 
ιδιωτική εταιρεία στα τέλη του 2022 
(από 20 Νοεμβρίου 2022 έως και 18 Δε‐
κεμβρίου 2022). 
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ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΑ

Αναγγελία  
γάμου
στην εφημερίδα αρατείνεται μέχρι την Τρίτη 30 Ιουλίου 2024 η διαδι‐

κασία υποβολής αιτήσεων για τις εγγραφές νηπίων και 
βρεφών στους βρεφονηπιακούς σταθμούς του Δήμου Λυ‐

κόβρυσης – Πεύκης για τη σχολική περίοδο 2024‐2025. 
Σημειώνεται ότι οι αιτήσεις θα υποβάλλονται εγγράφως και μόνο, 
στο Πρωτόκολλο του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης (Ελευθερί‐
ου Βενιζέλου 15Α & Ρήγα Φεραίου) από Δευτέρα έως και Πα‐
ρασκευή από τις 07:30 έως τις 15:30. 
Στους Βρεφονηπιακούς Σταθμούς θα γίνονται δεκτά βρέφη και 
νήπια που έχουν γεννηθεί από 01/01/2021 έως 28/02/2023. 
Οι δημότες μπορούν να κατεβάσουν τα απαραίτητα έγγραφα 
από την ιστοσελίδα του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης στους πα‐
ρακάτω συνδέσμους: • Αίτηση Εγγραφής • Υπεύθυνη Δήλωση 
• Γνωστοποίηση • Πιστοποιητικό Υγείας (απαραίτητη η υπο‐
γραφή ιατρού). 

ε επιτυχία ολοκληρώθηκαν οι 20 
συνολικά συναντήσεις της Ομά‐
δας Δραματοθεραπείας στο Γα‐
λάτσι, που ξεκίνησαν τον Φε‐

βρουάριο του 2024 και είχαν ως θέμα τη 
διαχείριση του άγχους. 
Τα μέλη που συμμετείχαν είχαν την ευκαι‐
ρία να αξιοποιήσουν την ψυχοθεραπευτική 
προσέγγιση της Δραματοθεραπείας και να 
επεξεργαστούν θέματα που σχετίζονταν με 
τη διαχείριση του άγχους, την ψυχική αν‐
θεκτικότητα στις αλλαγές και τις μεταβά‐
σεις και με συμβολικό τρόπο να επεξεργα‐
στούν τα συναισθήματά τους, τόσο σε ατο‐
μικό όσο και σε ομαδικό επίπεδο. 
Η Ομάδα πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο 
της συνεργασία της Κοινωνικής Υπηρεσίας 
του Δήμου Γαλατσίου με το Ελληνικό Ιν‐
στιτούτο Παιγνιοθεραπείας και Δραματο‐
θεραπείας «Το Άθυρμα». 
Τον συντονισμό της Ομάδας είχε αναλάβει 
ο κοινωνικός λειτουργός και εκπαιδευόμε‐
νος δραματοθεραπευτής – ψυχοθεραπευ‐
τής κύριος Νικόλας Τσιλιβαράκος στο 
πλαίσιο του προγράμματος Πρακτικής 
Άσκησης. 
 
Τι συνιστά Δραματοθεραπεία 
Η Δραματοθεραπεία αποτελεί μια ψυχοθε‐
ραπευτική προσέγγιση που ανήκει στην 
κατηγορία των ψυχοθεραπειών μέσω τέ‐
χνης. Αξιοποιώντας ποικίλες ψυχοθερα‐
πευτικές προσεγγίσεις σε συνδυασμό με 
την τέχνη του θεάτρου προσφέρει τη δυ‐
νατότητα σε άτομα και ομάδες να προσεγ‐
γίσουν την υγιή και λειτουργική πλευρά 
του εαυτού τους και να ανακαλύψουν νέ‐
ους ρόλους και νέους τρόπους επικοινω‐
νίας και «σχετίζεσθαι». 
Σύμφωνα με τον Philip Jones (1996), η 
Δραματοθεραπεία είναι η εμπλοκή στο 
Δράμα με απώτερο σκοπό τη θεραπεία.  
Η δυναμική του δράματος αντικατοπτρίζει 
και μεταμορφώνει εμπειρίες ζωής με τρό‐
πο που διευκολύνεται η αλλαγή. Γι’ αυτόν 
τον λόγο, η Δραματοθεραπεία ορίζεται ως 
Επανορθωτική Εμπειρία. 

ΜΕ ΘΕΜΑ ΤΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ  
ΤΟΥ ΑΓΧΟΥΣ

Ολοκληρώθηκαν  
οι συναντήσεις  
της Ομάδας  
Δραματοθεραπείας  
στον Δήμο Γαλατσίου

Μ

ΤΑ ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΑ ΕΓΓΡΑΦΑ  
ΣΤΗΝ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ
Παράταση εγγραφών στους  
Παιδικούς Σταθμούς Λυκόβρυσης – 
Πεύκης έως και την Τρίτη 30 Ιουλίου

Π

Σ

ΞΕΚΙΝΗΣΕ  
ΤΟ ΠΛΥΣΙΜΟ 
ΤΩΝ ΚΑΔΩΝ  

Ο ΔΗΜΟΣ  
ΛΥΚΟΒΡΥΣΗΣ 

– ΠΕΥΚΗΣ
Η δεύτερη φάση  

προγραμματίζεται για τον 
ερχόμενο Σεπτέμβριο



νοιχτοί είναι από τη 
Δευτέρα 8 Ιουλίου οι 
προαύλειοι χώροι σε 

τρία σχολεία του Δήμου Φι‐
λοθέης – Ψυχικού, για 
άθληση και ψυχαγωγία 
των παιδιών. 
Οι μικροί δημότες θα έχουν 
τη δυνατότητα πρόσβασης 
και χρήσης των γηπέδων και 
θα μπορούν να παίξουν σε 
οικείους ελεύθερους χώρους, 
με ευθύνη και εποπτεία των 
γονέων ή των συνοδών τους. 
Τα προαύλια θα παραμένουν 
ανοιχτά  από Δευτέρα έως 
Παρασκευή και απο τις 
17.30 μέχρι τις 21.30 στα 
εξής σχολεία: 

• Δημοτικό Ψυχικού 
• Δημοτικό Φιλοθέης 
• 2ο Δημοτικό Νέου Ψυ‐
χικού 

Το πρόγραμμα «Ανοιχτά 
Σχολεία» θα εφαρμοστεί 
έως και την Παρασκευή 2 
Αυγούστου.   

Ο Δήμος Γαλατσίου εφαρμό‑
ζει για το έτος 2024 πρόγραμ‑
μα ελέγχου – καταπολέμησης 
κουνουπιών. 
 

ι εφαρμογές γίνονται ανά δεκαπεν‐
θήμερο, έως τον Νοέμβριο, και περι‐
λαμβάνουν: 

• Επίγειο ψεκασμό προνυμφοκτόνου σκευά‐
σματος στα φρεάτια και στα σημεία που 
υπάρχει στάσιμο νερό. 
• Τοποθέτηση ταμπλέτων αργής αποδέ‐
σμεσης σε φρεάτια και άλλους χώρου συλ‐
λογής ύδατος, τοποθέτηση παγίδων δειγ‐
ματοληψίας και ελέγχου των κουνουπιών σε 
διάφορα σημεία του Δήμου. 
Σημειώνεται ότι δεν διενεργούνται αερο‐
ψεκασμοί. 
Επιπλέον, το Άλσος Βεΐκου έχει κριθεί χώρος 
υπερτοπικής σημασίας, και έχει συμπερι‐
ληφθεί στο πρόγραμμα «Καταπολέμησης 
Κουνουπιών» της Περιφέρειας Αττικής 
(Δ/νση Υγ/κού Ελέγχου & Περιβαλ‐

λοντικής Υγιεινής, ΠΕ ΚΤ Αθηνών Περιφ. Ατ‐
τικής), σε συνεργασία με το Τμήμα Υγείας και 
Υγιεινής της Διεύθυνσης Κοινωνικής Πολι‐
τικής και Υγείας του Δήμου Γαλατσίου. 
Στο παραπάνω πλαίσιο, οι εφαρμογές έχουν 
ήδη ξεκινήσει. Έχει, προς το παρόν, πραγ‐
ματοποιηθεί ο 6ος Κύκλος προνυμφοκτονίας 
κουνουπιών στο Άλσος Βεΐκου από την Πε‐
ριφέρεια Αττικής και επίσης ο 8ος Κύκλος 
προνυμφοκτονίας σε διάφορα σημεία του 
Γαλατσίου, τοποθέτηση/έλεγχος παγίδων 
ωοθεσίας/ακμαίων και έλεγχος σημείων 
αναπαραγωγής κουνουπιών, από το πρό‐
γραμμα του Δήμου (τα προγράμματα επα‐
ναλαμβάνονται ανά δεκαπενθήμερο). 
Ο Δήμος Γαλατσίου εφαρμόζει σύγχρονο 
πρόγραμμα καταπολέμησης κουνουπιών, και 

συνεργάζεται με 

αρμόδιους φορείς (Περιφέ‐
ρεια Αττικής, Εθνική Σχο‐

λή Δημόσιας Υγείας, 
Γεωπονικό Πανε‐

πιστήμιο Αθη‐
νών, Μπενάκειο 
Φυτοπαθολογι‐
κό Ινστιτούτο). 

Η ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΣΕ ΣΩΜΑ

Νέο Διοικητικό  
Συμβούλιο στον  
Σύλλογο Ηπειρωτών  
Ν. Ιωνίας “Άπειρος Γαία”

Εκπολιτιστικός Μορφωτικός και Λαο‐
γραφικός Σύλλογος Ηπειρω‐
τών Νέας Ιωνίας Ατ‐

τικής «Άπειρος Γαία» 
πραγματοποίησε την 
εκλογοαπολογιστική 
Γενική Συνέλευση 
στην παραχωρηθεί‐
σα από το 5ο Γυμνά‐
σιο Νέας Ιωνίας αί‐
θουσα εκδηλώσεων. 
Ταυτόχρονα, έγιναν και 
αρχαιρεσίες για: 
• Την ανάδειξη νέου Διοικητι‐
κού Συμβουλίου του Συλλόγου. 
• Την εκλογή Εξελεγκτικής Επιτροπής. 
• Την εκλογή αντιπροσώπων στην Πανηπει‐
ρωτική Συνομοσπονδία Ελλάδας (ΠΣΕ) 
 
1. ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Στις 30 Ιουνίου 2024, και μετά από πρόσκληση 
του πλειοψηφίσαντα συμβούλου Γεωργίου 
Μουσγά, συνεδρίασε για πρώτη φορά το νεοε‐
κλεγέν Διοικητικό Συμβούλιο της «Απείρου 
Γαίας» σε αίθουσα του 5ου Γυμνασίου Νέας 
Ιωνίας και συγκροτήθηκε σε σώμα ως εξής: 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κανακόπουλος Δημήτριος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ & ΕΦΟΡΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙ‑
ΚΟΥ (ΧΟΡΕΥΤΙΚΟ): Λιάπη‐Καποδίστρια 
Χρυσαυγή. 
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Μουσγάς Γεώργιος. 
ΤΑΜΙΑΣ: Γούσια Αμαλία. 
ΕΙΔΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΟΥ – 
ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ  & ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Τσίγκα Μαρίνα. 
ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΕΦΟΡΟΣ ΧΟΡΕΥΤΙΚΟΥ: 
Δήμου‐Διαμάντη Αθηνά, 
ΕΦΟΡΟΣ ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΙΚΟΥ‑ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΥ‑
ΛΑΟΓΡΑΦΙΑΣ: Μπακογιάννη Μάνθα. 
 
2. ΕΞΕΛΕΓΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ (ΕΕ) 
Με βάση τα αποτελέσματα των αρχαιρεσιών 
στην Εξελεγκτική Επιτροπή εκλέχθηκαν, κατά 
σειρά, οι: Ασημακοπούλου Γαρυφαλλιά, Σιδέ‐
ρης Ισίδωρος και Ζιάκα Άρτεμις. 
 
3. ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΟΙ  
ΣΤΗΝ ΠΑΝΗΠΕΙΡΩΤΙΚΗ (ΠΣΕ) 
Επίσης, με βάση τα αποτελέσματα των αρχαι‐
ρεσιών αντιπρόσωποι  στην Πανηπειρωτική 
Συνομοσπονδία Ελλάδας (ΠΣΕ) εκλέχθηκαν, 
κατά σειρά, οι: Μουσγάς Γεώργιος, Κανακό‐
πουλος Δημήτριος και Τσούρας Γεώργιος. 
Η «Άπειρος Γαία» είναι μέλος της ΠΣΕ στους 
κόλπους της οποίας δραστηριοποιούνται 
πάνω από τετρακόσια πενήντα (450) πρωτο‐
βάθμια και δευτεροβάθμια σωματεία (Αδελ‐
φότητες, Ενώσεις και Ομοσπονδίες). Η ΠΣΕ 
ιδρύθηκε το Σεπτέμβριο του 1937 με σκοπό τη 
συνένωση των Ηπειρωτικών Σωματείων τα 
οποία βρίσκονταν εκτός Ηπείρου, δηλαδή της 
υπόλοιπης Ελλάδας με έδρα την Αθήνα. 

Ο

Έως τον Νοέμβριο το πρόγραμμα ελέγχου

ε όμορφη διάθεση ολοκληρώθηκε η κα‐
λοκαιρινή γιορτή του προγράμματος «Ει‐
δικής Φυσικής Αγωγής και Θεραπευτικής 

Κολύμβησης», του Τμήματος Ψυχοκοινωνικής 
Στήριξης και Ανάπτυξης της Κοινωνικής Υπηρεσίας 
του Δήμου Γαλατσίου. 
Πρόκειται για ένα πρόγραμμα που προωθεί την αλ‐
ληλεγγύη, την επιβράβευση της προσπάθειας, το 
δικαίωμα στις ίσες ευκαιρίες για τα άτομα με ανα‐
πηρία, τη βελτίωση ποιότητας ζωής τους και την 
προσπάθεια ανακούφισης και στήριξης των οι‐

κογενειών τους. 
Στη γιορτή πήραν μέρος τα παιδιά του προγράμ‐
ματος και οι οικογένειές τους σε μια συγκινητική 
ατμόσφαιρα με κέφι, δώρα, παιχνίδια, επαίνους και 
κεράσματα. 
Υπεύθυνος γυμναστής του προγράμματος« Ειδι‐
κής Φυσικής Αγωγής και Θεραπευτικής Κολύμ‐
βησης» είναι ο κ. Αντώνιος Αθανάσιος. 
Την εκδήλωση χαιρέτησε η αντιδήμαρχος της 
Κοινωνικής Υπηρεσίας, κα Ευφροσύνη Μπούρα‐
Πολυχρονοπούλου. 

Α

Μ

ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗ  
ΤΩΝ ΚΟΥΝΟΥΠΙΩΝ  
ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΓΑΛΑΤΣΙΟΥ
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Γιορτή του προγράμματος Ειδικής  
Φυσικής Αγωγής και Θεραπευτικής Κολύμβησης

ΠΑΙΧΝΙΔΙΑ ΚΑΙ ΧΑΜΟΓΕΛΑ ΣΤΟ ΓΑΛΑΤΣΙ

Για τα παιδιά, με  
ευθύνη και εποπτεία 
των κηδεμόνων  
ή συνοδών τους

«Ανοιχτά 
Σχολεία» στον 
Δήμο Φιλοθέης 
– ΨυχικούΟ
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ΟΙ ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΘΑ ΕΚΤΕΛΟΥΝΤΑΙ  
ΚΑΘ’ ΟΛΗ ΤΗΣ ΔΙΑΡΚΕΙΑ  
ΤΗΣ ΑΝΤΙΠΥΡΙΚΗΣ ΠΕΡΙΟΔΟΥ

Καθαρισμός  
και αποχλόαση  
του συνόλου των  
κοινόχρηστων χώρων 
στον Δήμο Βριλησσίων 

ε γνώμονα την θωράκιση της πό‐
λης και του περιαστικού και 
αστικού Πρασίνου, ο Δήμος Βρι‐
λησσίων ολοκλήρωσε τους καθα‐

ρισμούς και την αποχλόαση του συνόλου των 
κοινόχρηστων χώρων. 
Σύμφωνα με τη Διεύθυνση Περιβάλλοντος 
και Πολιτικής Προστασίας, έχουν ολοκληρω‐
θεί οι εργασίες αποψίλωσης, περισυλλογής 
και απομάκρυνσης των προϊόντων κοπής σε 
συνολική έκταση περίπου 150 στρεμμάτων, 
σε κάθε γωνιά του Δήμου. 
Ο δήμαρχος Βριλησσίων, Γιάννης Πισιμίσης, 
δηλώνει σχετικά: «Ο Δήμος Βριλησσίων εδώ 
και καιρό έχει ολοκληρώσει τον καθαρισμό 
όλων εκείνων των οικοπέδων που ανήκουν 
στην ιδιοκτησία μας, των κοινόχρηστων και 
κοινωφελών χώρων, πάρκων και πλατειών. 
Πλέον, θα πρέπει και οι ιδιοκτήτες των οικο‐
πέδων να προβούν στους απαραίτητους κα‐
θαρισμούς, προκειμένου πραγματικά να 
φροντίσουμε την πόλη μας και πάνω από όλα 
σε αυτήν την δύσκολη περίοδο να την προ‐
στατεύσουμε». 
Όπως έχει προγραμματιστεί, οι εργασίες θα 
εκτελούνται επαναλαμβανόμενα καθ’ όλη της 
διάρκεια της αντιπυρικής περιόδου και πάν‐
τα ανάλογα με τις ανάγκες που θα προκύ‐
πτουν, σε όλες τις γειτονιές της πόλης. 
Υπενθυμίζεται πως έχει δοθεί παράταση μέ‐
χρι τις 15 Ιουλίου προκειμένου οι ιδιοκτήτες 
να δηλώσουν τον καθαρισμό των οικοπέδων 
τους στην αντίστοιχη ψηφιακή πλατφόρμα. 

Μ

Με δυναμική συμμετοχή πο‑
λιτών πραγματοποιήθηκε η 
εθελοντική δράση καθαρι‑
σμού του Δήμου Κηφισιάς 
στο Δάσος Φασίδερη. 

 
νταποκρινόμενοι στο κάλεσμα 
του δημάρχου Κηφισιάς, Βασίλη 
Ξυπολυτά, και της υπεύθυνης 
Εθελοντικών Δράσεων του Δή‐

μου, Σοφίας Μυστακίδου, πολίτες, οικο‐
γένειες, μικροί μεγάλοι μαζί με αντιδημάρ‐
χους, εντεταλμένους συμβούλους και μέλη 
του Δημοτικού Συμβουλίου, ήταν συνε‐
πείς στο πρωινό ραντεβού για τον καθα‐
ρισμό του καταπράσινου δάσος, εντός των 
ορίων Κηφισιάς ‐Νέας Ερυθραίας ‐ Εκάλης. 
Μεσούσης της αντιπυρικής περιόδου, χάρη 
στην πολύτιμη προσπάθεια όλων των εθε‐
λοντών, που ήταν εφοδιασμένοι με σα‐
κούλες  απορριμμάτων, γάντια και τσουγ‐
κράνες από τον Δήμο, άπαντες προσπά‐
θησαν επί ώρες να συλλέξουν όσα περισ‐
σότερα απορρίμματα, αλλά και κλαδιά 
που βρίσκονταν στο δάσος, παραδίδοντας 
ένα μεγάλο μέρος ‐τελικά‐ καθαρό και 
απαλλαγμένο από κάθε λογής εύφλεκτο 
υλικό. Στο πλαίσιο της εθελοντικής δράσης 
συνελέγησαν πάνω από 100 κιλά πλαστι‐
κών, γυαλιών, φερτών, οικοδομικών υλι‐
κών, κλαδιών κ.ά 
Την ίδια ώρα, όσοι συμμετείχαν στη δράση 
είχαν την ευκαιρία να νιώσουν το αίσθημα 
προσφοράς προς το περιβάλλον και την το‐
πική κοινωνία. 
Αξίζει να σημειωθεί, επίσης, ότι ο Δήμος συ‐
νέδραμε με έμψυχο δυναμικό και οχήματα 
έργου το σημαντικό έργο της εθελοντικής 
ομάδας, που έχει συσταθεί από την έναρ‐
ξη της θητείας της νέας Δημοτικής Αρχής. 
 
“Οι εθελοντικές  
πρωτοβουλίες θα επεκταθούν 
και σε άλλους τομείς” 
Η υπεύθυνη Εθελοντισμού του Δήμου Κη‐
φησιάς, κα Μυστακίδου, δήλωσε: «Όλοι μαζί 
κάναμε πράξη αυτό τον πρώτο καθαρισμό 
στο δάσος Φασίδερη. Να είστε σίγουροι πως 
θα ακολουθήσουν κι άλλες τέτοιες δράσεις, 
τόσο κατά την αντιπυρική περίοδο, όσο και 
μετά τη λήξη της. Δεν είναι κάτι πρόσκαι‐
ρο αυτό. Οι εθελοντικές μας πρωτοβουλίες 
θα επεκταθούν και σε άλλους τομείς (θα γί‐
νουν και οι αντίστοιχες ανακοινώσεις σύν‐
τομα) και αναμένω την ίδια ανταπόκριση. 

Ήδη προετοιμάζουμε αιμοδοσία, καλάθι 
τροφίμων και πολλά άλλα. Όμως, όλα αυτά 
δεν θα μπορούσαν να γίνουν χωρίς τη 
συμπαράσταση του Δήμου και του Δη‐
μάρχου, Βασίλη Ξυπολυτά, προσωπικά, ο 
οποίος ‐είναι γνωστό‐ πόσο επενδύει στην 
Πολιτική Προστασία. Σε αυτή την κατεύ‐
θυνση λειτουργήσαμε σήμερα και εμείς 

και αυτό θα συνεχίσουμε να κάνουμε, με 
όλες μας τις δυνάμεις, για το κοινωνικό σύ‐
νολο και το περιβάλλον». 
 
Οι συμμετέχοντες  
στον καθαρισμό 
Στον εθελοντικό καθαρισμό συμμετείχαν 
ακόμη η αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπη‐
ρεσιών και Πολεοδομίας, κα Ελένη Βάρσου, 
ο αντιδήμαρχος Οικονομικών και Δ. Ε. Εκά‐
λης, κ. Πέτρος Σφηκάκης, ο αντιδήμαρχος 
Δ.Ε. Νέας Ερυθραίας, κ. Δημήτρης Ανδρεα‐
δάκης, ο εντεταλμένος σύμβουλος Πολιτι‐
κής Προστασίας, κ. Τίτος Ψαρουδάκης, ο δη‐
μοτικός σύμβουλος, κ. Γιώργος  Σκορδίλης, 
ο σύμβουλος Συντονισμού Δράσεων του Δή‐
μου, κ. Περικλής Κόλλιας, το αναπληρω‐
ματικό Μέλος της Επιτροπής Ζωοφιλίας, κα 
Αλέξα Αλατσάκη, καθώς και ο πρόεδρος Σω‐
ματείου Εργαζομένων Δήμου Κηφισιάς, κ. 
Γιώργος Δορμούσης, μέλη της Πολιτικής 
Προστασίας και συνεργεία του Δήμου, της 
Ένωσης Φιλόζωων Εκάλης και πλήθος 
εθελοντών πολιτών, αρκετοί μάλιστα μαζί 
με τις οικογένειές τους. 

Α

Μεσούσης της αντιπηρικής περιόδου

ΜΙΚΡΟΙ ΚΑΙ ΜΕΓΑΛΟΙ  
ΚΑΘΑΡΙΣΑΝ ΤΟ ΔΑΣΟΣ  
ΦΑΣΙΔΕΡΗ ΣΤΗΝ ΚΗΦΙΣΙΑ

Ικανοποιημένος από τη συμμετοχή 
και την δυναμική ανταπόκριση των 
δημοτών ς στο κάλεσμα του Δήμου, ο 
δήμαρχος κ. Ξυπολυτάς δήλωσε: 
«Ευχαριστούμε όλους όσους συμμε‐
τείχαν και βοήθησαν στον σημερινό 
εθελοντικό καθαρισμού. Ένα όμορφο 
παράδειγμα συνεργασίας και αλλη‐
λεγγύης, μεταξύ του Δήμου Κηφισιάς 
και ομάδας εθελοντών πολιτών. Η ση‐
μερινή δράση, μία από μια σειρά πρω‐
τοβουλιών που θα υλοποιηθούν από  
τη νέα Δημοτική Αρχή για το Περι‐
βάλλον, ήταν μια ευκαιρία όχι μόνο 
για να ευαισθητοποιηθούν οι δημότες 
μας για την φροντίδα και προστασία 
του περιβάλλοντος, αλλά και για μια 
γνωριμία με ένα από τα ομορφότερα 
δάση με πυκνή βλάστηση μέσα σε 
αστικό ιστό, της πόλη μας. Έχουμε 
χρέος σε έναν «Πράσινο» Δήμο, όπως 
ο δικός μας να φροντίζουμε για το 
Περιβάλλον. Η προστασία του φυσι‐
κού μας πλούτου είναι υπόθεση 
όλων μας».

“Όμορφο παράδειγμα  
συνεργασίας και αλληλεγγύης”



Το Οικονομικό Πανεπιστήμιο Αθηνών (ΟΠΑ) και η Eurobank  
σύναψαν Μνημόνιο Συνεργασίας τετραετούς διάρκειας για την ανάπτυξη συνεργειών και 
κοινών πρωτοβουλιών που θα ενισχύσουν τη διασύνδεση της ακαδημαϊκής αριστείας 

με την αγορά εργασίας, την εξειδίκευση, την επιχειρηματική καινοτομία και την ισότι‐
μη πρόσβαση στην κοινωνία της γνώσης Το Μνημόνιο υπεγράφη στα Γραφεία Διοίκη‐
σης της Eurobank, από τον πρύτανη του Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών, 
Καθηγητή Δημήτρη Μπουραντώνη και τον διευθύνοντα σύμβουλο της 
Τράπεζας, κ. Φωκίωνα Καραβία, παρουσία του προέδρου του Δ.Σ. της 
Eurobank, κ. Γιώργου Ζανιά. Στο Μνημόνιο προβλέπεται, μεταξύ άλ‐

λων, η συμβολή της Eurobank στον εμπλουτισμό του εκπαιδευτικού 
έργου του Πανεπιστημίου. Ανάμεσα στις πρωτοβουλίες είναι η δυνα‐

τότητα πρακτικής άσκησης φοιτητριών και φοιτητών του ΟΠΑ στην 
Τράπεζα, για την καλύτερη διασύνδεσή τους με την αγορά εργασίας. 
Παράλληλα, προβλέπεται συμμετοχή στελεχών της Eurobank σε Ad‐
visory Boards Μεταπτυχιακών Προγραμμάτων του ΟΠΑ.
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Βόλτα στην αγορά του Αγίου Δημητρίου  
με αφορμή την έναρξη των θερινών εκπτώσεων πραγ‐
ματοποίησε πριν λίγες ημέρες ο Υπουργός Ανάπτυξης, 
Τάκης Θεοδωρικάκος. Μίλησε με καταστηματάρχες 
και εργαζομένους της περιοχής και τόνισε πως στόχος 
είναι η στήριξη της υγιούς επιχειρηματικότητας και 
των εμπόρων, αλλά και η προστασία των καταναλω‐
τών μέσω της εντατικοποίησης των ελέγχων. “Θέλω να 
τονίσω ότι ο ενημερωμένος καταναλωτής έχει δύναμη. 
Μπορεί να συγκρίνει τις τιμές και να αγοράζει προϊόντα 
από εκεί που τον συμφέρει. Μόνο έτσι δουλεύει ο αντα‐
γωνισμός και πετυχαίνουμε να πέφτουν οι τιμές. Εύχο‐
μαι οι φετινές εκπτώσεις να πάνε καλά και για τον εμ‐
πορικό κόσμο και για τους πολίτες και θέλω όλοι να 
γνωρίζουν ότι παραπλανητικές εκπτώσεις, προφανώς 
και δεν μπορούν να γίνονται αποδεκτές”, δήλωσε ο κ. 
Θεοδωρικάκος μεταξύ άλλων.

Η Klarna, υπηρεσία πληρωμών και αγορών  
με την υποστηήριξη της τεχνητηής νοημοσυήνης, παρουσιαήζει τον 
δευήτερο γυήρο στοιχειήων αποή την τελευταιήα εήρευνα που εήτρεξε με 
τιήτλο “Travel Report”. Η εήρευνα αποκαλυήπτει τις επιπτωήσεις που 
εήχει η συνεχιζοήμενη αυήξηση του κοήστους ζωηής στα σχεήδια των 
Ελληήνων καταναλωτωήν για τις φετινεής καλοκαιρινεής διακοπεής. 
Εήνα μεγαήλο ποσοστοή των Ελληήνων καταναλωτωήν εήχει 
προσαρμοήσει τον προυπ̈ολογισμοή του για τις διακοπεής στη νεήα 
πραγματικοήτητα που διαμορφωήνει η αυήξηση του κοήστους ζωηής. 
Συήμφωνα με την εήρευνα της Klarna, το 53% των ερωτηθεήντων 
επιλεήγουν πιο προσιταή καταλυήματα αυτοή το καλοκαιήρι, ενωή το 
39,7% αναζητουήν πιο προσιτεής επιλογεής μεταφοραής. Επιπλεήον, 
το 29,7% των Ελληήνων καταναλωτωήν σχεδιαήζει να μειωήσει τον 
αριθμοή των ταξιδιωήν που πραγματοποιειή και το 25,3% επιλεήγει 
να συντομευήσει τη διαήρκεια των διακοπωήν του.

Την αποχώρησή της μετά από 31 χρόνια  
στην προεδρία του  Πανελληνίου Συνδέσμου Εξαγωγέων, ανακοί‐
νωσε με αποχαιρετιστήριο μήνυμά της η Χριστίνα Σακελλαρίδη. 
Μεταξύ άλλων, η πλέον Επίτιμη Πρόεδρος του ΠΣΕ, η οποία θα 
παραμείνει μέλος του Δ.Σ. του, σημειώνει: “Θα ήθελα να σας γνω‐
ρίσω ότι ολοκληρώνοντας έναν γόνιμο κύκλο 31 χρόνων αποχω‐
ρώ από την Προεδρία του ΠΣΕ. Παραδίδω τη σκυτάλη, πιστεύον‐
τας πως έχω προσφέρει πολύτιμες υπηρεσίες στους Έλληνες Εξα‐
γωγείς και βάζοντας το λιθαράκι μου στη συνολική ανάπτυξη του 
κλάδου, μέσα από καίριες παρεμβάσεις και νομοθετικές προτά‐
σεις σε θεσμικούς φορείς και υπουργεία. Λειτουργούσα πάντοτε 
με γνώμονα το κλαδικό και εθνικό συμφέρον, εντός και εκτός των 
ελληνικών συνόρων. Προσπάθησα μέσα από έναν μετριοπαθές 
και εμπεριστατωμένο λόγο, να προωθήσω τα δίκαια αιτήματα 
των ελληνικών επιχειρήσεων, και ειδικότερα των μικρομεσαίων 
εταιρειών που αποτελούν άλλωστε την ραχοκοκαλιά της ελληνι‐
κής οικονομίας”. 

Την έντονη δυσαρέσκειά της για αναφορά,  
σύμφωνα με δημοσιεύματα των ΜμΕ, στο πόρισμα της Αρχής 
Καταπολέμησης της Νομιμοποίησης Εσόδων από Εγκληματικές 
Δραστηριότητες, σύμφωνα με την οποία «οι εταιρείες εισαγω‐
γής καφέ είναι ιδανικές για “ξέπλυμα” μαύρου χρήματος», εκ‐
φράζει η Ελληνική Ένωση Καφέ, με ανακοίνωσή της. Το πόρι‐
σμα, το οποίο επικαλούνται δημοσιεύματα, αφορά στην έρευνα 
που έκανε η Αρχή Καταπολέμησης της Νομιμοποίησης Εσόδων από 
Εγκληματικές Δραστηριότητες για φοροδιαφυγή του τραγουδιστή Αν‐
τώνη Ρέμου. Η Ελληνική Ένωση Καφέ σε συνέχεια δημοσιευμάτων μερίδας του 
Τύπου, τα οποία επικαλούνται το πόρισμα της Αρχής Καταπολέμησης της Νομιμοποίησης 
Εσόδων από Εγκληματικές Δραστηριότητες με αφορμή την εξέταση υπόθεσης φοροδιαφυ‐
γής γνωστού τραγουδιστή, και αναφέρουν ότι «οι εταιρείες εισαγωγής καφέ είναι ιδανικές 
για “ξέπλυμα” μαύρου χρήματος», εκφράζει την έντονη δυσαρέσκειά της σε σχέση με τις συγ‐
κεκριμένες τοποθετήσεις. Διευκρινίζει δε, ότι την διέπει καταστατικά κώδικας δεοντολογίας, 
ο οποίος τηρείται απαρέγκλιτα κατά την ένταξή των επιχειρήσεων του κλάδου σε αυτήν.

 

Εντολή  
για έκδοση 
 «πράσινου» πενταετούς 
ομολόγου έδωσε η Τράπε‑
ζα Πειραιώς. Η διαδικασία θα 
είναι άμεση και θα πραγμα‑
τοποιηθεί στο άμεσο μέλλον 
ανάλογα με τις συνθήκες στις 
αγορές. Η τράπεζα εξουσιοδότη‑
σε την BNP Paribas ως Sole Green 
Structurer και τις BNP Paribas, 
BofA, Commerzbank, HSBC και In‑
tesa Sanpaolo ως αναδόχους της έκ‑
δοσης. Πρόκειται για έκδοση τίτλου 
με ωρίμανση στα 5 έτη, ανακα‑
λούμενου το νωρίτερο σε 4 έτη 
(5ΝC4). Ο τίτλος αναμένεται να λά‑
βει αξιολόγηση Baa3 από τη 
Moody’s Τα έσοδα αναμένεται 
να χρησιμοποιηθούν για χρη‑
ματοδότηση ή και αναχρημα‑
τοδότηση των «Πράσινων 
στοιχείων ενεργητικού» 
της τράπεζας και να ενι‑
σχύσουν περαιτέρω τη 
βάση των στοιχεί‑
ων MREL της 
τράπεζας. 
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ΕΑΟ πρόεδρος του Βιοτεχνικού Επιμελητηρίου Πειραιά,  
Γιώργος Παπαμανώλης Ντόζας παρευρέθηκε στην εκδήλω‐
ση παρουσίασης της νέας πλατφόρμας, “Business Funding In‐
struments by Ο.Ε.Ε.”, στο ξενοδοχείο Electra Palace, με κύριο 
ομιλητή τον Υπουργό Ανάπτυξης, Τάκη Θεοδωρικάκο. Ο πρό‐
εδρος Β.Ε.Π. αφού συνεχάρη τον Πρόεδρο του 
ΟΕΕ, κ. Κωνσταντίνο Κόλλια για την 
πρωτοβουλία μεταξύ άλλων ανέφερε:  
“Η νέα πλατφόρμα που μας παρουσίασε 
σήμερα το Ο.Ε.Ε., στο οποίο είμαι και 
μέλος, αποτελεί σημαντικό εργαλείο 
για τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις, κα‐
θώς θα τους παρέχει άμεσα έγκυρες και 
εξειδικευμένες πληροφορίες σχετικά με 
ευκαιρίες κρατικών ενισχύσεων, δανειοδο‐
τήσεων και ρυθμίσεων οφειλών. Παράλληλα, 
αποδεικνύει τον σημαντικό ρόλο των Επιμελητηρίων στη στή‐
ριξη των μικρομεσαίων επιχειρήσεων με τον σχεδιασμό και την 
παροχή ουσιαστικών ανταποδοτικών εργαλείων”.
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Νέες προσβολές κατά του Δημοκρατικού αντιπάλου  
του Τζο Μπάιντεν εξαπέλυσε ο Ντόναλντ Τραμπ, φτάνοντας στο σημείο να τον 
προκαλέσει είτε να συμμετάσχει σε νέο ντιμπέιτ είτε σε έναν… αγώνα γκολφ για να 

αποδείξει τις ικανότητές του. Μιλώντας σε υποστηρικτές του στο Μαϊάμι της Φλό‐
ριντ,  ο Τραμπ σχολίασε ειρωνικά ότι ο Μπάιντεν έλαβε μια «καταπληκτική απόφαση» 

επιλέγοντας την Κάμαλα Χάρις για τη θέση της αντιπροέδρου, προκειμένου να αποφύ‐
γει το ενδεχόμενο κάποιος να αμφισβητήσει τις ικανότητές του και να τον απομα‐

κρύνει από την προεδρία. «Αν ο Τζο είχε επιλέξει κάποιον έστω και εν μέρει ικα‐
νό, θα τον είχαν διώξει από την προεδρία χρόνια τώρα. Αλλά δεν μπορούν διό‐
τι (η Χάρις) είναι η δεύτερη επιλογή τους», σχολίασε ο Ρεπουμπλικάνος, ενώ 
ισχυρίστηκε ότι οι Δημοκρατικοί έχουν πάθει «ολοκληρωτικό νευρικό κλονι‐
σμό» αναζητώντας τον υποψήφιό τους για τις προεδρικές εκλογές.

Αφού έχασε με  
περισσότερες από 
πέντε μονάδες 
 από τον Εθνικό Συναγερ‐
μό και τους συμμάχους 
της Μαρί Λεπέν στον 
πρώτο γύρο των βουλευ‐
τικών εκλογών στην Γαλ‐
λία (33,32% έναντι 
27,99%), η Αριστερά ανα‐
δείχθηκε πρώτη στον δεύ‐
τερο γύρο, σε μια απροσ‐
δόκητη ανατροπή.  
Οι Γάλλοι ψηφοφόροι 
αφενός ενώθηκαν μπρο‐
στά στον ακροδεξιό κίν‐
δυνο ξανά, αφετέρου ση‐
μείωσαν και πάλι μια 
ιστορική συμμετοχή στις 
κάλπες. Σύμφωνα με τις 
αρχικές εκτιμήσεις της Ip‐
sos για λογαριασμό της 
France Télévisions, το Νέο 
Λαϊκό Μέτωπο (NFP) κερ‐
δίζει 172 έως 192 έδρες.  
Ο Εθνικός Συναγερμός 
(RN), από την πλευρά του, 
φαίνεται να παίρνει 132 
έως 152 έδρες, μαζί με 
τους συμμάχους του, Ρε‐
πουμπλικάνους. Με το 
Νέο Λαϊκό Μέτωπο μεγά‐
λο νικητή των γαλλικών 
εκλογών, το ερώτημα 
τώρα είναι ποιος θα είναι 
ο επόμενος πρωθυπουρ‐
γός της Γαλλίας.

Ta νέα  
του κόσμου

Τουλάχιστον 18 άνθρωποι  
έχασαν τη ζωή τους και άλλοι 19 τραυματίστηκαν 
στην Ινδία, όταν λεωφορείο συγκρούστηκε με βυ‐
τιοφόρο που μετέφερε γάλα. Το περιστατικό συνέ‐
βη στην πολιτεία Uttar Pradesh της βόρειας Ινδίας, 
σύμφωνα με την αστυνομία. «Το λεωφορείο χτύπη‐
σε στο βυτιοφόρο από πίσω σκοτώνοντας 18 αν‐
θρώπους και τραυματίζοντας άλλους 19», είπε στο 
Γαλλικό Πρακτορείο ο Ζουλφικάρ Αλί, από το γρα‐
φείο του αρχηγού της αστυνομίας της περιοχής.  
Ο Πρωθυπουργός της χώρας, Yogi Adityanath, χαρα‐
κτήρισε τη συντριβή “συγκλονιστική”. Σύμφωνα με 
το τηλεοπτικό δίκτυο NDTV, το λεωφορείο κατευ‐
θυνόταν προς την πρωτεύουσα Νέο Δελχί από την 
ανατολική πολιτεία Μπιχάρ.

Πριν λίγες ημέρες, το Τέξας βίωσε ισχυρές βροχοπτώσεις  
που προκάλεσαν πλημμύρες και μαζικές διακοπές ρεύματος, με αποτέλε‑
σμα τουλάχιστον πέντε άνθρωποι να χάσουν τη ζωή τους στις νότιες ΗΠΑ. 
Σύμφωνα με τον δήμαρχο του Χιούστον, τέσσερις άνθρωποι σκοτώθηκαν 
στην περιοχή του, ενώ ένας εργαζόμενος στη δημοτική αστυνομία έχασε 
τη ζωή του σε πλημμύρες και ένας άλλος σκοτώθηκε από πυρκαγιά που 
προκάλεσε κεραυνός. Επιπλέον, δύο άνθρωποι έχασαν τη ζωή τους από 
πτώσεις δέντρων στην περιοχή. Στην κομητεία Μπέντον της Λουιζιάνα, 
μία γυναίκα έχασε τη ζωή της όταν ένα δέντρο έπεσε στο σπίτι της. 

Γύρω στους 29 είναι οι νεκροί  
μετά τον ισραηλινό βομβαρδισμό σε σχολείο  
στην κωμόπολη Αμπασάν, κοντά στη Χαν Γιουνίς στη νότια Γάζα, σύμ‐
φωνα με το γραφείο Τύπου του κυβερνείου της περιοχής. Οι περισσότε‐
ροι από τους νεκρούς είναι εκτοπισμένες γυναίκες και παιδιά, ενώ άλλοι 
53 άνθρωποι τραυματίστηκαν από το νέο πλήγμα των IDF. Σύμφωνα με 
τον τελευταίο απολογισμό, οι νεκροί στη Γάζα έχουν φτάσει τουλάχιστον 
τις 38.243, ενώ 88.243 είναι τραυματίες κατά τη διάρκεια του πολέμου 
στη Γάζα, που έχει μπει στον ένατο μήνα του. Ο πραγματικός αριθμός 
των νεκρών είναι σίγουρα μεγαλύτερος, αφού χιλιάδες άνθρωποι βρί‐
σκονται κάτω από τα ερείπια κτηρίων ή αγνοούνται.

Σορός Αμερικανού ορειβάτη  
ανακαλύφθηκε από δύο ομοεθνείς του 22 χρόνια 
μετά την εξαφάνισή του μετά από χιονοστιβάδα 
στις περουβιανές Άνδεις. Οι Ράιαν Κούπερ και ο 
Ουέσλει Γουόρεν βρήκαν το πτώμα του Μπιλ 
Σταμπφλ στις 27 Ιουνίου στο όρος Χουασκασράν, 
σύμφωνα με τον Τζόζεφ Σταμπφλ, γιο του Μπιλ.  
Οι ορειβάτες κατέβαιναν το βουνό στην Cordillera 
Blanca του Περού μετά από μια αποτυχημένη προ‐
σπάθεια να φτάσουν στην κορυφή του, ύψους 
22.000 ποδιών, όταν βρήκαν το πτώμα, σε ύψος 
περίπου 16.500 ποδιών. Ο Κούπερ δήλωσε  ότι πα‐
ρατήρησαν ένα αντικείμενο που δεν ταίριαζε από‐
λυτα με το τοπίο και αποφάσισαν να το ερευνή‐
σουν. Είπε ότι ο πάγος είχε διατηρήσει το σώμα και 
τα υπάρχοντά του και ότι η βέρα του Σταμπφλ, το 
κράνος, οι μπότες ορειβασίας και το μπουφάν του 
ήταν άθικτα.

Ρωσική πυραυλική επίθεση  
εναντίον της Οδησσού προκάλεσε τον θά‐
νατο δύο ανθρώπων και υλικές ζημιές στις 
υποδομές του λιμανιού, δήλωσε ο Ολέχ Κι‑
πέρ κυβερνήτης της επαρχίας αυτής της 
νότιας Ουκρανίας. Από την επίθεση υπέ‐
στησαν ζημιές αποθήκες, φορτηγά και ένα 
πλοίο, εξήγησε ο Κιπέρ, ενώ πρόσθεσε ότι 
ένας άνθρωπος τραυματίστηκε. H ουκρανι‐
κή Πολεμική Αεροπορία είχε ανακοινώσει 
ότι η Ρωσία είχε εξαπολύσει στη διάρκεια 
μιας νύχτας πέντε πυραύλους και 20 
drones εναντίον της Οδησσού. Η ουκρανι‐
κή αντιαεροπορική άμυνα κατέρριψε 14 
από τα 20 drones. Παράλληλα, η ουκρανι‐
κή εταιρεία διαχείρισης του δικτύου ηλε‐
κτροδότησης Ukrenergo ανακοίνωσε ότι 
ενεργειακή υποδομή της στην επαρχία 
Ρίβνε υπέστη ζημιές από ρωσική επίθεση 
με drones. !
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Ο Δήμος Σαλαμίνας  
διαθέτει πλήρη  
ναυαγοσωστική κάλυψη 
στις πολυσύχναστες  
παραλίες του 
Ο Δήμος Σαλαμίνας διαθέτει από φέτος 
πλήρη ναυαγοσωστική κάλυψη για όλη 
την καλοκαιρινή περίοδο και στις τέσσε‐
ρις παραλίες του νησιού (Κατσούλι, πρ. 
Ζέφυρος‐ Αιάντειο, Αίας Κλαμπ, Σελήνια) 
που έχουν χαρακτηριστεί ως «πολυσύ‐
χναστες». Η δημοτική αρχή αναφέρει ότι 
“αναβαθμίζουμε με κάθε δυνατό μέσο την 
ποιότητα των υπηρεσιών αλλά και την 
ασφάλεια των λουόμενων που προσφέ‐
ρουμε ως νησί στον τομέα του Τουρι‐
σμού. Φροντίζουμε για την ασφάλεια των 
μικρών και μεγάλων συμπολιτών μας και 
των επισκεπτών και στο υδάτινο περι‐
βάλλον”. 
 
Πρόγραμμα βοήθειας  
πολιτών που πάσχουν από 
ΧΑΠ στον Δήμο Περιστερίου 
Το ΚΕΠ Υγείας του Δήμου Περιστερίου θα 
υλοποιήσει πρόγραμμα βοήθειας των πο‐
λιτών που πάσχουν από Χρόνια Αποφρα‐
κτική Πνευμονοπάθεια (ΧΑΠ), σε συνερ‐
γασία με το Πανεπιστήμιο Αθηνών. Ο αν‐
τιδήμαρχος Υγείας, Γεώργιος Μπεκιάρης, 
ενημερώνει τους δημότες ότι το πιλοτικό 
πρόγραμμα στην πόλη του Περιστερίου 
θα ξεκινήσει τον Σεπτέμβριο του 2024 
και θα μπορούν να συνεργάζονται εθε‐
λοντικά γυμναστές, διατροφολόγοι και 
ψυχολόγοι, οι οποίοι μπορούν να δηλώ‐
σουν το ενδιαφέρον και τη συμμετοχή 
τους στο τηλέφωνο του ΚΕΠ Υγείας. 

Να στελεχωθεί και  
να λειτουργήσει άμεσα  
το πρώην Κέντρο Πρώτων 
Βοηθειών ζητά  
ο Δήμος Περάματος 
Το νέο, μέσα σε λίγες ημέρες, περιστατικό 
τραυματισμού τριών εργαζομένων στη 
Ναυπηγοεπισκευαστική Ζώνη Περάμα‐
τος, που σημειώθηκε την περασμένη Τε‐
τάρτη, επιβεβαιώνει την επιτακτική 
ανάγκη να στελεχωθεί άμεσα, να εξοπλι‐
στεί και να λειτουργήσει το ταχύτερο δυ‐
νατόν το πρώην Κέντρο Πρώτων Βοηθει‐
ών στο Πέραμα, όπως δηλώνει η δημοτι‐
κή αρχή. 
Το Κέντρο Πρώτων Βοηθειών κατα‐
σκευάστηκε το 1985, έπειτα από απαίτη‐
ση των εργατικών Συνδικάτων της πόλης 
για την αντιμετώπιση των πολυάριθμων 
εργατικών ατυχημάτων στην Ναυπηγοε‐
πισκευαστική Ζώνη. Έπαψε να λειτουρ‐
γεί από το 1994, με αποτέλεσμα να λεη‐
λατηθεί, να υποστεί μεγάλες καταστρο‐
φές και να παραμένει ερειπωμένο έως σή‐
μερα. To Δ.Σ. ομόφωνα αποφάσισε την 
αξιοποίηση των κτηριακών εγκαταστά‐
σεων του πρώην Σταθμού Πρώτων Βοη‐
θειών‐Κέντρου Υγείας της Ναυπηγοεπι‐
σκευαστικής Ζώνης, ως σύγχρονο Κέντρο 
Υγείας αστικού τύπου, με πλήρεις υποδο‐
μές και προσωπικό. 
 
“Γιορτή για το παιδί”  
των Δημοτικών Παιδικών 
Σταθμών Παλαιού Φαλήρου 
Με μια όμορφη καλοκαιρινή γιορτή απο‐
χαιρέτισαν τη χρονιά οι μικροί μαθητές 
των Δημοτικών Παιδικών 
Σταθμών του Δήμου 
Παλαιού Φαλήρου 
στο Πάρκο του 
Αγ. Γεωργίου. Με 
τη συμμετοχή 
όλων των τμη‐
μάτων, μικροί 
και μεγάλοι πή‐
ραν μέρος σε 
αγώνες ποδοσφαί‐
ρου, μπάσκετ (παρα‐
ολυμπιάδας), σκυταλο‐
δρομίας, ρυθμικής γυμναστικής, πυγμα‐
χίας, ιππασίας, άρσης βαρών, σφαιροβο‐
λίας, βόλεϊ, αγωνισμάτων στίβου, σκοπο‐
βολής, άλματος εις μήκος. Η έμπνευση 
ήταν οι Ολυμπιακοί και Παραολυμπιακοί 
αγώνες του 2024. 

Δήμος Βύρωνα:  
Παράδοση ειδών ατομικής 
υγιεινής στις γυναικείες  
φυλακές Κορυδαλλού 
Με συγκίνηση ολοκληρώθηκε η δράση 
Συλλογής Ειδών Ατομικής Υγιεινής για τις 
γυναικείες φυλακές Κορυδαλλού, με την 
παράδοση των προϊόντων. Η προσπάθεια 
αυτή είχε ως στόχο την ενίσχυση των 
συνθηκών διαβίωσης των κρατουμένων. 
Η πρωτοβουλία οργανώθηκε από τη Δη‐
μοτική Επιτροπή Ισότητας Βύρωνα (ΔΕ‐
ΠΙΣ) σε συνεργασία με το Τμήμα Κοινωνι‐
κής Μέριμνας Εργασίας & Αλληλεγγύης 
της Διεύθυνσης Κοινωνικής Πολιτικής & 
Υγείας του Δήμου Βύρωνα, με την υπο‐
στήριξη της τοπικής κοινότητας που αν‐
ταποκρίθηκε με γενναιοδωρία. Συλλέχθη‐
καν είδη όπως σαμπουάν, αφρόλουτρα, 
χαρτί υγείας, σερβιέτες, οδοντόκρεμες / 
οδοντόβουρτσες, κρεμοσαπούνα, σφουγ‐
γάρια σώματος, σκόνη πλυσίματος και 
υγρά μαντηλάκια. 
 
Ημέρα Περιβάλλοντος:  
Εκπαιδευτικές δράσεις 
στον Δήμο  
Μάνδρας – Ειδυλλίας 
Ο δήμαρχος Μάνδρας – Ειδυλλίας Αρμό‐
διος, Γ. Δρίκος και το Δημοτικό Συμβούλιο 
προσκαλούν τους πολίτες να λάβουν μέ‐
ρος στις εκπαιδευτικές δράσεις (13‐14 
Ιουλίου) υπό το πλαίσιο για την “Ημέρα 
Περιβάλλοντος‐ Μαθαίνω να ανακυκλώ‐
νω & Προστατεύω το Περιβάλλον”. Τα 
παιδιά θα έχουν την δυνατότητα να απο‐
λαύσουν πίστα survivor για oμαδική δια‐
σκέδαση και face painting, ενώ στον χώρο 
θα υπάρχει ανιματέρ και φουσκωτά. 

 
Οι συναντήσεις  
και χαιρετισμοί του  
δημάρχου Ύδρας  
στα εγκαίνια  
εκθέσεων στο νησί 

Στις 5 Ιουλίου 2024, ο δήμαρχος 
Ύδρας, κ. Γεώργιος Κουκουδάκης, συ‐

ναντήθηκε με την πρύτανη της Ανώτατης 
Σχολής Καλών Τεχνών (ΑΣΚΤ) της Αθή‐
νας, κα Ερατώ Χατζησάββα, στο Ιστορικό 
Δημαρχείο της Ύδρας. Μεταξύ άλλων, εί‐
χαν την ευκαιρία να συζητήσουν για το 
ενδεχόμενο υπογραφής μνημονίου συνερ‐
γασίας μεταξύ του Δήμου και της ΑΣΚΤ 

για τη συνδιορ‐
γάνωση εκδη‐
λώσεων στο 
εμβληματικό 
κτήριο του 
παραρτήμα‐
τος της ΑΣΚΤ 
στην Ύδρα. Επί‐
σης, συζήτησαν σχε‐
τικά με την από κοινού 
διεκδίκηση χρηματοδότησης για τη φω‐
ταγώγηση του κτηρίου, αλλά και για τη 
φιλοξενία συνεδρίων και καλοκαιρινών 
σχολείων στις εγκαταστάσεις του. Πα‐
ρούσα στις συζητήσεις ήταν επίσης η αν‐
τιδήμαρχος Πολιτισμού, κα Μαρία Κάτσι‐
κα. Την επόμενη μέρα, ο δήμαρχος Ύδρας 
παρευρέθηκε στα εγκαίνια τριών καλλι‐
τεχνικών εκδηλώσεων‐εκθέσεων στην 
Ύδρα και απηύθυνε χαιρετισμό καλωσο‐
ρίζοντας το κοινό και τους καλλιτέχνες. 
 
Εργασίες τοποθέτησης νέου 
ταρτάν στο 1ο Αθλητικό  
Κέντρο Δάσους Χαϊδαρίου  
– Κλειστό το στάδιο 
Ξεκίνησαν στον Δήμο Χαϊδαρίου οι εργα‐
σίες αποξήλωσης και τοποθέτησης νέου 
αθλητικού τάπητα ταρτάν, στο στίβο του 
1ου Αθλητικού Κέντρου Δάσους Χαϊδαρί‐
ου, στα πλαίσια υλοποίησης της Προ‐
γραμματικής Σύμβασης μεταξύ της Περι‐
φέρειας Αττικής και του Δήμου Χαϊδαρίου 
για αναβάθμιση των αθλητικών χώρων. 
Ως εκ τούτου, το στάδιο (γήπεδο ποδο‐
σφαίρου και στίβου) θα μείνει κλειστό 
για όσο γίνονται οι εργασίες, οι οποίες θα 
διαρκέσουν όλο τον Ιούλιο και θα συνεχι‐
στούν τον Αύγουστο. Με την αντικατά‐
σταση του ταρτάν και τις εργασίες ανα‐
βάθμισης στα γήπεδα τένις, στο κλειστό 
και στα ανοικτά γήπεδα μπάσκετ και 
στον ηλεκτροφωτισμό του γηπέδου πο‐
δοσφαίρου που προηγήθηκαν, αθλητές 
και αθλούμενοι όλων των ηλικιών θα 
έχουν πλέον στη διάθεσή τους ένα σύγ‐
χρονο και ασφαλές Αθλητικό Κέντρο.

ΜΕΓΑΛΗ 
ΕΡΕΥΝΑ 
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Γιατί η Κυβέρνηση του κινήμα‑
τος «Επανάστασις 1922» αθέ‑
τησε τον λόγο της και δεν έδω‑
σε τον συνοικισμό Ποδαράδες 
να εγκατασταθούν οι Σπαρτα‑
λήδες και οι άλλοι Πισίδες, όπως 
τους είχε υποσχεθεί… 
 

τις 15 Φεβρουαρίου 1923, ιδρύεται 
από τους  Σπαρταλήδες στην Αθήνα, ο 
Σύλλογος «Σπάρτη της Πισιδίας»1 , 
έχοντας πρώτο Πρόεδρο τον Παπαϊ‐

ωακείμ Πεσματζόγλου και μέλη τους: Βασίλειο 
Πετράκη, Βασίλειο Ιατρίδη, Χριστόφορο Χεκίμο‐
γλου και Βασίλειο Γαβριηλίδη. Τα γραφεία του 
συλλόγου στεγάστηκαν στην οδό Αριστείδου, 
στην Αθήνα.  
Βασικοί σκοποί του συλλόγου ήταν: 
‐ Η συγκέντρωση και εγκατάσταση στον ίδιο χώ‐
ρο, με εποικισμό όλων των εκ Σπάρτης της Πισι‐
δίας και των περιχώρων αυτής καταγόμενων και 
καταφυγόντων Ελλήνων στην Ελλάδα.  
‐ Η εξεύρεση της εργασίας στα μέλη αυτού και, 
εν γένει, η ανάπτυξη του αισθήματος αλληλεγ‐
γύης και αλληλοβοηθείας μεταξύ αυτών. 
Ως εκ τούτου,  αρχίζουν να αναζητούν μια περιο‐
χή για να συγκεντρωθούν όλοι οι Σπαρταλήδες 
και να ιδρύσουν τον δικό τους οικισμό, όπως 
ήταν σύνηθες εκείνη την εποχή.  
Όπως ήταν σύνηθες εκείνη την εποχή η κάθε κοι‐
νότητα της Ανατολίας, προσπαθούσε να δημι‐
ουργήσει την δική της κοινότητα τώρα, στη νέα 
τους πατρίδα. Έτσι και οι Σπαρταλήδες από την 
Σπάρτη της Πισιδίας ζητούν μια περιοχή για να 
εγκατασταθούν οι Σπαρταλήδικες και Πισιδικές 
οικογένειες που εγκατέλειψαν την Μ. Ασία στα 
τέλη Οκτωβρίου, αρχές Νοεμβρίου 1922.  
Η Κυβέρνηση με Πρωθυπουργό τον Στυλ. Γονα‐
τά  και τον αρμόδιο για την αποκατάσταση των 
προσφύγων υπουργό Υγιεινής, Πρόνοιας και Αν‐
τιλήψεως Απόστ. Δοξιάδη, τους υποδεικνύει την 
περιοχή των Ποδαράδων όπου την επισκέπτον‐
ται και συμφωνούν να εγκατασταθούν εκεί, 
αφού υπήρχαν αρκετά νερά, απαραίτητα για την 
ανάπτυξη της Ταπητουργίας, τέχνη που γνώρι‐
ζαν πολύ καλά από την πατρίδα τους. Απείχε 7 
χλμ. βόρεια από την Αθήνα και τη διέσχιζε η σι‐
δηροδρομική γραμμή Πειραιά‐Κηφισιά με το 
ατμοκίνητο τρένο. Οι Αθηναίοι το αποκαλούσαν 
θηρίο εξ αιτίας του θορύβου που προκαλούσε,  
και Σταμάτη λόγω της βραδύτητας που εκινείτο. 
Η εν λόγω περιοχή ήταν μία αδιαμόρφωτη έκτα‐
ση με χαμηλή βλάστηση, πουρνάρια και πέτρες. 
Τα τελευταία σπίτια (χαμόσπιτα και παράγκες) 
της Αθήνας έφταναν μέχρι την περιοχή της 
Αλυσσίδας (Άνω Πατήσια) όπου πολύ κοντά και 
πλησίον του Β΄ Νεκροταφείου το 1919 ο Νικ. 
Κυρκίνης (καταγόμενος από την Αρκαδία) είχε 
αναγείρει το μεγάλο εργοστάσιο για εκείνη την 
εποχή, την «Ελληνική Εριουργία Α.Ε.».  
Έτσι αρχίζει να δημιουργείται ένας νέος συνοι‐
κισμός με σκοπό την εγκατάσταση των Σπαρτα‐
λήδων, όπως τους είχε υποσχεθεί η Κυβέρνηση. 

Και ενώ στις 30 Ιουνίου 1923 τίθεται ο θεμέλιος 
λίθος, παρουσία του Νικ. Πλαστήρα, Στυλ. Γονα‐
τά και Απ. Δοξιάδη οι εξελίξεις δεν φαίνεται να 
ευνοούν τις αρχικές προβλέψεις για την εγκατά‐
σταση των Σπαρταλήδων. 
Εμπρός σε μια κατάσταση που δημιουργείται με 
την αθρόα εγκατάσταση και άλλων προσφύγων 
από διάφορες κοινότητες και πόλεις της Μ. 
Ασίας, ο Σύλλογος των Σπαρταλήδων, απο‑
στέλλει στην Κυβέρνηση στις 21 Οκτωβρίου 
1923, την παρακάτω επιστολή:2  
...Επί τη προ εννεαμήνου υποβληθείση αιτήσει 
ημών περί συστάσεως ιδίου συνοικισμού ταπη‑
τουργών προσφύγων το Υπουργείον της Υγιεινής 
Προνοίας και Αντιλήψεως εμελέτησε την σύστα‑
σιν και ανέγερσιν συνοικισμού παρά την θέσιν Πο‑
δαράδες όπου θα εγκαθιδρύωντο οι εκ Σπάρτης 
της Πισιδίας πρόσφυγες ίνα στεγασθώσι και ταυ‑
τοχρόνως στήνοντες εντός των δωματίων τα 
πρόχειρα εργαλεία των, να επιδοθώσιν εις την κα‑

τεργασίαν των ταπήτων εις ήν διαπρέ‑
πουσιν. 
Η μελέτη επραγματοποιήθη και χάρις εις 
την γενναιοδωρίαν της Σ. Κυβερνήσεως 
και τας αόκνους προσπαθείας των εντε‑
ταλμένων προς τούτο προσώπων, εσχη‑
ματίσθη εις την ειρημένην τοποθεσίαν 
μέγας συνοικισμός η αποπεράτωσις του 
οποίου ευρίσκεται ήδη εις το τέρμα της. 
Οι δυστυχείς πρόσφυγες συμπολίται 
μας ανέμενον το τέρμα των εργασιών 
του συνοικισμού τούτου διάγοντες ως 
επί το πλείστον εις το ύπαιθρον και εις 
μέρη ανθυγιεινά. Οι συμπολίται μας 
ανέμενον την ημέραν ταύτην μετ  ́αγω‑
νίας βασιζόμενοι εις τας ενεργείας και 
επαγγελίας του Ημετέρου Συλλόγου πε‑
ρί ταχίστης εγκαταστάσεως αυτών εις 
στέγην και οικονομικήν παραγωγή. Αι 
υποσχέσεις και βεβαιώσεις ημών απέ‑
ναντι των συμπολιτών μας εστηρίζον‑
το εις την συμφωνίαν η οποία είχεν 
επέλθη μεταξύ του Συλλόγου και του 
Υπουργείου της Υγιεινής Προνοίας και 
Αντιλήψεως και εις τας επανειλημμέ‑
νας και πανηγυρικάς υποσχέσεις του κ. 
Υπουργού. Η επελθούσα συμφωνία 
δεν περιωρίσθη εις ον τύπον υπο‑
σχέσεως απλής, αλλ΄ εξεδηλώθη 
και εις το έργο, καθ΄ ότι ο ημέτερος 
Σύλλογος προσεκλήθη επανειλημ‑
μένως και συνειργάσθη μετά του κ. 
Προέδρου του Ταμείου των Προ‑
σφύγων, μετά του αρμοδίου Νομο‑
μηχανικού καθ΄ ας συνεργασίας 
εκανονίσθησαν τα σχέδια των οι‑
κίσκων ίνα αύται ώσι κατάλληλοι 
εις κατοικίαν και συγχρόνως εις 
την τοποθέτησιν των εργαλείων 
της ταπητουργίας. 
Εν τούτοις ανακοινούται ήδη προς με‑
γάλην μας έκπληξιν, ότι κατ’ απόφασιν 
ληφθείσαν εν Υπουργικώ Συμβουλίω, 
τα οικήματα του εν λόγω συνοικισμού 
δεν θα παραχωρηθώσι εις ους προωρί‑
ζοντο πρόσφυγας συμπολίτας μας, αλ‑
λά θα διατεθώσιν αποκλειστικώς εις 
τους μέχρι τούδε εις διαφόρους σχολάς 
καταυλιζομένους. 
Υποκλινόμεθα ευλαβώς ενώπιον της 
αποφάσεως ταύτης του Υπουργικού 
Συμβουλίου, ουχ ήττον θεωρούμεν κα‑
θήκον ημών να φέρωμεν εις γνώσιν 
Υμών και δι  ́Υμών εις γνώσιν του Σεβα‑
στού Υπουργικού Συμβουλίου τας, ως 
ανωτέρω εξετέθει υποσχέσεις και βε‑

βαιώσεις των αρμοδίων προσώπων, την αγωνίαν 
και απελπισίαν των εν τω υπαίθρω αναμενόντων 
προσφύγων και την δύσκολον θέσιν εις ην πε‑
ριήλθομεν ημείς οι υποφαινόμενοι ως αποτε‑
λούντες το Διοικητικόν Συμβούλιον του Συλλόγου. 
Επαφίεμεν εις την κρίσιν του Σεβαστού Υπουργι‑
κού Συμβουλίου κατά πόσον είναι δίκαιον να τρέ‑
φωνται επί εννέα μήνας οι δυστυχείς μας πρό‑
σφυγες με υποσχέσεις επισήμους έχουσαι κύρος 
συμβάσεως και τώρα εις τα πρόθυρα του χειμώ‑
νος ν΄αφίνωνται πάλιν εις τους δρόμους άνευ ερ‑
γασίας. 
Eκτός των ηθικών τούτων λόγων, υπάρχουσι και 
λόγοι πραγματικοί επιτρέποντες Υμάς την με‑
ταρρύθμισιν της ληφθείσης επί του προκειμένου 
αποφάσεως, ήτις προφανώς εν αγνοία των ανω‑
τέρω θα ελήφθη. 
Εκρίθη σκόπιμος η εγκατάστασις των ημετέρων 
συμπολιτών μας εις τους Ποδαράδες διότι ούτοι 

συγκεντρούμενοι εκεί θα σχηματίσωσι πυρήνα 
εργασίας και θα καταστώσιν  εντός ελαχίστου 
χρονικού διαστήματος αυτάρκεις δι΄ εαυτούς και 
χρήσιμοι εις την κοινωνίαν. Ενώ τουναντίον η 
αποστολή προσφύγων άλλων μερών μη ικανών 
να σχηματίσωσιν επί τόπου μίαν παγίαν εργασίαν 
θ΄ αναγκάζη αυτούς να μεταβαίνωσι καθ΄ εκά‑
στην εις Αθήνας και Πειραιά προς αναζήτησιν ερ‑
γασίας και ούτω η εκεί στέγασις αυτών να κατα‑
στήση τον βίον των δυσχερέστατον αν μη αδύνα‑
τον δια της ιδίας αυτών εργασίας, και να επιφέρη 
εντός ολίγου την διάλυσιν του συνοικισμού, ενώ 
δια της στεγάσεως εκεί των συμπολιτών ημών ως 
κατ  ́αρχάς είχε αποφασισθή θα προϋλαμβάνετο η 
διασπορά αυτών, θα εξησφαλίζετο η δια της ερ‑
γασίας συντήρησις αυτών και προ παντός θα εξα‑
σφαλίζετο η ευδοκίμησις και επιτυχία μιας νέας 
σημαντικωτάτης βιομηχανίας εις τον τόπον, απαι‑
τούσης συγκέντρωσιν των παραγωγικών δυνά‑
μεων αυτής. 
Επικαλούμεθα όθεν την ευθυδικίαν και την ευ‑
σπλαχνίαν της Υμετέρας Εξοχότητος και του 
Υπουργικού Συμβουλίου και παρακαλούμεν θερ‑
μώς, όπως σώσητε  τόσους δυστυχείς εκ της αδιε‑
ξόδου εις ην ενεπλέχθημεν βασιζόμενοι εις επισή‑
μους υποσχέσεις. Οι πρόσφυγες ους αντιπροσω‑
πεύομεν και ους πρόκειται να εγκαταστήσωμεν 
εις τους Ποδαράδες είναι γυναικόπαιδα εργατι‑
κά, αποστερημένα των ανδρών και πάντων των 
προσφιλών των, δυνάμενα όμως, δια της εντί‑
μου εργασίας των ν΄ αποβώσι εντός ελαχίστου 
χρονικού διαστήματος αυτάρκεις και χρήσιμα εις 
τον τόπον. 
Έχοντες δ΄ ελπίδος ότι η αίτησίς μας αυτή ληφθή 
ευμενώς υπ’ όψει διατελούμεν 

ευπειθέστατοι. 
Τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου 

 
Και ένα μήνα αργότερα, στις 28 Νοεμβρίου 
1923,  έχουμε την απάντηση της Κυβέρνησης: 
      …Έχομεν την τιμήν να επαναφέρωμεν την δια 
του υπ’  αριθ. 7646 ε.ε. υμετέρου εγγράφου διαβι‑
βασθείσαν ημίν αίτησις του Διοικ. Συμβουλίου του 
Συλλόγου «Σπάρτη της Πισιδίας» και να γνωρί‑
σωμεν ότι πράγματι το Υπουργείον είχεν υποσχε‑
θεί εις τους περί ων πρόκειται πρόσφυγας ταπη‑
τουργούς ότι θα εγκαθίσταντο εις τον συνοικι‑
σμόν Ποδαράδων. Το Υπουργικόν όμως Συμ‑
βούλιον, πιεζόμενον υπό των πραγμάτων, 
αποφάσισεν όπως εν τω συνοικισμώ τούτω 
εγκατασταθώσι κατά προτίμησιν οι πρό‑
σφυγες οι στεγαζόμενοι νυν εις διάφορα σχο‑
λεία, των οποίων εθεωρήθη επείγουσα η εκ‑
κένωσις, αναβαλλομένης δια τινα χρόνον 
της εγκαταστάσεως των ταπητουργών. 3 

Ο Υπουργός 
Α. ΔΟΞΙΑΔΗΣ 

 
Άλλα λόγια να αγαπιόμαστε δηλαδή. Έτσι λοι‐
πόν αντί να εγκατασταθούν οι Σπαρταλήδες, εγ‐
καταστάθηκαν οικογένειες που είχαν εγκατα‐
σταθεί πρόχειρα στα σχολεία της Αθήνας και του 
Πειραιά, αποδίδοντας τις σχολικές αίθουσες 
στους μαθητές που έχασαν την σχολική εκπαι‐
δευτική χρονιά 1922‐1923, γιατί τα σχολεία τους 
είχαν καταληφθεί από τους πρόσφυγες! 
 
1 Ο εν λόγω Σύλλογος σταμάτησε τη δράση του το 
1930. Με τους ίδιους σκοπούς, ιδρύθηκε το 1933 η 
Ένωσις Σπαρταλήδων Ν. Ιωνίας «Τα Σπάρτα» ο με‑
τέπειτα Σύλλογος «Ένωσις Σπάρτης Μ. Ασίας». 
2 Επιστολή της 21.10.1923 Γ.Α.Κ.– Φακ. Γραφείο 
Πρωθυπουργού.  
3  Η υπογράμμιση δική μου.

ΝΤΟΚΟΥΜΕΝΤΑ
Από τον Λουκά Χριστοδούλου,  
Iστορικός Ερευνητής της  
Νέας Ιωνίας και Πρόεδρος  
Ένωσης Σπάρτης Μικράς Ασίας

Σ



ΑΦΙΕΡΩΜΕΝΟ ΣΤΗ  
ΜΝHΜΗ ΤΟΥ ΗΛΙΑ ΛΙΑΡΟΥ

Τουρνουά ποδοσφαίρου 
Σάλας του Δήμου  
Αγίας Παρασκευής

ε κλίμα συγκίνησης πραγματοποιήθηκε 
πριν από λίγες ημέρες, στο Κλειστό Γυ‐
μναστήριο του Αθλητικού Κέντρου Αγίας 

Παρασκευής, το τουρνουά ποδοσφαίρου Σάλας 
του Δήμου Αγίας Παρασκευής σε συνδιοργάνωση 
με τον Αθλητικό  Σύλλογο ΟΛΥΜΠΙΑΔΑ ΑΓ.ΠΑ‐
ΡΑΣΚΕΥΗΣ. 
Η εκδήλωση ήταν αφιε‐
ρωμένη στη μνήμη του 
Ηλία Λιάρου, μέλους 
του διοικητικού συμ‐
βουλίου του Ο.Α.Δ.Α.Π. 
και υπεύθυνου των 
αθλητικών προγραμ‐
μάτων του. Οι ομάδες 
που συμμετείχαν ήταν 
οι ΑΣ ΟΛΥΜΠΙΑΔΑ, τα 
ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΗΡΙΑ ΠΛΑ‐
ΤΩΝ, το ΚΟΛΛΕΓΙΟ ΑΘΗΝΩΝ και η ΟΜΑΔΑ ΦΙ‐
ΛΩΝ ΤΟΥ ΗΛΙΑ ΛΙΑΡΟΥ. 
Η αθλητική εκδήλωση είχε και χαρακτήρα αλ‐
ληλεγγύης, ενισχύοντας το Κοινωνικό Παντο‐
πωλείο του Δήμου Αγίας Παρασκευής με τρόφιμα 
και αγαθά. 
«Ο καλύτερος φόρος τιμής στη μνήμη του Ηλία 
είναι να αναβαθμίσουμε τον αθλητισμό στην 
πόλη μας. Και αυτό θα κάνουμε. Είμαι βέβαιος ότι 
ο Ηλίας μας βλέπει και χαίρεται σήμερα» τόνι‐
σε στον χαιρετισμό του ο Δήμαρχος Αγίας Πα‐
ρασκευής, Γιάννης Μυλωνάκης, και αναφέρ‐
θηκε επίσης με συγκίνηση σε όλα όσα του έμα‐
θε ο Ηλίας Λιάρος, στα χρόνια που συνεργά‐
στηκαν στον Οργανισμό Άθλησης του Δήμου. 
Στην εκδήλωση παρέστη και ο αντιδήμαρχος 
Αθλητισμού, Πέτρος Διακογιάννης. 

Σ

ε δηλώσεις προέβη ο δήμαρχος Νέας Φι‐
λαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας, Γιάν‑
νης Τομπούλογλου, με αφορμή τη νίκη 
της ομάδας Παίδων του Ιωνικού στο πα‐

νελλήνιο πρωτάθλημα χάντμπολ. 
Ειδικότερα, ανέφερε τα εξής: «Η κατάκτηση του 
πανελληνίου πρωταθλήματος παίδων στο χάν‐
τμπολ από τα παιδιά του Ιωνικού Νέας Φιλαδέλ‐
φειας είναι μεγάλη τιμή για την πόλη μας και με‐
γάλη αναγνώριση για τις προσπάθειές τους. Νί‐
κησαν δίκαια και στον τελευταίο τους αγώνα και 

ανέβηκαν στην κορυφή της Ελλάδας για τη φετινή 
χρονιά, επιβεβαιώνοντας τη μεγάλη παράδοση που 
έχει ο Ιωνικός μας σε αυτό το άθλημα. 
Συγχαίρω από καρδιάς ένα προς ένα τα παιδιά, 
τους νέους πρωταθλητές Ελλάδας, τους προπο‐
νητές και τους φροντιστές τους, καθώς και τη δι‐
οίκηση του Ιωνικού. Ο Δήμος μας ήταν και πα‐
ραμένει σταθερά αρωγός σε κάθε προσπάθεια των 
συλλόγων της πόλης, φυσικά και του Ιωνικού, 
όπου μπορεί να συνδράμει τις προσπάθειες των 
σωματείων. Εύχομαι πάντα τέτοια!» 

Σ
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Νίκη της ομάδας Παίδων Ιωνικού  
στο πανελλήνιο πρωτάθλημα χάντμπολ

Γ. ΤΟΜΠΟΥΛΟΓΛΟΥ: “ΜΕΓΑΛΗ ΤΙΜΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΟΛΗ ΜΑΣ”

Η ομάδα του ΑΣΑ Διονύσου 
ξεκινά δυναμικά τη νέα σε‑
ζόν με δύο σημαντικές μετα‑
γραφικές κινήσεις.  
 

ανανέωση της αρχηγού Αν‑
δριάννας Μάστορη και η νέα 
προσθήκη της Ελισάβετ Μαύ‑
ρου προκαλούν ενθουσιασμό 

στους φίλους της ομάδας. 
Ο ΑΣΑ Διονύσου ανακοινώνει την ανανέω‐
ση της συνεργασίας του με την αθλήτρια Αν‐
δριάννα Μάστορη για την αγωνιστική σεζόν 
2024‐25. Η 28χρονη Πίβοτ και αρχηγός 
του ΑΣΑΔ, θα αγωνίζεται και φέτος με την 
ομάδα χάντμπολ της Βορειοανατολικής Ατ‐
τικής, στο πρωτάθλημα της Α2 Εθνικής 
γυναικών. Η Ανδριάννα, με το πάθος, τη δέ‐
σμευση και την αφοσίωσή της, έχει αποδείξει 
ότι είναι αναπόσπαστο κομμάτι της ομάδας, 
έχει κερδίσει τις καρδιές των φιλάθλων 
και αποτελεί πρότυπο για τους νεότερες 
αθλήτριες. 
Η ίδια δηλώνει: «Είμαι πολύ χαρούμενη 
που ανανεώνω την συνεργασία μου με τον 
ΑΣΑ Διονύσου, γιατί από την πρώτη στιγμή 
τον ένιωσα σπίτι μου! Είναι τιμή μου να δου‐

λεύω με αυτόν τον προπονητή, που μας μα‐
θαίνει και από κάτι κάθε μέρα και μας βοη‐
θάει όπως μόνο εκείνος ξέρει. Επίσης δεν θα 
μπορούσα να παραλείψω και όλη τη διοί‐
κηση, καθώς πίστεψαν σε εμένα από την 
πρώτη στιγμή και είναι δίπλα μας σε όλα, 
εκτός και εντός του γηπέδου. Θα προσπα‐
θήσουμε αυτήν την χρόνια για την άνοδο, 
γιατί πιστεύω πολύ σε αυτήν την ομάδα και 
το αξίζουμε τόσο ομαδικά όσο και ατομικά». 

Συνεργασία και  
με την Ελισάβετ Μαύρου 
Ο ΑΣΑ Διονύσου ανακοινώνει επίσης την 
έναρξη της συνεργασίας του με την αθλήτρια 
Ελισάβετ Μαύρου για την αγωνιστική σεζόν 
2024‐25. Η 22χρονη Αριστερή Εξτρέμ θα 
αγωνίζεται φέτος με την ομάδα χάντμπολ 
της Βορειοανατολικής Αττικής, στο πρω‐
τάθλημα της Α2 Εθνικής γυναικών. 
Η Ελισάβετ Μαύρου έχει ύψος 1,58μ , είναι 
τελειόφοιτη ΤΕΦΑΑ και αγωνίζεται εξίσου 
στη θέση του αριστερού Εξτρέμ και αρι‐
στερού Ίντερ. 
Ξεκίνησε το χάντμπολ το 2015 σε ηλικία 11 
ετών στον Όμιλο Φιλάθλων Νέας Ιωνίας 
(Ο.Φ.Ν.Ι) με τον οποία αγωνίστηκε όλα τα 
χρόνια στις αναπτυξιακές κατηγορίες, κα‐
τακτώντας την 1η θέση το 2018 στο πα‐
νελλήνιο πρωτάθλημα στην κατηγορία παγ‐
κορασίδων και συνεχής πρωτιές στα τοπι‐
κά πρωταθλήματα. 
Η 22χρονη αθλήτρια δηλώνει: «Είμαι εν‐
θουσιασμένη που εντάσσομαι στην ομάδα 
χειροσφαίρισης του ΑΣ Ανοιξης Διονύσου και 
ανυπομονώ να συμβάλλω στην επιτυχία της. 
Ο στόχος μου είναι να αξιοποιήσω τις δε‐
ξιότητές μου για να ενισχύσω την επιθετι‐
κή γραμμή της ομάδας, δημιουργώντας ευ‐
καιρίες και σημειώνοντας καθοριστικά τέρ‐
ματα. Φιλοδοξία μου είναι να βελτιώνομαι 
συνεχώς, να συνεργάζομαι αρμονικά με τις 
συμπαίκτριές μου. Πιστεύω στις δυνατό‐
τητές μας και είμαι έτοιμη να δώσω τον κα‐
λύτερό μου εαυτό για να πετύχουμε τους 
στόχους μας». 

H

ΔΥΝΑΜΙΚΕΣ  
ΜΕΤΑΓΡΑΦΙΚΕΣ  
ΚΙΝHΣΕΙΣ ΤΟΥ  
ΑΣΑ ΔΙΟΝΥΣΟΥ ΓΙΑ 
ΤΗ ΝΕΑ ΣΕΖΟΝ

Ανανέωση και νέα προσθήκη
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ην απόκτηση του εξαιρετικού γκολκί‐
περ Νίκου Γονιδάκη ανακοίνωσε ο 
Ατρόμητος Μεταμόρφωσης αναφέρον‐
τας σχετικά: “Ο Ατρόμητος Μεταμόρ‐

φωσης βρίσκεται στην ευχάριστη θέση να ανα‐
κοινώσει την μεταγραφή του ποδοσφαιριστή Νι‐
κόλαου Γονιδάκη. 
Ο 24χρονος Τερματοφύλακας που αποτελούσε τα 
τελευταία χρονιά βασικό στέλεχος της Κηπουπο‐
λης και συνετέλεσε τα μέγιστα στην άνοδο της, 
αφού αγωνίστηκε σε όλα τα παιχνίδια, έδωσε τα 
χέρια με την διοίκηση για την νέα σεζόν. 
Νίκο σε καλώς ορίζουμε στην οικογένεια του 
Ατρόμητου Μεταμόρφωσης και σου ευχόμαστε 
υγεία και πολλές επιτυχίες!” 
 
Γαλάνης η επόμενη κίνηση για  
τον Ατρόμητο Μεταμόρφωσης 
Επίσης, την απόκτηση του Λάμπρου Γαλάνη 
ανακοίνωσε ο Ατρόμητος Μεταμόρφωσης υπο‐
γραμμίζοντας: “Η Διοίκηση του συλλόγου βρίσκε‐
ται στην πολύ ευχάριστη θέση να καλώς ορίζει 
στην ομάδα μας, τον ποδοσφαιριστή Λάμπρο Γα‐
λάνη. Ο 26χρονος αμυντικός που στο παρελθόν 
έχει αγωνιστεί με τις ομάδες της Θύελλας Αγίου 
Δημητρίου, Αία Ταύρου, Ελλάς Ποντίων και Χαϊ‐
δαρίου ήρθε σε συμφωνία με την ομάδα μας και 
αναμένεται να δώσει σημαντικές λύσεις αφού 
προέρχεται από γεμάτες σεζόν στο πρωτάθλημα 
της Α’ Κατηγορίας. 
Λάμπρο σε καλώς ορίζουμε στην οικογένεια του 
Ατρόμητου Μεταμόρφωσης και σου ευχόμαστε 
μια σεζόν με υγεία και γεμάτη επιτυχίες!” 

T

Ο Σύλλογος ανακοίνωσε  
την απόκτηση του Νίκου Γονιδάκη 
και Λάμπρου Γαλάνη

Το Δ.Σ της Α.Ε. Μεταμόρφω‑
σης ανακοίνωσε την ανανέ‑
ωση της συνεργασίας της για 
τη νέα σεζόν με τους ποδο‑
σφαιριστές Γιατρά Παναγιώ‑
τη, Κοτζάι Άγγελο, Στεργίου 
Σταύρο και Τόλια Στάθη. 
 

έσσερις από τους μικρότερους 
ηλικιακά παίκτες της ομάδας 
οι οποίοι από την περσινή σεζόν 
πήραν χρόνο συμμετοχής στην 
Ανδρική ομάδα ανανέωσαν και 

για του χρόνου,προσθέτοντας ακόμα με‐
γαλύτερο «βάθος» στο ρόστερ της Α.Ε.Μ. 
παράλληλα, την απόκτηση του έμπειρου 
κεντρικού αμυντικού Κώστα Λάππα ανα‐
κοίνωσε η ΑΕ Μεταμόρφωσης. 
Συγκεκριμένα. το δελτίο Τύπου με τίτλο: “1η 
Μεταγραφή ο Λάππας” αναφέρει σχετικά: 
“Το Δ.Σ της Α.Ε. Μεταμόρφωσης βρίσκεται 
στην ευχάριστη θέση να ανακοινώνει την 
έναρξη της συνεργασίας της με τον ποδο‐
σφαιριστή Λάππα Κώστα. 
Στη θέση του κεντρικού αμυντικού η 1η με‐
ταγραφή για την νέα σεζόν από την Α.Ε.Μ. 
Ο 33χρονος στόπερ αγωνιζόταν την περσινή 
σεζόν στην ομάδα της Χρυσούπολης ενώ 
στο παρελθόν έχει αγωνιστεί και στον 
Ήφαιστο Περιστεριού, την Αγία Ελεού‐
σα,τα Πετράλωνα,την Αθηναΐδα,την Κη‐
πούπολη και την Σπάρτη. 
Ο νέος παίκτης της Α.Ε.Μ νιώθει την ανάγ‐
κη να ευχαριστήσει δημόσια τον προπονη‐
τή της ομάδας μας Δημήτρη Φιλίππου,τον 
Πρόεδρο Κυριάκο Δρακουλαράκο και τον 
αθλητικό διευθυντή Άρη Γκάνια για την εμ‐
πιστοσύνη που του έδειξαν. 
Κώστα σε καλωσορίζουμε στην μεγάλη οι‐

κογένεια της Α.Ε.Μ!Σου ευχόμαστε υγεία και 
πολλές επιτυχίες! 
 
ΑΝΑΝΕΩΣΕ ΚΑΙ  
ΤΟ «ΒΑΡΥ ΠΥΡΟΒΟΛΙΚΟ» 
Τέλος, το Δ.Σ της Α.Ε. Μεταμόρφωσης ανα‐
κοίνωσε την ανανέωση της συνεργασίας της 
για την νέα σεζόν με τον ποδοσφαιριστή 
Μαρτέκα Βασίλη. 
Στην ανακοίνωση τονίζεται χαρακτηριστι‐
κά: “Με περισσότερα από 300 γκολ στα 
πρωταθλήματα της ΕΠΣΑ,αποτελεί έναν 
από τους αρχισκόρερ των Αθηναϊκών γη‐
πέδων. 
Με 23 γκολ την περσινή σεζόν οδήγησε την 
Α.Ε.Μ στο αήττητο πρωτάθλημα και την 
επάνοδο στην Β´ Κατηγορία! 
Και η νέα αγωνιστική περίοδο θα βρει τον 

Βασίλη Μαρτέκα με την φανέλα της Α.Ε.Μ 
αφού μετά από κοινή επιθυμία όλων των εμ‐
πλεκόμενων ο πολύπειρος σέντερ φορ συμ‐
φώνησε σε όλα με την διοίκηση του Συλ‐
λόγου. 
Βασίλη σου ευχόμα‐
στε υγεία και πολλές 
επιτυχίες!” 

Η ομάδα προχώρησε στην ανανέωση της συνεργασίας  
με τους ποδοσφαιριστές που την “ανέβασαν”

Τ

ΔΥΟ ΑΚΟΜΑ  
ΜΕΤΑΓΡΑΦΕΣ ΓΙΑ 
ΤΟΝ ΑΤΡΟΜΗΤΟ  
ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗΣ

ην μεταγραφή του γκολκίπερ Κων‑
σταντίνου Χαλκίδη ανακοίνωσε 
ο Απόλλων Σμύρνης τονίζοντας: 
“Κάτοικος Ριζούπολης θα είναι τη 

νέα σεζόν ο 26χρονος τερματοφύλακας 
Κωνσταντίνος Χαλκίδης , ο οποίος συμ‐
φώνησε με τη διοίκηση του Συλλόγου 
μας, ώστε να αποτελέσει τον φύλακα της 
εστίας της «Ελαφράς Ταξιαρχίας». 
Ο Κωνσταντίνος Χαλκίδης αγωνίστηκε 
φέτος στην Προοδευτική, τη φανέλα της 

οποίας έχει φορέσει και κατά το παρελθόν 
όταν και συνέβαλε τα μέγιστα στην άνο‐
δο της στη Super League 2.  
Προέρχεται από τις ακαδημίες του Πανα‐
θηναϊκού, έχοντας γεμάτες σεζόν στο 
πρωτάθλημα της Super League Under 19. 
Τέλος, έχει αγωνιστεί ακόμη στον Εθνικό 
Πειραιώς, στο Βύζα Μεγάρων και στη 
Μαρκό. 
Κωνσταντίνε καλώς ήρθες στον Απόλ‐
λων Σμύρνης!” 

ΠΑΡΕΜΕΙΝΕ ΤΟ 80% ΤΟΥ ΡΟΣΤΕΡ 
ΤΗΣ Α.Ε. ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗΣ

Ο Κωνσταντίνος Χαλκίδης είναι το νέο μέλος της “Ελαφράς Ταξιαρχίας”

ΜΕΤΑΓΡΑΦΩΝ ΣΥΝΕΧΕΙΑ  
ΣΤΟΝ ΑΠΟΛΛΩΝΑ ΣΜΥΡΝΗΣ
T



13 ΙΟΥΛΙΟΥ 2024 • Χ‑ΤΥΠΟΣ  33www.xtypos.gr / www.syneidisi.com 

ετά την επιστροφή του Χρή‐
στου Ντέντια, η Πεύκη προ‐
χώρησε σε νέα με‐

ταγραφική κίνηση με πο‐
δοσφαιριστή που είχε 
αλλεπάλληλες σεζόν 
στο Πρωτάθλημα της 
Α' ΕΠΣΑ. 
Στα πλάνα του Κυ‐
ριάκου Μαυρίδη συμ‐
περιλαμβάνεται για τη 
νέα σεζόν και ο 27χρονος 
ακραίος αμυντικός Θεό‑
δωρος Λάπα (φωτό). Ο δεξιο‐

πόδαρος άσος ανήκε στο δυναμικό του 
Άρη Πετρούπολης με τον οποίο μετράει 

δεκάδες συμμετοχών στα «σαλό‐
νια» του αθηναϊκού ποδοσφαί‐

ρου. Μάλιστα, ήταν επί σειρά 
ετών εκ των αρχηγών στους 
ερυθροκίτρινους. 
Παράλληλα, επιστρέφει στον 
σύλλογο των βορείων προ‐
αστίων ο 24χρονος γκολκί‐

περ Κωνσταντίνος Πανά‑
γης μετά από μία σεζόν στο 

Πρωτάθλημα της Β' ΕΠΣΑΝΑ με τα 
χρώματα του ΑΟ Σταμάτας. 

Τέλος, ετοίμασαν το πρόγραμμα της 
προετοιμασίας στην Πεύκη ενόψει της 
νέας σεζόν και της συμμετοχής στο Πρω‐
τάθλημα της Β' ΕΠΣΑ. 
Οι προπονήσεις θα ξεκινήσουν στις 19 
Αυγούστου στο δημοτικό γήπεδο Πεύκης, 
ενώ οι φιλικοί αγώνες που θα δώσει η 
ομάδα του Κυριάκου Μαυρίδη είναι οι 
ακόλουθοι: 
• 25/8 με Νεοπεντελικό 
• 28/8 με Άγιο Θωμά 
• 31/8‐1/9 με ΑΟ Μελισσίων 
• 7/9 με ΑΟ Βριλησσίων 
• 11/9 με Αλσούπολη 

ΠΑΕ Κηφισιά ανακοινώνει την έναρξη συνεργασίας με τον Κρι‑
στιάν Μουκαλάλε, ο οποίος εντάσσεται στο τεχνικό επιτελείο 
της ομάδας υπό τον Σεμπαστιάν Λέτο με την ιδιότητα του βοη‐
θού προπονητή. 

Ο Κριστιάν Μουκαλάλε είναι κάτοχος του UEFA A και ξεκίνησε την προ‐
πονητική του καριέρα του καριέρα το 2010, στη River Plate Academy. 
Ακολούθησαν η UCR FC και η AD Juventud Escazucena, την οποία κα‐
θοδήγησε ως πρώτος προπονητής στη Β’ Κατηγορία της Κόστα Ρίκα. 
Στη συνέχεια, μετακόμισε στην Ιταλία, όπου εργάστηκε κατά σει‐
ρά στα τμήματα υποδομής της FC Pro Vercelli, της Torino FC και 
της Juventus FC, στην οποία βρέθηκε την περσινή αγωνιστική πε‐
ρίοδο. 

Οι πρώτες κινήσεις της ομάδας

ΕΤΟΙΜΑΖΕΤΑΙ ΓΙΑ ΤΗ ΝΕΑ ΣΕΖΟΝ Η ΠΕΥΚΗ
M

Τρεις μεταγραφές  
ανακοίνωσε τις προ‑
ηγούμενες ημέρες η 
ομάδα του ΠΟΨ. 
 

υγκεκριμένα, η ομάδα του 
Ψυχικού ανακοίνωσε πρώτα 
την απόκτηση του κεντρικού 
αμυντικού Βαγγέλη Παπά‑

ζογλου (φωτό) από τον Ατρόμητο Χα‐
λανδρίου σημειώνοντας: “Ο Π.Ο. ΨΥ‐
ΧΙΚΟΥ ανακοινώνει επισήμως την 
απόκτηση του κεντρικού αμυντικού 
Βαγγέλη Παπαζογλου. Πρόκειται για 
έναν αρκετά αξιόλογο και συνεχώς εξε‐
λίξιμο ποδοσφαιριστή, που διακρί‐
θηκε με τον Ατρόμητο Χαλανδρίου, κα‐
θώς έχει αγωνιστεί και στον Αθηναϊ‐
κό. Βαγγέλη καλώς ήρθες στον ιστο‐
ρικό ΠΟΨ και σου ευχόμαστε να βάλεις 
τη δική σου σφραγίδα στις σελίδες της 
Ομάδας μας.” 

Αμέσως μετά ο ΠΟΨ ανακοίνωσε κι 
επίσημα την απόκτηση του ταλαν‐
τούχου 20χρονου χαφ Νίκου Βεργή, 
που προέρχεται από γεμάτες αγωνι‐

στικά χρονιές με το σωματείο της 
Δόξα Γκύζη. “Νίκο, σε καλωσορίζουμε 
στην οικογένεια του Ψυχικού. Η Διοί‐
κηση, το Τεχνικό μας team, o φίλαθλος 
κόσμος μας και οι νέοι σου συμπαίκτες, 
σου εύχονται υγεία και πολλές νίκες με 
τη φανέλα του ιστορικού Π.Ο.Ψ.”, 
αναφέρεται στην ανακοίνωση. 
Τέλος, η ομάδα ανανέωσε με Ηλιακί‐
δη και στο σχετικό δελτίο τύπου ση‐
μειώνεται: “Η Διοίκηση του Π.Ο. ΨΥ‐
ΧΙΚΟΥ, είναι στην ευχάριστη θέση να 
ανακοινώσει ότι ο Αλέξανδρος Ηλια‑
κίδης και τη σεζόν 2024‐2025 θα 
αποτελέσει ένα σημαντικό όπλο στις 
επιλογές του Τεχνικού μας ηγέτη κ. Ιν‐
τζέκαρου. Αποκτήθηκε στα μέσα της 
περσινής σεζόν από την ομάδα του 
Ερμή Ηρακλείου και γρήγορα κέρδισε 
θέση στο βασικό μας ρόστερ στο προ‐
ηγούμενο πρωτάθλημα. Αλέξανδρε 
να είσαι γερός πάντα και ακόμη ψη‐
λότερα φέτος.” 

Η ομάδα του Ψυχικού ενισχύθηκε σε όλες τις γραμμές

ΤΡΙΠΛH ΜΕΤΑΓΡΑΦΙΚH 
ΚΙΝΗΣΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΟΨ

ην ανανέωση της συνεργασίας με τον πο‑
λύπειρο φορ Χάρη Χαραλάμπους ανακοί‑
νωσε η ΑΕ Χαλανδρίου. 

Χαρακτηριστικά, σημειώνεται στην ανακοίνωση 
του Συλλόγου: “Ο Χάρης Χαραλάμπους ακόμη μια 
χρονιά με τη φανέλα της ΑΕ Χαλανδρίου. 
Η ΑΕ Χαλανδρίου συμφώνησε με έναν ακόμη πο‑
δοσφαιριστή από το περσινό ρόστερ. Ο Χάρης Χα‑
ραλάμπους θα αγωνίζεται & την επόμενη χρονιά 
με τη φανέλα της ομάδας μας. Ο επαγγελματι‑
σμός, η εργατικότητα & ο αδαμάντινος χαρα‑
κτήρας είναι στοιχεία συνώνυμα της παρουσίας 
του στην ομάδα μας & τον ευχαριστούμε για την 
συνεργασία. 
Ο 34 χρόνος επιθετικός (γεν. 10/1/1990) τη χρο‑
νιά που μας πέρασε αγωνίστηκε 1299′ & σημείωσε 
7 τέρματα. 
Ο Χάρης δήλωσε: “Είμαι πολύ χαρούμενος που ανα‑
νέωσα τη συνεργασία μου για τη νέα ποδοσφαι‑
ρική χρονιά με την ΑΕ Χαλανδρίου, μια ομάδα που 
αγάπησα και αγαπηθηκα! Θα ήθελα να ευχαρι‑
στήσω τον πρόεδρο κ.Αλεξη Θανασά, τον Αντι‑
πρόεδρο κ.Παναγιωτη Κορωναίο για την εμπι‑
στοσύνη στο πρόσωπο μου, όπως και τον προπο‑
νητή μου κ. Σταύρο Τζανα‑
βάρα με τον οποίο ευελ‑
πιστώ ότι θα έχουμε την 
ίδια επιπέδου συνεργα‑
σία που είχαμε την περα‑
σμένη σεζόν! Εύχομαι να 
είμαστε υγιείς & η ομάδα 
του Χαλανδρίου να πετύχει 
τους στόχους της!” 
Η Οικογένεια της ΑΕ 
Χαλανδρίου σου 
εύχεται μια γεμά‑
τη χρονιά με 
υγεία και πολλά 
τέρματα!” 

Ο 34 χρόνος επιθετικός την χρονιά  
που μας πέρασε σημείωσε 7 τέρματα

ΣΥΝΕΧΙΖΕΙ ΣΤΗΝ 
ΑΕ ΧΑΛΑΝΔΡΙΟΥ Ο 
Χ. ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥΣ
Τ

Σ

Εντάσσεται στο τεχνικό επιτελείο  
της ομάδας υπό τον Σεμπαστιάν Λέτο HΟ ΚΡΙΣΤΙΑΝ  
ΜΟΥΚΑΛΑΛΕ  

ΣΤΗΝ ΚΗΦΙΣΙΑ

ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ



Χ‑ΤΥΠΟΣ • 13 ΙΟΥΛΙΟΥ 202434 ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ www.xtypos.gr / www.syneidisi.com 

ΜΕ ΔΩΡΕΑΝ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ  
ΓΙΑ ΜΙΚΡΟΥΣ ΚΑΙ ΜΕΓΑΛΟΥΣ

Τριήμερο πολιτιστικό 
φεστιβάλ για τα  
παιδιά από τον Δήμο 
Αγ. Παρασκευής

Δήμος Αγίας Παρασκευής, με 
βασικό προσανατολισμό τη δυ‐
νατότητα συμμετοχής των παι‐
διών της πόλης σε ποιοτικές εκ‐

δηλώσεις που θα καλλιεργήσουν την αγά‐
πη τους για τον πολιτισμό, σχεδίασε και 
υλοποιεί για φέτος ένα πρόγραμμα που 
συνδυάζει τη δημιουργικότη‐
τα με την ποιοτική ψυ‐
χαγωγία. 
Σε αυτό το πλαίσιο 
στις 10, 12 & 13 
Ιουλίου, διοργα‐
νώνει τριήμερο 
παιδικό φεστιβάλ 
στην πλατεία Αγί‐
ου Ιωάννου, με δω‐
ρεάν συμμετοχή για 
μικρούς και μεγάλους. 
Ειδικότερα, στις 10 Ιουλίου φιλοξενήθηκε 
στην πλατεία η παράσταση από την Παι‐
δική Σκηνή της Κάρμεν Ρουγγέρη, «Το 
Μαγικό Κλειδί», που είναι εμπνευσμένο 
από το παραμύθι της Πηνελόπης Δέλτα «Η 
καρδιά της Βασιλοπούλας». 
Στις 12 Ιουλίου τα παιδιά είχαν την ευ‐
καιρία να απολαύουν ένα μοναδικό πολυ‐
θέαμα με ταχυδακτυλουργούς, face paint‐
ing και ζογκλέρ, προβλήθηκε η ταινία κι‐
νουμένων σχεδίων «Τραγούδα 2». 
Τέλος, σήμερα 13 Ιουλίου και ώρα 19:30 
θα στηθεί στη πλατεία ένα υπαίθριο εργα‐
στήρι κατασκευής φιγουρών Καραγκιόζη 
και ακολούθως στις 21:00, μικροί και με‐
γάλοι θα έχουν την ευκαιρία να παρακο‐
λουθήσουν την παράσταση «Ο Καραγκιό‐
ζης στην Αγία Παρασκευή και το σπήλαιο 
της Νυχτερίδας» από το Θέατρο Σκιών 
«Αλέξανδρος Μελισσηνός». 

Ο

ο ιστορικό θεατρικό έργο 
«Το Τάβλι» του Δημήτρη 
Κεχαΐδη, ενός εκ των ση‐
μαντικότερων Ελλήνων 

δραματουργών της μεταπολεμικής 
περιόδου σε σκηνοθεσία Αλέξαν‐
δρου Ρήγα, μοιράστηκαν με τους θε‐
ατές οι συντελεστές της παράστασης 
που ανέβηκε στη σκηνή του Αίθριου 
Θεάτρου στο Φεστιβάλ του Δήμου 
Αμαρουσίου 2024. 
Το έργο γράφτηκε και παρουσιά‐
στηκε το 1972, εν μέσω δικτατορίας 
στο θέατρο Τέχνης σε σκηνοθεσία 
Κάρολου Κουν και έκτοτε αποτελεί 
ένα από τα έργα σταθμός της Ελλη‐
νικής δραματουργίας. 

Με έντονο το λαϊκό στοιχείο, οι ήρωες 
του έργου (στον ρόλο του Κόλια ο 
Αλέξανδρος Ρήγας και στο ρόλο του 
Φώντα ο Αντώνης Κρόμπας), είναι 
«λαμόγια» που μ’ έναν μαγικό τρόπο, 
προκαλούν στο κοινό τη συμπάθεια 
μέσα σε ένα «λούμπεν» μεταπολεμι‐
κό περιβάλλον.  
Οι πικρές αλήθειες που προβάλει ο 
συγγραφέας γίνονται γλυκά χαμό‐

γελα στα χείλη των θεατών. 
Την παράσταση παρακολούθησε ο 
αντιδήμαρχος Πολιτισμού και Αθλη‐
τισμού, Νικόλαος Πέππας, ο οποίος 
συνεχάρη τους ηθοποιούς της πα‐
ράστασης για την εμφάνισή τους 
και ευχαρίστησε εκ μέρους του δη‐
μάρχου Αμαρουσίου, Θεόδωρου Αμ‐
πατζόγλου, το κοινό, που στηρίζει με 
την παρουσία του τις εκδηλώσεις του 
Φεστιβάλ. 
Το «παρών» έδωσαν επίσης οι αντι‐
δήμαρχοι Γιάννης Νικολαράκος, Πέ‐
τρος Κόνιαρης, Δημήτρης Σμυρνής και 
οι δημοτικοί σύμβουλοι Ευτυχία Πα‐
ρασύρη, Βασίλης Μπούρας και Σπύ‐
ρος Μπόγδανος. 

ΕΝΑ ΑΠΟ ΤΑ ΕΡΓΑ 
 – ΣΤΑΘΜΟΥΣ  

ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ 
 ΔΡΑΜΑΤΟΥΡΓΙΑΣ

Ενθουσίασε το κοινό η παράσταση “Το τάβλι”

Τ

Συναυλία των Παντελή  
Θαλασσινού, Μπάμπη Στόκα 

και Ελεάννας Βαρελά

ΜΟΥΣΙΚΟ 
ΟΔΟΙΠΟΡΙΚΟ 
ΜΕ ΠΛΟΥΣΙΟ 
ΡΕΠΕΡΤΟΡΙΟ 

ΣΤΟ ΜΑΡΟΥΣΙ

χους και ρυθμούς του χθες 
μπλεγμένους με το σήμερα, 
εικόνες της Ανατολής με 
θεά τη Δύση, τραγούδια 

παραδοσιακά, νησιώτικα, γνωστά και 
αγαπημένα, βιωματικά και ερωτικά, χά‐
ρισαν στο κοινό ο Παντελής Θαλασσι‐
νός και ο Μπάμπης Στόκας με την Ελε‐
άνα Βαρελά από σκηνής Αίθριου Θεά‐
τρου του Φεστιβάλ του Δήμου Αμα‐
ρουσίου 2024. 
Το ακροατήριο συμμετείχε στο συ‐
ναρπαστικό αυτό μουσικό οδοιπορικό 
με τις φωνές των κορυφαίων ερμη‐
νευτών και τη συνοδεία της ορχή‐
στρας «Ρυθμός», σιγοτραγουδώντας 
και εκφράζοντας τον ενθουσιασμό 
του με το παρατεταμένο χειροκρότη‐
μά του. 
Τους χαιρετισμούς του δημάρχου Αμα‐
ρουσίου, Θεόδωρου Αμπατζόγλου, με‐
τέφερε ο αντιδήμαρχος Πολιτισμού 
και Αθλητισμού, Νικόλαος Πέππας, 
προς τους θεατές και τους δημοφιλείς 
καλλιτέχνες, τους οποίους συνεχάρη για 
τη καλλιτεχνική αυτή σύμπραξη που 
αφήνει το στίγμα της στο Φεστιβάλ του 
Δήμου Αμαρουσίου, με όλα τα γνωστά 
τραγούδια από τις προσωπικές και 
όχι μόνο δισκογραφίες τους. 

«Συνεχίζουμε δυνατά για τον επόμενο 
μουσικό μας σταθμό με τον Στέλιο 
Ρόκκο. Λόγω της αναμενόμενης κακο‐
καιρίας, η συναυλία μεταφέρθηκε για 
την Παρασκευή 5 Ιουλίου και ώρα 
21:00 και πάντα στο χώρο διεξαγωγής 
του Φεστιβάλ στο Αίθριο Θέατρο (Λ. 
Κηφισίας 219)», ανέφερε ο κ. Πέππας. 
Τη συναυλία παρακολούθησαν επίσης 
οι αντιδήμαρχοι Δημήτρης Σμυρ‑
νής, Ελένη Λέκκα και οι δημοτικοί 
σύμβουλοι Μαρία‑ Δήμητρα Ρώτα, 
Χρίστος Αναστασόπουλος, Σπύ‑
ρος Μπόγδανος. 

Η

ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ
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Με μεγάλη συμμετοχή πραγ‑
ματοποιήθηκαν την Τετάρτη 
3 Ιουλίου τα εγκαίνια της 
Ετήσιας Έκθεσης Ζωγραφι‑
κής Ενηλίκων στο Παναιτώ‑
λιο της Αλσούπολης. 

 
λήθος επισκεπτών και μαθητών 
θαύμασαν το αποτέλεσμα της 
φετινής προσπάθειας των Τμη‐
μάτων Δημιουργικής Απασχό‐

λησης του Δήμου Ν. Ιωνίας κρίνοντας το, 
επαγγελματικό. 
Οι επισκέπτες περιηγήθηκαν εντυπωσια‐
σμένοι στο ισόγειο και στον πρώτο όροφο 
της πινακοθήκης, που στολίζονταν από τα 
ποιοτικά έργα των μαθητών και στεγά‐
ζουν επί σειρά ετών τα τμήματα ζωγραφι‐
κής του Δήμου Νέας Ιωνίας. 
Τα έργα ολοκληρώθηκαν υπό την καθοδή‐
γηση των δασκάλων Δημήτρη Βάρβογλη και 
Κωνσταντίνα Μπαρπαρή, τους οποίους συ‐
νεχάρησαν όλοι οι παρευρισκόμενοι. 
Στην έκθεση παρουσιάστηκαν έργα ζω‐
γραφικής από μολύβι, κάρβουνο, παστέλ, 
ακουαρέλα σε χαρτί, ακρυλικά και ελαι‐
ογραφίες σε καμβά, σχέδιο έκτου φυσικού 
με διάφορες θεματικές και τεχνοτροπίες. 
Ο δήμαρχος Νέας Ιωνίας, κ. Παναγιώτης 
Μανούρης, συνεχάρη τους δημιουργούς για 
τους εξαιρετικούς πίνακες που κόσμησαν 
τους ειδικά διαμορφωμένους χώρους για τις 
ανάγκες της έκθεσης, περιηγήθηκε για αρ‐
κετή ώρα μελετώντας τα έργα των μαθητών 
και δήλωσε εντυπωσιασμένος από το απο‐
τέλεσμα, ενώ επαίνεσε τους δασκάλους για 
το διδακτικό τους έργο. Αναφέρθηκε στον 
θετικό ρόλο της καλλιτεχνικής δημιουρ‐
γίας και στην ενεργή συμμετοχή των μα‐
θητών ανεξαρτήτου ηλικίας και ταλέντου. 
Στόχος της νέας δημοτικής αρχής είναι η 
αξιοποίηση του ανθρωπίνου δυναμικού 
που εργάζεται στον πολιτισμό καθώς και η 
αναβάθμιση των κτιριακών υποδομών με 
ήπιες καλαίσθητες και λειτουργικές πα‐
ρεμβάσεις. 
Στη συνέχεια, η αντιδήμαρχος Πολιτισμού, 
κα Αναστασία Κλάρα. αναφέρθηκε στο ση‐
μαντικό έργο που επιτελείται στα εργα‐
στήρια και στη μεγάλη προσπάθεια όλων 
των συντελεστών. 
Ο Δημήτρης Βάρβογλης ανέπτυξε τις δρά‐
σεις των εργαστήριων ζωγραφικής και 
αναφέρθηκε στα 20 χρόνια προσωπικής 
προσφοράς μέσα από την ιδιότητά του ως 
καθηγητής και επιμελητής των εκθέσεων 
στον πολιτιστικό χώρο του Παναιτωλίου. Ευ‐
χαρίστησε τους μαθητές του για την στήριξή 
τους όλα αυτά τα χρόνια και πρότεινε με την 
σύμφωνη γνώμη της διοίκησης, την δημι‐
ουργία νέας έκθεσης με την συμμετοχή μέ‐

ρους των έργων ζωγραφικής των μαθητών 
που εκτίθενται να παρουσιαστούν τον μήνα 
Σεπτέμβρη, εντάσσοντας την στις Ιωνικές 
ημέρες πολιτισμού και παράδοσης. 
Την εκδήλωση έντυσε μουσικά η κα Αγάπη 
Παπαμήτσου: Λυρική Σοπράνο, Ερμηνεύ‐

τρια και Καθηγήτρια Φωνητικής στο Ωδείο 
Δήμου Ν. Ιωνίας και ο κ. Δημήτρης Γαλίτης: 
Συνθέτης, Ερμηνευτής, Μουσικός, Ενορχη‐
στρωτής και Καθηγητής Κιθάρας στο Ωδείο 
Δήμου Ν. Ιωνίας. 
Στην παρουσίαση ήταν η κα Τάνια Κουμπή.

Διαρκεί έως και τις 14 Ιουλίου, στο Παναιτώλιο της Αλσούπολης

Π

Η ΕΤΗΣΙΑ ΕΚΘΕΣΗ ΖΩΓΡΑΦΙΚΗΣ ΕΝΗΛΙΚΩΝ 
ΤΩΝ ΤΜΗΜΑΤΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΝΕΑΣ ΙΩΝΙΑΣ

ια συναρπαστική live εμπειρία έζησαν 
οι εκατοντάδες θαυμαστές και φίλοι 
της “Number one” diva της pop, Έλενας 
Παπαρίζου, στην ανεπανάληπτη μου‑

σική βραδιά που ξεδιπλώθηκε στη σκηνή του Αί‑
θριου Θεάτρου στο Μαρούσι, στο πλαίσιο του Φε‑
στιβάλ Δήμου Αμαρουσίου. 
Η αγαπημένη και δημοφιλής pop star της ελλη‑
νικής μουσικής σκηνής, με τη λαμπερή της πα‑
ρουσία, ξεσήκωσε με την ερμηνεία των μεγάλων 
της επιτυχιών τους θεατές κάθε ηλικίας, που ως 
μια μεγάλη παρέα τραγουδούσαν μαζί της σε όλη 
τη διάρκεια της συναυλίας. 
Ο δήμαρχος Αμαρουσίου, Θεόδωρος Αμπατζό‑
γλου, έδωσε το «παρών» στο πάρτι αυτό, και 
απευθυνόμενος μετά το πέρας της συναυλίας 
στους θεατές, σημείωσε: “Το Μαρούσι απέδειξε 
τη μεγάλη αγάπη του στην Έλενα Παπαρίζου. Η 
λαμπρή μουσική πορεία με τις αμέτρητες επι‑
τυχίες, τόσο με το έμφυτο ταλέντο της, όσο και 

με το επικοινωνιακό της χάρισμα, την 
έχουν κατατάξει σε μια από τις πιο αγα‑
πημένες ερμηνεύτριες της μουσικής σκηνής. 
Την ευχαριστούμε από καρδιάς για την προ‑
σφορά της στα καλλιτεχνικά δρώμενα της χώ‑
ρας μας”. 
Η Ελενα Παπαρίζου ευχαρίστησε τον δή‑
μαρχο Αμαρουσίου για τη φιλοξενία, υπο‑
γραμμίζοντας ότι είναι ιδιαίτερη η χαρά που 
συμμετάσχει για δεύτερη φορά στο Φεστιβάλ 
του Δήμου Αμαρουσίου, επαινώντας τους 
υπεύθυνους για την άρτια διοργάνωση και ιδι‑
αίτερα τον αντιδήμαρχο Πολιτισμού και 
Αθλητισμού, Νικόλαο Πέππα. 
Το «παρών» έδωσαν επίσης οι αντιδήμαρ‑
χοι Δημήτρης Σμυρνής, Γιάννης Νικολαρά‑
κος, Ελένη Λέκκα, Πέτρος Κόνιαρης και οι δη‑
μοτικοί σύμβουλοι Κατερίνα Βουρλάκη, Ευ‑
τυχία Παρασύρη, Μαρία‑ Δήμητρα Ρώτα, 
Χρυσόστομος Σχινάς, Σπύρος Μπόγδανος. 

ΕΡΜΗΝΕΥΣΕ ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΠΙΤΥΧΙΕΣ ΤΗΣ 
ΚΑΙ ΞΕΣΗΚΩΣΕ ΤΟ ΚΟΙΝΟ

Ποιοι έδωσαν το “παρών”  
στην εκδήλωση 
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους ο Πανο‑
σιολογιώτατος Πατήρ Γαβριήλ Γιαννόπουλος, εκπρό‑
σωπος του Σεβασμιότατου Μητροπολίτη Ν. Ιωνίας, ο 
δήμαρχος Ν. Ιωνίας, κ. Παναγιώτης Μανούρης, η εκ‑
πρόσωπος της παράταξης «Δύναμη Προοπτικής», κα 
Αγγελική Σακαλόγλου, η αντιδήμαρχος Πολιτισμού, κα 
Αναστασία Κλάρα, η αντιδήμαρχος Διαχείρισης Αν‑
θρωπίνων Πόρων, κα Βέτα Γεωργιάδου, η αντιδήμαρ‑
χος Αθλητισμού, κα Σοφία Ναϊσίδου, ο αντιδήμαρχος 
Βρεφονηπιακών και Παιδικών Σταθμών, κ. Σωτήρης 
Σκευοφύλαξ, ο αντιδήμαρχος Παιδείας και Δια Βίου 
Μάθησης, κ. Νίκος Δακουτρός, ο εντεταλμένος σύμ‑
βουλος Τεχνικών Έργων, κ. Γιώργος Καρακώστας, η 
πρόεδρος της Επιτροπής Πολιτισμού, κα. Κωνσταντί‑
να Σιμωνετάτου‑Καλέμη, η πρόεδρος της Επιτροπής 
ΚΕΒΡΕΦΟ, κα. Φωτεινή Ρόδη, η Αντιπρόεδρος της 
Επιτροπής ΚΕΒΡΕΦΟ, κα Νέλλη Παυλίδη, τα μέλη της 
Επιτροπής Πολιτισμού, κ. Ηλίας Ζαράνης και κ. Δημή‑
τρης Φιλελές, η πρώην πρόεδρος του Ο.Π.Α.Ν, κα Γε‑
ωργία Μπίμη‑Ιωάννου, η κα Πόπη Μπολώτη και η κα 
Μαρία Στασινοπούλου, εκπρόσωποι της Ελληνικής 
Αντικαρκινικής Εταιρείας Παράρτημα ΝΙΦΙΜ, ο εκ‑
πρόσωπος του Ιωνικού Συνδέσμου, κ. Τάκης Κωστι‑
δάκης, ο πρόεδρος του Πολιτιστικού Συλλόγου Αλα‑
γιωτών Νέας Ιωνίας, κ. Γιώργος Νουβέλογλου, η αντι‑
πρόεδρος του Συλλόγου Σμυρναίων Νέας Ιωνίας, κα 
Έλσα Ανθρακίδου και η εκπρόσωπος της Πολιτιστι‑
κής Ένωσης Μικρασιατών Νέας Ιωνίας «Η Καππαδο‑
κία», κα Δήμητρα Παπαδημητρίου,  καθώς και οι προ‑
ϊστάμενοι των διοικητικών και οικονομικών υπηρε‑
σιών των αθλητικών και πολιτιστικών προγραμμά‑
των κ. Πέτρος Αθανασίου και κα. Βασιλική Χαρίση. 

Αποθεώθηκε η  ΕΛΕΝΑ ΠΑΠΑΡΙΖΟΥ  στη  
συναυλία της στο Φεστιβάλ Αμαρουσίου

Μ

Η έκθεση θα διαρκέσει μέχρι και τις 14 Ιουλίου,  
με ώρες λειτουργίας (καθημερινά): 10:00‑13:00 & 18:00‑21:00. 
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 ΤΑ ΑΣΤΡΑ
Κριός (21 Μαρτίου‐19 Απριλίου) 
Αυτή η εβδομάδα είναι αρκετά καλή για σένα, αν και αυτές τις μέρες σε 
απασχολούν πάρα πολύ τα θέματα της οικογένειας αλλά και τα επαγγελ-

ματικά σου. Κυρίως κάποιες συμφωνίες που ενδέχεται να προχωρήσεις. Ακόμα σε 
ενδιαφέρουν οι επενδύσεις και οι αγοραπωλησίες με κάποιο ακίνητο και έχεις προ-
βληματιστεί για την τελική σου απόφαση. Όμως, οι μέρες αυτές είναι πολύ ευνοϊκές 
και μπορείς να εκμεταλλευτείς κάθε ευκαιρία.

Ταύρος (20 Απριλίου‐20 Μαΐου) 
Τα οικονομικά σου είναι και πάλι στο προσκήνιο. Κάποια πρόσθετα έξοδα εμ-
φανίζονται αλλά φταις μόνο εσύ για αυτά. Καλό θα ήταν να κάνεις μια κα-

λύτερη διαχείριση. Έχεις αρχίσει πάντως να φροντίζεις τον εαυτό σου και κυρίως την 
εξωτερική σου εμφάνιση, γεγονός που θα σου κάνει πολύ μεγάλο καλό στην συνολική 
σου ψυχολογική διάθεση. Τα επαγγελματικά σου είναι σε καλό δρόμο.

Δίδυμοι (21 Μαΐου‐21 Ιουνίου) 
Το παρασκήνιο δουλεύει σε όλο του το μεγαλείο. Για να τα καταφέρεις λοι-
πόν, καλό θα ήταν να συνεργαστείς με άλλους ανθρώπους, να μην φοβηθείς 

να μιλήσεις μαζί τους και να κάνεις ανοίγματα, γιατί αυτή την εβδομάδα είσαι πάρα πολύ 
προβληματισμένος. Τα οικονομικά σου δεν είναι τα καλύτερα αλλά σίγουρα θα αρχίσουν 
να βελτιώνονται.

Καρκίνος (22 Ιουνίου‐22 Ιουλίου) 
Πολλές επαγγελματικές συναλλαγές και συναισθηματική φόρτιση χαρακτη-
ρίζουν το διάστημα αυτό. Σε γενικές γραμμές η κατάσταση είναι περίεργη 

αλλά όχι απαραίτητα άσχημη. Απλώς συμβαίνουν πολλές αλλαγές που ίσως και εσύ ο 
ίδιος δεν προλαβαίνεις να ελέγξεις. Αυξάνεται η ανάγκη σου για ελευθερία και πολλές 
φορές θέλεις να μείνεις μόνος σου. Μερικές φορές προκύπτουν σοβαρά θέματα και 
εσύ επιλέγεις τον συμβιβασμό.

Λέων (23 Ιουλίου‐22 Αυγούστου) 
Αυτή την εβδομάδα εστιάζεις περισσότερο στην προσωπική σου ζωή και στις 
φιλοδοξίες σου. Κάνεις τα πάντα προκειμένου να επιτύχεις τους στόχους 

σου και μόλις τους εκπληρώσεις, αμέσως αρχίζεις να ψάχνεις για κάτι καινούριο. Σε εν-
διαφέρει ακόμα να αποδώσεις δικαιοσύνη σε καταστάσεις που θεωρείς άδικες. Όμως, 
πρόσεξε γιατί πολλές φορές δεν είναι στο χέρι σου να σώσεις τον κόσμο. Ασχολήσου με 
την προσωπική σου ευτυχία και άφησε στους άλλους τα προβλήματα που τους απασχολούν.

Παρθένος (23 Αυγούστου‐23 Σεπτεμβρίου) 
Ευνοούνται κυρίως οι συναισθηματικές σου σχέσεις αλλά και οι οικογενει-
ακές. Η οικογένειά σου σε χρειάζεται και πρέπει να είσαι δίπλα τους. Μην 

παρασύρεσαι από το άγχος σου γιατί μπορεί να το μεταφέρεις και στους άλλους. Πολύ 
ισχυρές συγκινήσεις και απρόοπτες, αλλά θετικές εξελίξεις ενδέχεται να προκύψουν αυ-
τές τις μέρες. Ηρέμησε και συγκεντρώσου στους στόχους σου. Αν περάσει αυτή η δύ-
σκολη περίοδος χωρίς πολλές απώλειες, σίγουρα θα ανταμειφθείς στο μέλλον.

Ζυγός  (24 Σεπτεμβρίου‐23 Οκτωβρίου) 
Έχεις αναλάβει πάρα πολλές ευθύνες και ασχολείσαι με τόσο πάθος που πολλές 

φορές ξεχνάς και όλα τα άλλα. Ακόμα, έχεις αρχίσει να κοιτάζεις κάθε λεπτομέρεια με απο-
τέλεσμα να χάνεις την ουσία και ορισμένες υποθέσεις να μην τελειώνουν ποτέ. Καλό θα ήταν 
να βάλεις κάπου μια τελεία και να προχωρήσεις παρακάτω. Ακόμα, καλό θα ήταν να αρχίσεις 
να ενδιαφέρεσαι και για την προσωπική σου ζωή, την οποία έχεις παντελώς παραμελήσει.

Σκορπιός (24 Οκτωβρίου‐22 Νοεμβρίου) 
Η περίοδος αυτή, και συγκεκριμένα η εβδομάδα αυτή, χαρακτηρίζεται από την 
φοβερή κοινωνικότητα που έχεις. Η προσωπική σου διάθεση έχει ανέβει και 

πραγματικά διασκεδάζεις. Ένα σύντομο ταξίδι για επαγγελματικούς λόγους έρχεται να σε 
βοηθήσει και δεν πρέπει να το αποφύγεις σε καμία περίπτωση. Η διάθεσή σου σε βοηθά 
ακόμα στην καλλιτεχνική σου φύση και καλό θα ήταν αν σκέφτεσαι να διακοσμήσεις το σπί-
τι σου να το κάνεις τώρα.

Τοξότης (23 Νοεμβρίου‐21 Δεκεμβρίου) 
Οι ψυχολογικές πιέσεις που δέχθηκες μέχρι τώρα αρχίζουν να μπαίνουν στο πα-
ρελθόν και εσύ ηρεμείς. Μπαίνεις σε μια περίοδο που ευνοούνται οι μεγάλες ιδέ-

ες, η παροχή βοήθειας σε άλλους και φυσικά η υλοποίηση όλων όσων ονειρευόσουν και δού-
λευες όλον αυτό τον καιρό. Αν κάποια πράγματα ακόμα αργούν να γίνουν, μην είσαι ανυπό-
μονος. Όλα θέλουν το χρόνο τους. Παρόλα αυτά, στη δουλειά σου έχεις πάρα πολλές πιθα-
νότητες επιτυχίας.

Αιγόκερως (22 Δεκεμβρίου‐19 Ιανουαρίου) 
Παρατηρείται γενικά μια αλλαγή την περίοδο αυτή. Όλη η ένταση που πέρασες 
τον τελευταίο καιρό αρχίζει να ελαττώνεται. Εστιάζεσαι περισσότερο στις ερ-

γασιακές σου σχέσεις και κάποιες συμφωνίες και συνεργασίες εκτός προγράμματος έρ-
χονται στο προσκήνιο. Σε αυτό θα σε βοηθήσουν οι πρωτοβουλίες σου και η καλή σου διά-
θεση. Στον ερωτικό τομέα υπάρχουν κάποιες καθυστερήσεις ίσως και απογοητεύσεις, 
όμως μην το βάζεις κάτω γιατί και εκεί σε λίγο θα διορθωθούν όλα.

Υδροχόος (20 Ιανουαρίου‐18 Φεβρουαρίου) 
Ο φετινός Ιούλιος έχει κάνει μια πολύ θετική είσοδο για εσένα. Αλλάζεις, εξελίσσε-
σαι, ολοκληρώνεσαι, όσο και αν δεν το πιστεύεις. Πάρα πολλές γνωριμίες, νέες κα-

ταστάσεις, οικονομική άνοδος, ευχάριστες εκπλήξεις και συναισθηματική ασφάλεια χαρακτηρίζουν 
την εβδομάδα αυτή. Βέβαια, όλα εξαρτώνται και από την προσωπική σου στάση. Σου παρουσιά-
ζονται πολλές ευκαιρίες τις οποίες όμως πρέπει να τις δεις και να τις αξιολογήσεις.

Ιχθύες (19 Φεβρουαρίου‐20 Μαρτίου) 
Όλα πάνε σχετικά καλά, όμως αν θες να πάνε καλύτερα πρέπει να βελτιώ-
σεις τη ζωτικότητά σου. Υπάρχουν πολλές νέες καταστάσεις και μεγάλες 

επαγγελματικές αλλαγές. Αισθάνεσαι αρκετό άγχος γιατί περιμένεις απαντήσεις σε σο-
βαρά θέματα. Πρόσεχε λίγο τους υποτιθέμενους φίλους γιατί είτε θα σε ανεβάσουν ψη-
λά είτε θα σε υποβιβάσουν τελείως. Καλό θα ήταν να είσαι ειλικρινής με όποιον θέλει να 
σε βοηθήσει και να μην του κρύψεις τίποτε.

ΘΕΑΤΡΟ 
Δον Κιχώτης, σε σκηνοθεσία Γιάννη 
Μπέζου στο Κηποθέατρο Παπάγου 
Η ιστορία του ονειροπόλου Ιππότη Δον Κιχώτη από τη 
Μάντσα, του συντρόφου του Σάντσο Πάντσα και της 
αγαπημένης του Δουλτσινέας ξαναζωντανεύει από έναν 
μεγάλο θίασο, σε μια θεαματική παραγωγή των θεα‐
τρικών επιχειρήσεων Τάγαρη. Το σατιρικό ρομάντζο του 
Μιγκέλ ντε Θερβάντες μας υπενθυμίζει τη μεγάλη 
ανάγκη του ανθρώπου γι’ αυτό που τον ξεπερνά! Κι 
όταν καταθέτει ο ήρωάς μας την ευαισθησία του και 
τη μεγάλη του φαντασία, οι άλλοι χλευάζουν και γε‐
λούν. Κι όμως, έτσι είναι! Η φαντασία και η ποίηση, για 
να περάσουν, πρέπει να πληρώσουν διόδια‐ μερικές φο‐
ρές πολύ ακριβά. 
INFO 

Ημερομηνία: Σάββατο 13 και Κυριακή 14/07/2024, 
στις 21:00 
Τοποθεσία: Δημοτικό Κηποθέατρο Παπάγου, Κο‐
ρυτσάς (6η στάση Παπάγου), Παπάγου 
Εισιτήρια: Από 20€ 

 
Αλήθειες: Ο Αλέξανδρος Τσουβέλας  
στο Θέατρο Πέτρας 
H νέα παράσταση του Αλεξάνδρου Τσουβέλα είναι εδώ 
και θα λέει… αλήθειες! Αλήθειες της καθημερινότητας, 
αλήθειες της διπλανής πόρτας, αλήθειες για τη ζωή του, 
αλήθειες για τη ζωή των θεατών. Μια παράσταση με πολύ 
story telling, με πολλές ερωτήσεις αλλά και στιγμές που 
το κοινό αποκτάει πρωταγωνιστικό ρόλο. Τα τελευταία 
5 χρόνια, ο Αθηναίος κωμικός μετράει εκατοντάδες sold 
out παραστάσεις σε Ελλάδα, Κύπρο και Ευρώπη! Μπο‐
ρεί να δραστηριοποιείται ως κωμικός εδώ και περίπου 
7 χρόνια, όμως έπειτα από την πρώ‐
τη guest συμμετοχή του σε ένα βίν‐
τεο του Netwix, έγινε από τους πιο 
δημοφιλείς καλλιτέχνες στις νέες 
ηλικίες. 
INFO 

Ημερομηνία: Τετάρτη 17/07, στις 
21:00 
Τοποθεσία: 
Θέατρο Πέτρας, Μ. Μερ‐
κούρη, Πετρούπολη 
Εισιτήρια: Προ‐
πώληση: 16€ 
| Ταμείο 20€ 

ΜΟΥΣΙΚΗ 
Jacob Collier:  
«Ο πολύχρωμος Mozart της Gen Z»  
για πρώτη φορά στην  
Ελλάδα στο Θέατρο Λυκαβηττού 
Αναγνωρισμένος από κοινό, κριτικούς και μουσικούς, ο 
28χρονος παραγωγός, πολυοργανίστας και συνθέτης Ja‐
cob Collier μετρά ήδη 6 βραβεία Grammy, καθώς και έν‐
τεκα υποψηφιότητες, συμπεριλαμβανομένου του Άλμ‐
πουμ της Χρονιάς το 2021. Είναι ο πρώτος Βρετανός καλ‐
λιτέχνης που έχει κερδίσει 5 Grammy για το καθένα από 
τα 4 πρώτα άλμπουμ του. Με την καινούργια του δι‐
σκογραφική δουλειά, ο Collier επιχειρεί να ξεπεράσει ακό‐
μα περισσότερο τα σύνορα της μουσικής του διαδρομής 
και να “πλέξει” με ευφάνταστο τρόπο όλα τα μουσικά είδη 
(τζαζ, φανκ, σοουλ, ποπ και κλασική μουσική), πάντα με 
τον δικό του ξεχωριστό, «καλειδοσκοπικό» τρόπο. 
Η παγκόσμια περιοδεία του 

φέτος το καλοκαίρι προ‐
μηνύεται μια αξέχαστη 
μουσική εμπειρία. 
INFO 
Ημερομηνία: Σάββατο 
13/07, στις 21:30 
Τοποθεσία: Δημοτικό Θέα‐
τρο Λυκαβηττού, Λόφος Λυ‐
καβηττού, Αθήνα 
Εισιτήρια: Α’ Ζώνη: 60€ | Β’ 
Ζώνη: 50€ | Γ’ Ζώνη: 40€ | 
Δ’ Ζώνη: 30€ 
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Δήμητρα Γαλάνη & Παυλίνα  
Βουλγαράκη στο Θέατρο Άλσος 
Με αφορμή το νέο της άλμπουμ “Είσοδος Κινδύνου”, η Δή‐
μητρα Γαλάνη παρουσιάζει τη Δευτέρα 15 Ιουλίου στο 
Θέατρο Άλσος το best of μιας 55χρονης καριέρας. Μια ανα‐
δρομή στα πολύ αγαπημένα τραγούδια της, σε μια μο‐
ναδική παράσταση, με μια ξεχωριστή μπάντα στο πλευ‐
ρό της. Στη σκηνή μαζί της και η δημιουργός και ερμη‐
νεύτρια Παυλίνα Βουλγαράκη. Σε ένα πρόγραμμα που θα 
έχει τη σφραγίδα της ερμηνεύτριας και θα συνοψίζει τη 
διαδρομή μιας ολόκληρης ζωής, η Δήμητρα Γαλάνη συ‐
νεργάζεται ξανά με νέους ανθρώπους, μουσικούς και καλ‐
λιτέχνες‐ δημιουργούς που ξεχωρίζει. 
INFO 

Ημερομηνία: Δευτέρα 15/07, στις 20:30 
Τοποθεσία: Θέατρο Άλσος, Ευελπίδων 4, Κυψέλη‐Πε‐
δίον του Άρεως 
Εισιτήρια: Από 15€ 

 

ΤΕΧΝΕΣ 
Grounding: Ομαδική έκθεση  
στον χώρο τέχνης Domatio 
Σύγχρονη Αφρικανική φωτογραφία, διεθνή έργα υφαν‐
τικής τέχνης, ποίησης, video art, ζωγραφικής, σύγχρονη 
Ελληνική γλυπτική και κεραμική συναντιούνται σε μια έκ‐
θεση σε concept και επιμέλεια της Mary Stefanou, με τον 
τίτλο “Grounding”. Η μητέρα γη, το έδαφος που δίνει ζωή, 
μας προσφέρει υποστήριξη τόσο σε υλικό όσο και σε πνευ‐
ματικό επίπεδο. Μέσα από αυτή δημιουργείται μια σύν‐

δεση με τον εαυτό μας, τους άλλους και κάθε ζωντανό ορ‐
γανισμό. Γινόμαστε όλοι ένα, χωρίς διακρίσεις. Οι διάσημοι 
σύγχρονοι Αφρικανοί φωτογράφοι, Nana Frimpong 
Oduro, Awuku Darko, Reginald Boateng, Ghana Must Go, 
Alioune Seye, Rufai Ismaila, Nana Asomani, μέσα από το 
φακό τους και τα conceptual έργα τους εκφράζουν τον 
«πλούτο» και το δημιουργικό ταλέντο της Αφρικής και 
μας ανοίγουν μια πόρτα σε έναν κόσμο καινούργιο και γε‐
μάτο έμπνευση. 
INFO 

Ημερομηνία: 12 με 21/07/2024 
Ώρες λειτουργίας: Καθημερινά 18:00‐22:00 
Τοποθεσία: Domatio art space (7ος όροφος), Σολωμού 
55, Αθήνα 
Είσοδος ελεύθερη 

 
Κυριακή Χριστακοπούλου –  
Φορώντας μύθους… και φουστάνια 
αδειανά: Έκθεση στο Μουσείο  
Λαϊκής Τέχνης και Παράδοσης  
«Αγγελική Χατζημιχάλη» 

Η έκθεση «Φορώντας μύθους…. και φου‐
στάνια αδειανά» επιμερίζεται σε δύο ενότη‐
τες στον εκθεσιακό χώρο. Στην πρώτη φι‐
λοξενούνται και αναπτύσσονται δώδεκα 
έργα (διαστ.1.70×0.45εκ.) δουλεμένα με μι‐
κτή τεχνική, κάρβουνο, κιμωλία και χαρτί 
πάνω σε ξύλο, όπου απεικονίζονται γυναι‐
κείες μορφές με παραδοσιακές φορεσιές. Η 
ιδιαιτερότητα αυτών των μορφών έγκειται 
στα συμβολικά στοιχεία, που η Κυριακή 
Χριστακοπούλου επιλέγει ως μηνύματα εξω‐
λεκτικής επικοινωνίας και ταυτότητας της 
γυναίκας στην κοινότητα που ζούσε. Επιλέ‐
γει μορφές μικρών ζώων, φίδια, έντομα, 
πουλιά, τα οποία ξεχωρίζει από τα κεντίδια 

της φορεσιάς και τα αφήνει να την διατρέχουν, να κά‐
θονται πάνω της, να συνυπάρχουν αρμονικά με τη γυ‐
ναικεία φύση, θέλοντας να τονίσει ότι ο ζωικός κόσμος 
νοηματοδοτεί τη λαϊκή ζωή και έμπνευση, αποτελώντας 
ιδιαίτερο θεματικό κύκλο της λαϊκής τέχνης. 
INFO 

Ημερομηνία: Έως 29/09/2024 
Ώρες λειτουργίας: Τρίτη ‐ Παρασκευή 11:00 ‐ 16:00, 
Σάββατο ‐ Κυριακή 10:00 ‐15:00 
Τοποθεσία: Μουσείο Λαϊκής Τέχνης και Παράδοσης 
«Αγγελική Χατζημιχάλη» Δήμου Αθηναίων, Αγγελική Χα‐
τζημιχάλη 6, Πλάκα, Αθήνα 
Είσοδος ελεύθερη 

 

ΣΙΝΕΜΑ 
Πάντα υπάρχει το αύριο:  
Η ιταλική κωμωδία‑φαινόμενο  
της Πάολα Κορτελέζι 
Η κωμωδία‐φαινόμενο, για την οποία μιλά σήμερα όλη 
η Ιταλία, ξεπέρασε τα 5,5 εκατομμύρια εισιτήρια και βρι‐
σκόταν στο νούμερο 1 του Box‐office για 7 εβδομάδες. Διη‐

γείται την ιστορία της Ντέλια, συζύγου και μητέρας, που 
παλεύει να επιβιώσει στην ιταλική μεταπολεμική κοινωνία 
αλλά και στην καθημερινότητά της απέναντι σε έναν τυ‐
ραννικό σύζυγο. Το σκηνοθετικό ντεμπούτο της κωμικού 
και σταρ στην Ιταλία Πάολα Κορτελέζι (Paola Cortelle‐
si), η οποία κρατά και τον πρωταγωνιστικό ρόλο, ση‐
μείωσε ρεκόρ εισιτηρίων όπου κι αν προβλήθηκε. Ση‐
μειώνεται πως το 1946, έτος που διαδραματίζεται η ται‐
νία, ήταν η χρονιά που η Ιταλία αναγεννήθηκε ως Δημο‐
κρατία έπειτα από (περισσότερες από δύο) δεκαετίες φα‐
σιστικής διακυβέρνησης. Η Κορτελέζι εμπνεύστηκε  την 
ιστορία της εν μέρει από ιστορίες τις οποίες είχαν διηγηθεί 
η μητέρα και η γιαγιά της, που ζούσαν σε μια εργατική 
συνοικία της Ρώμης. 
INFO 

Σκηνοθεσία: Πάολα Κορτελέζι 
Σενάριο: Φούριο Αντρεότι, Τζούλια Καλέντα,  Πάολα 
Κορτελέζι 
Πρωταγωνιστούν: Πάολα Κορτελέζι, Βαλέριο Μα‐
σταντρέα, Ρομάνα Ματζιόρα Βεργκάνο, Εμανουέλα 
Φανέλι 
Στους κινηματογράφους από τη Weirdwave 

 
ΚΠΙΣΝ: Park your Cinema ‑  
Dirty rotten scoundrels / Απατεώνες 
και τζέντλεμεν (1988) 
Στη νότια Γαλλία, δύο απατεώνες, ο ένας βε‐
λούδινος και εκλεπτυσμένος από την Αγ‐
γλία, ο έτερος δευτέρας διαλογής Αμερι‐
κανός κομπιναδόρος, βάζουν ένα στοί‐
χημα. Ο πρώτος που θα κατορθώσει να 
αποσπάσει 50.000 δολάρια από την 
επόμενη γυναίκα που θα συναντήσουν θα 
είναι ο νικητής, ενώ ο χαμένος θα αναγ‐
καστεί να φύγει από την πόλη. Ο Steve 
Martin και ο Michael Caine παραδίδουν εκ‐
πληκτικές ερμηνείες σε μια ξεκαρδιστική ταινία που 
αρνείται πεισματικά να στρογγυλέψει τις γωνίες των ‐όχι 
και τόσο γοητευτικών‐ χαρακτήρων της. Μια πνευμα‐
τώδης, πρωτότυπη και ντελιριακή κωμωδία, όπου δύο 
κολοσσιαίοι ηθοποιοί συναγωνίζονται ο ένας τον άλλο για 
το ποιος θα κλέψει την καρδιά του κοινού. 
Φέτος το καλοκαίρι, στο Park your Cinema προβάλλον‐
ται ταινίες για ενήλικες, επιλεγμένες από το Φεστιβάλ Κι‐
νηματογράφου Θεσσαλονίκης (ΦΚΘ), με θέμα το καλο‐
καίρι: ρομαντικοί έρωτες, απροσδόκητες περιπέτειες, έν‐
τονα καρδιοχτύπια, δυνατή μουσική, ηλεκτρισμένη αγω‐
νία, καθαρτικός τρόμος, χορταστικά γέλια, η φετινή 
επιλογή ταινιών έχει κάτι για όλους. 
INFO 

Ημερομηνία: Παρασκευή 19/07, στις 21:00 
Σκηνοθεσία: Φρανκ Οζ 
Σενάριο: Ντέιλ Λόνερ, Στάνλεϊ Σαπίρο, Πολ Χένινγκ 
Πρωταγωνιστούν: Μάικλ Κέιν, Στιβ Μάρτιν, Γκλιν 
Χέντλι, Μπάρμπαρα Χάρις και Ίαν ΜακΝτίαρμιντ 
Τοποθεσία: Κέντρο Πολιτισμού Ίδρυμα Σταύρος 
Νιάρχος ‐ Ξέφωτο, Πεζογέφυρα Εσπλανάδας, Καλλιθέα 

ΘΕΑΤΡΟ,  
ΜΟΥΣΙΚΗ  
ΤΕΧΝΗ ΚΑΙ  

ΣΙΝΕΜΑ

Προτάσεις ψυχαγωγίας  
για όλα τα γούστα
Η ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗ ΑΤΖΕΝΤΑ ΤΗΣ ΕΒΔΟΜΑΔΑΣ



Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2024 
στον Δήμο Ν. Φιλαδέλφειας 
– Ν. Χαλκηδόνας

ο Πρόγραμμα Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2024 του 
Δήμου Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας 
ξεκίνησε στις 10 Ιουλίου και ο δήμαρχος, Γιάν‐

νης Τομπούλογλου, στον σύντομο χαιρετισμό του για 
την έναρξή του, αναφέρθηκε στις δυνατότητες και τις 
ευκαιρίες για ψυχαγωγία που ο Δήμος  προσφέρει δω‐
ρεάν για όλες τις ηλικίες κατά τη θερινή περίοδο. 
“Ακόμα και το καλοκαίρι, μέρες που η θάλασσα και η 
ξεκούραση «εκτός των τειχών» είναι απαραίτητες, η ζωή 
στην πόλη μας παραμένει ελκυστική”, υπογράμμισε ο 
δήμαρχος και κάλεσε τους πολίτες να συμμετέχουν στα 
καλοκαιρινά πολιτιστικά δρώμενα, απολαμβάνοντας 
τις σημαντικές καλλιτεχνικές εκδηλώσεις, οι οποίες φέ‐
τος είναι προσαρμοσμένες στον εορτασμό της επετεί‐
ου των 100 χρόνων από τη δημιουργία της πόλης. 
Τόνισε, επίσης, για τους δύο σημαντικούς θεσμούς που 
καθιερώνονται στο Δήμο στο πλαίσιο του φετινού Προ‐
γράμματος. Τον θεσμό «Σινεμά στις πλατείες» και την 
«Καλοκαιρινή Εκστρατεία Ανάγνωσης και Δημιουργι‐
κότητας», με έμφαση στα μικρά παιδιά, αποτέλεσμα της 
συνεργασίας που εγκαινιάζεται από φέτος μεταξύ 
της Δημοτικής Βιβλιοθήκης και της Εθνικής Βιβλιοθή‐
κης της Ελλάδας. 
Συγκεκριμένα, ο δήμαρχος Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας 
Χαλκηδόνας διευκρινίζει: “Ο Δήμος φρόντισε να προ‐
σφέρει δωρεάν μια σειρά σημαντικών εκδηλώσεων, για 
όλες τις ηλικίες, οι οποίες έχουν προσαρμοστεί στον εορ‐
τασμό της επετείου των 100 χρόνων από την δημι‐
ουργία της πόλης μας”. 
 
Ένα πρόγραμμα για  
παιδιά αλλά και μεγάλους 
Για τα παιδιά, διοργανώνονται παραστάσεις του Κα‐
ραγκιόζη στις γραφικές γειτονιές με θεματολογία, η 
οποία αντλείται και από την τοπική ιστορία. 
Για τους μεγάλους, προβάλλονται στο CINE ALSOS τις 
Τετάρτες κινηματογραφικές ταινίες αφιερωμένες στις 
μνήμες του μικρασιατικού Ελληνισμού. Παράλληλα τον 
Αύγουστο καθιερώνεται ο θεσμός «Σινεμά στις πλα‐
τείες», όπου η μεγάλη οθόνη μεταφέρεται για φέτος σε 
τρεις πλατείες της πόλης, με δύο παιδικές ταινίες και μία 
ταινία μυθοπλασίας. 
Εγκαινιάζεται, επίσης, από φέτος συνεργασία της Δη‐
μοτικής Βιβλιοθήκης με την Εθνική Βιβλιοθήκη της Ελ‐
λάδας και διοργανώνεται για πρώτη φορά η «Καλο‐
καιρινή Εκστρατεία Ανάγνωσης και Δημιουργικότητας», 
με έμφαση στα μικρά παιδιά, προκειμένου να αγαπή‐
σουν από την παιδική τους ηλικία το βιβλίο. Ο τίτλος 
της φετινής εκστρατείας είναι «από τη γη ως τον ου‐

ρανό, μαθαίνω, σκέφτομαι, ζω». Τρεις λέ‐
ξεις απόλυτα συνδεδεμένες με το βι‐

βλίο και την καλλιέργεια 
των παιδιών. 

Τ

ΔΥΟ ΣΗΜΑΝΤΙΚΟΙ ΘΕΣΜΟΙ  
ΚΑΘΙΕΡΩΝΟΝΤΑΙ ΣΤΗΝ ΠΟΛΗ
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ο Σάββατο 6 Ιουλίου 2024, το 
μουσικό συγκρότημα “Ξέφραγο 
Αμπέλι” χάρισε σε πλήθος κό‐

σμου μια μοναδική συναυλιακή εμπει‐
ρία, συνδυάζοντας την αυθόρμητη βιω‐
ματική πλευρά του παραδοσιακού 
γλεντιού, παρασύροντας μικρούς και με‐
γάλους που ένωσαν τα βήματά τους σε 
κύκλους που αγκάλιασαν την κεντρική 
πλατεία της Νέας Πεντέλης. 
Το κέφι, ο χορός και η διάδραση ήταν 
τα βασικά χαρακτηριστικά του σχή‐
ματος που απαρτίζουν η Αντιγόνη 
Στάππα, ο Μανώλης Παλιάκης, ο Γρη‐
γόρης και ο Σπύρος Λεμπέσης, που 
στο τέλος κατέβηκαν από τη σκηνή και 
έγιναν ένα με τον κόσμο, που χόρευε και 
τους χειροκροτούσε. 
Την εκδήλωση χαιρέτισε η δήμαρχος 
Πεντέλης , Νατάσσα Κοσμοπούλου, η 
οποία συνεχάρη τους μουσικούς και 
τους διοργανωτές και δήλωσε ότι “μέσω 
της τέχνης και της μουσικής σε διάφο‐
ρα σημεία στην πόλη δημιουργούμε 

αυτό το καλοκαίρι συνθήκες πολιτι‐
στικής συλλογικότητας και ανάτασης”. 
H αντιδήμαρχος Πολιτισμού, Άρτεμις 
Αργύρη, σημείωσε χαρακτηριστικά:  
“Είναι χαρά και τιμή μας να υποδεχό‐
μαστε στην καρδιά της Νέας Πεντέλης, 
ένα νεανικό μουσικό συγκρότημα της 
περιοχής μας που αποδεικνύει πόσο ση‐
μαντικό είναι να μοιραζόμαστε αυτά τα 
ανταμώματα που είναι η γιορτή της 
ίδιας μας της κοινότητας – του τόπου 
και των ανθρώπων του.” 

Την εκδήλωση τίμησαν, μεταξύ άλλων, 
με την παρουσία τους η αντιδήμαρχος 
Πολιτισμού, Άρτεμις Αργύρη, ο αντι‐
δήμαρχος Δ.Κ Πεντέλης, Γιάννης Ζού‐
νης, η δημοτική σύμβουλος Αναστα‐
σία Κοτσιρέα, ο εντεταλμένος σύμ‐
βουλος Γιάννης Λάλος, η πρόεδρος 
του Συλλόγου Κρητών Νέας Πεντέλης 
“Αρετούσα” Χ. Μπάμπου και ο πρό‐
εδρος του Συλλόγου “Άγιος Γεώρ‐
γιος Γκιούλμπαξε Μελισσίων “, Π. 
Γκατζόλης. 

“Ξέφραγο Αμπέλι” στη Νέα Πεντέλη
Η ΣΥΝΑΥΛΙΑΚΗ ΕΜΠΕΙΡΙΑ – ΚΕΦΙ, ΧΟΡΟΣ, ΔΙΑΔΡΑΣΗ

Τ

Ερμήνευσε αγαπημένες διαχρονικές επιτυχίες

Μια sold out μουσική πα‑
ράσταση από τον Στέλιο 
Ρόκκο απόλαυσε το μα‑
ρουσιώτικο κοινό στο 
πλαίσιο του Φεστιβάλ 
του Δήμου Αμαρουσίου, 
στο χώρο του Αίθριου Θε‑
άτρου (Λ. Κηφισίας 219). 
 

αγαπημένος και καταξιωμέ‐
νος ερμηνευτής συνομίλησε 
μουσικά με το κοινό στη συ‐
ναυλία του με τίτλο «Πάει», 

δημιουργώντας μια επαφή άμεση, αμ‐
φίδρομη και μοναδική με τους θεατές. 
Έχοντας στο πλευρό του την Κατερί‑
να Λαζαρίδου και με τη φιλική συμ‐
μετοχή του Ηλία Βρεττού, ερμήνευ‐
σαν τραγούδια, μεγάλες και αγαπη‐
μένες επιτυχίες, δικές τους αλλά και 
διαχρονικές, ξεσηκώνοντας μικρούς 
και μεγάλους και μετατρέποντας τη 
μουσική βραδιά σε ένα ατελείωτο 
πάρτι. 
Ο δήμαρχος Αμαρουσίου, Θεόδωρος 
Αμπατζόγλου, ο οποίος συνοδευόταν 

από τη σύζυγό του Ελένη Τριαντα‐
φύλλη‐Αμπατζόγλου, συνεχάρη τον 
Στέλιο Ρόκκο και τη μουσική μπάντα 
του για την εξαιρετική βραδιά και επί‐
σης ευχαρίστησε τον αντιδήμαρχο 
Αθλητισμού & Πολιτισμού, Νικόλαο 
Πέππα και τα στελέχη της αρμόδιας 
Δ/νσης για το μεράκι και την αφο‐
σίωση στη διοργάνωση του Φεστιβάλ. 

Τη μουσική παράσταση παρακολού‐
θησαν επίσης οι αντιδήμαρχοι Γιάννης 
Νικολαράκος, Πέτρος Κόνιαρης, Ελένη 
Λέκκα, οι δημοτικοί σύμβουλοι Κατε‐
ρίνα Βουρλάκη, Παναγιώτης Σαγρής, 
Κυριακή Κανάρη, Ευτυχία Παρασύ‐
ρη, Σπύρος Μπόγδανος, καθώς και 
πολλοί εκπρόσωποι συλλόγων και 
φορέων της πόλης. 

ΞΕΣΗΚΩΣΕ ΤΟ ΜΑΡΟΥΣΙΩΤΙΚΟ 
ΚΟΙΝΟ Ο ΣΤΕΛΙΟΣ ΡΟΚΚΟΣ  
ΜΕ ΤΗ ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ 
ΤΟΥ ΗΛΙΑ ΒΡΕΤΤΟΥ

Ο



13 ΙΟΥΛΙΟΥ 2024 • Χ‑ΤΥΠΟΣ  39www.xtypos.gr / www.syneidisi.com ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

νωστός στο κοινό για τη συμμετοχή του σε 
πολλές τηλεοπτικές σειρές, ταινίες μικρού και 
μεγάλου μήκους στον κινηματογράφο, καθώς 
και στη μεταγλώττιση‐σκηνοθεσία σειρών 
και ταινιών για την τηλεόραση και τον κι‐

νηματογράφο, παραμένει ταπεινός και αφοσιωμένος 
στη δουλειά του, έχοντας ως προσωπική πυξίδα την 
αγάπη και το μεράκι γι’ αυτό που κάνει και θεωρώντας 
τα θεμέλιους λίθους για την εν λόγω δουλειά. 
Φέτος το καλοκαίρι, ο αγαπημένος ηθοποιός περιο‐
δεύει, ανεβάζοντας με τους συμπρωταγωνιστές του 
σε διάφορες πόλεις της Ελλάδας τον “Θάνατο του Ιβάν 
Ιλίτς”, του Λέοντος Τολστόι, παράσταση που ήδη με‐
τράει πέντε χρόνια επιτυχίας στην Αθήνα. 
Σε μια αποκλειστική συνέντευξη στον Χ‑τύπο, ο Θα‑
νάσης Κουρλαμπάς μιλάει για την καταγωγή του, 
για το ποιος είναι, τι τον ώθησε να “βουτήξει” στα νερά 
του θεάτρου, καθώς και μεταξύ άλλων για την πιο ση‐
μαντική διαφορά περιοδείας με σταθερή εμφάνιση 
σε συγκεκριμένο θέατρο, στο πλαίσιο μιας σεζόν. 
 

Μιλήστε μας για εσάς. Ποιος είναι ο Θανάσης 
Κουρλαμπάς; 

Γεννήθηκα στην Καλαμάτα, σπούδασα Κοινωνιολο‐
γία στην Πάντειο και άρχισα να ασχολούμαι από πολύ 
νωρίς με το θέατρο. Είμαι ένας άνθρωπος που αγα‐
πάει πάρα πολύ τη δουλειά του κι έχω δύο παιδιά. 
 

Πού σας βρίσκουμε αυτή την περίοδο και ποια 
είναι τα άμεσα σχέδιά σας; 

Αυτή τη στιγμή βρισκόμαστε στην καλοκαιρινή πε‐
ριοδεία του “Ο θάνατος του Ιβάν Ιλίτς”, τoυ χρόνου 
θα συνεχίσω να παίζω στον “Μάρτυρα Κατηγο‐
ρίας”, στο σανίδι του θεάτρου Χώρος. Επίσης, θα συμ‐
μετέχω στην τηλεοπτική σειρά “Άγιος Έρωτας”, που 
θα παίζεται στον Alpha.  
Εκτός αυτού, από τη νέα σεζόν θα καταπιαστούμε με 
τον “θάνατο του Ιβάν Ιλίτς”, το οποίο θα ανεβαίνει 
κάθε Παρασκευή στο θέατρο Ακμή. 
 

Πείτε μας δυο λόγια για τον ρόλο σας στον 
“Μάρτυρα Κατηγορίας”. 

Προσωπικά υποδύομαι τον δικηγόρο Ρόμπερτς, ο 
οποίος έχει αναλάβει να αθωώσει τον νεαρό που κα‐
τηγορείται. Πρόκειται για ένα κορυφαίο δικαστικό 
δράμα της Αγκάθα Κρίστι, με μεγάλες ανατροπές, και 
χαίρομαι που ανεβαίνει από έναν σπουδαίο θίασο. Ο 
δικηγόρος στην ουσία προσπαθεί να πείσει τους ενόρ‐
κους ότι ο πελάτης του είναι αθώος, αλλά η μία ανα‐
τροπή διαδέχεται την άλλη και αυτό κρατάει το κοι‐

νό σε μια συνεχή αγωνία. Μέχρι και τα τελευταία πέν‐
τε λεπτά οι θεατές δεν ξέρουν τι θα γίνει. Δεν έχω συμ‐
μετάσχει ξανά σε δικαστικό δράμα, βέβαια έπαιζα τα 
τελευταία χρόνια στους “12 Ενόρκους” της Κατερί‐
νας Νικολαΐδη, που περισσότερο θα το χαρακτήριζα 
δικαστικό θρίλερ. 
 

Ποιος είναι ο πιο δύσκολος ρόλος τον οποίο έχε‑
τε κληθεί να παίξετε; 

Θεωρώ πως κάθε ρόλος έχει τις δυσκολίες και τις προ‐
κλήσεις του. Αναμφισβήτητα υπήρχαν ρόλοι που υπο‐
δύθηκα οι οποίοι απαιτούσαν περισσότερο “σκάψι‐
μο”, μεγαλύτερη πορεία ώστε να μπορέσεις να τους 
“συναντήσεις” ψυχικά και να κατορθώσεις να τους 
ερμηνεύσεις. Δεν μπορώ να πω ότι κάποιος ρόλος με 
δυσκόλεψε πολύ περισσότερο από κάποιον άλλον. 
Έχω υποδυθεί ρόλους που με συνεπήραν παραπάνω 
από άλλους, σίγουρα. Ωστόσο, όλοι οι ρόλοι έχουν τη 
δική τους ξεχωριστή μαγεία προς ανακάλυψη από τον 
ηθοποιό. Οι ρόλοι σε μια κωμωδία πάντως είναι πολύ 
πιο δύσκολοι κατ’ εμέ από εκείνους μιας τραγωδίας. 

Πώς αποφασίσατε να ακολουθήσετε τον δρό‑
μο της υποκριτικής; 

Συμμετείχα σε διάφορες σχολικές παραστάσεις κι 
έτσι μου μπήκε σιγά‐σιγά το “μικρόβιο”. Πάντα 
ήμουν εκφραστικός και κοινωνικός ως άνθρωπος, 
μου άρεσε να εκδηλώνω τα συναισθήματά μου.  
Η συγκεκριμένα δουλειά έχει κυρίως αυτή την πα‐
ράμετρο, να μεταφέρεις συναισθήματα στον κόσμο. 
Στην υποκριτική αγαπώ περισσότερο τη ζωντανή 
σχέση με το κοινό, καθώς καλείσαι να τους πείσεις 
για ένα ψέμα, κάνοντάς το όσο πιο αληθινό γίνεται. 
 

Ποια η διαφορά της συμμετοχής σε μια τηλε‑
οπτική σειρά από τη συμμετοχή στο θέατρο; 

Το θέατρο είναι “ζωντανό”, λαμβάνει χώρα εκείνη 
τη στιγμή. Πρέπει για μιάμιση ώρα, να καταφέρεις 
να διατηρήσεις το ενδιαφέρον του κόσμου.  
Προσωπικά το θέατρο το αγαπώ και το προτιμώ. 
 

Τι διαφορετικό έχει μια καλοκαιρινή περιοδεία 
από τις παραστάσεις στην Αθήνα; 

Αυτή τη στιγμή ταξιδεύουμε ανά την Ελλάδα με τον 
“Θάνατο του Ιβάν Ιλίτς”, μετά από 5 χρόνια επιτυχίας 
στην Αθήνα. Στη διάρκεια μιας περιοδείας συναντάς 
κάθε φορά καινούργιες τοποθεσίες και διαφορετικό 
κοινό από εκείνο της Αθήνας. Σε βλέπουν άνθρωποι 
που ίσως να μην έχουν παρακολουθήσει κάτι ανάλογο 
και αυτό είναι πάντα κάτι ιδιαίτερα όμορφο. 

 
Τι ρόλο θεωρείτε ότι παί‑
ζει το διαδίκτυο στη δου‑
λειά ενός ηθοποιού; Είναι 
σημαντική βοήθεια ή μπο‑
ρεί να αποβεί δίκοπο μα‑
χαίρι; 
Σίγουρα το διαδίκτυο παίζει 
μεγάλο ρόλο στη διακίνηση 
της πληροφορίας και της 
εικόνας, στοιχείων που προ‐
σελκύουν το ενδιαφέρον 
του κόσμου. Απλώς πρέπει 
κανείς να ξέρει να το χειρί‐
ζεται και να μην εισπράττει 

ακριβώς ό,τι του δίνεται με τον τρόπο που του δίνε‐
ται, αμάσητο, χωρίς πρώτα να το ψάχνει και να το επε‐
ξεργάζεται. 

Τι θα συμβουλεύατε έναν  
άνθρωπο που ξεκινάει τώρα  
την πορεία του στην υποκριτική; 
Να προσπαθήσει με πάθος να βρει 
τον εαυτό του πάνω στη σκηνή, να 
είναι συνεπής και σωστός απέναντι 
στους συναδέλφους του, εργατικός, 
με πολλή αγάπη γι΄ αυτό που κάνει 
γιατί πρόκειται για μια αρκετά δύ‑
σκολη δουλειά. 

ΘΑΝΑΣΗΣ ΚΟΥΡΛΑΜΠΑΣ

Αν κάτι χαρακτηρίζει τον  
Θανάση Κουρλαμπά, αυτό  

είναι η πολυετής ενασχόληση 
με την υποκριτική, είτε αυτή 

αφορά το σανίδι είτε την  
οθόνη της τηλεόρασης. 

“ΌΛΟΙ ΟΙ ΡΟΛΟΙ ΕΧΟΥΝ ΤΗ 
ΔΙΚΗ ΤΟΥΣ ΞΕΧΩΡΙΣΤΗ ΜΑΓΕΙΑ”

Γ
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ΕΙΔΙΚΕΣ  
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 καλύτερες τιμές
ΕΞΑΙΡΕΤΙΚH  

ΠΟΙΟΤΗΤΑ
ΣΤΙΣ

ΜΟΥΣΑΜΑΣ 
ΚΑMΒΑΣ 
ΑΥΤΟΚΟΛΛΗΤΑ 

Ψηφιακή εκτύπωση  
υψηλής ανάλυσης (1440 dpi) 

• σε μουσαμά (EU) ή  
σε χυτό μουσαμά (550γρ. EU)  

• σε απλό χαρτί (160 γρ.)  ή  
σε glossy χαρτί (240 γρ.)  

• σε αυτοκόλλητο εξωτερικής χρήσης  
•  σε αυτοκόλλητο με πλαστικοποίηση  
• Αυτοκόλλητα κοπτικά γράμματα βινυλίου  

(βασικά χρώματα) με ταινία μεταφοράς  
• σε δίχτυ (mesh)  
• σε one way vision  
• σε backlit (film/μουσαμά)  
• σε πολυπροπυλένιο (ppc)  
• σε καμβά  
• με ραφή και μπουντούζια  
• επικολλημένο σε μαγνήτη  
• επικολλημένο σε forex 3mm  
• επικολλημένο σε forex 5mm  
• επικολλημένο σε kapamount 10mm 
• κατευθείαν σε plexiglass 3mm  


